


# គោលបំណងប្រាំមួយរបស់កាត្រី យ៉ែលទៅជានីយ៉ែល

 ប៉ុន្តែវាអស្ចារ្យណាស់ចំពោះ...យុវវ័យរបស់យើងនៅព្រឹកនេះ ក្មេងៗ អ្នកដឹង ទេ តូចៗ “ហ្វេហ្វេ” និង “ហ្វីហ្វី” តូច នេះ អ្នកដឹងទេ ដប់ប្រាំមួយ។ ហើយ ពួកគេមកនៅក្នុងព្រះវិហារ អ្នកដឹងទេ ក្មេង...ក្មេងៗ អាយុប្រហែលហ្នឹង គេក៏ចង់ ស្អាតដែរ ដឹងទេ។ ពួកគេ អ្នកដឹងទេ ថាសក់ទាំងអស់ត្រូវបានរុញឡើង នៅលើ ក្បាលរបស់ពួកគេ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញពួកគាត់ ពេលដែលខ្ញុំកំពុងអធិប្បាយ ពួកគេរលាស់ចុះ រលាស់ឡើង។ ហើយមួយសន្ទុះក្រោយមក ពួកគេក៏ផ្លុំវាចេញពី មុខរបស់ពួកគេវិញ ទាំងរលាស់ក៏ត្រង់។

2 កូនស្រីរបស់បងស្រី ជននឹង ហើយ—ហើយខ្ញុំបានស្គាល់នាង។ និងក្មេង —តូច—កូនរបស់...កូនរបស់បងប្រុសខូលីន...តើនាងឈ្មោះអ្វី? នាងតូច...[មាន ម្នាក់និយាយថា “ប៊ែតធី” —អដ។] ប៊ែតធី ប៊ែតធីតូច។ ខ្ញុំបានត្រឹមតែសើចបន្តិច ចំពោះខ្លួនឯង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំបានឃើញថាស្អាតទាំងអស់ អ្នកដឹងទេ ទាំងអស់បានល្អ ហើយពិតជាល្អមែន...

3 មែនហើយ សូមមានពរដល់ចិត្តរបស់អ្នក សមណព្វចិត្ត ទោះយ៉ាងណា អ្នក គឺស្រស់ស្អាត សម្រាប់ខ្ញុំ។ ហ្នឹងហើយ។ ស្អាត គឺ គឺជាវិញ្ញាណដ៏ស្រស់ស្អាត មួយដែលនឹងមកប្រជុំដូចនោះ ហើយស្តាប់ដំណឹងល្អ។ នោះហើយជាអ្វីដែល ធ្វើឱ្យក្មេងស្រីស្អាត។ ហើយខ្ញុំគិតថាក្មេងប្រុសពិតដែលចង់រៀបការ ក៏គិតដូចគ្នា ដែរ។ [បងប្រុស នេវីល និយាយថា “អាម៉ែន” —អដ។] អរគុណ លោក។ នោះ ជាការល្អ។ មាននរណាម្នាក់យល់ព្រមជាមួយខ្ញុំ។ នោះហើយជាការត្រឹមត្រូវ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំជឿថានោះជាសេចក្តីពិត។

4 ឥឡូវនេះមិនចម្លែកទេ? ខ្ញុំបើកទៅកាន់ជានីយ៉ែល ៩ នៅពេលខ្ញុំបើកព្រះគម្ពីរ របស់ខ្ញុំ។ ឥឡូវនេះ ជាធម្មតាខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា កុំដោះអាវរបស់គេចេញ វា មានរន្ធនៅក្នុងអាវរបស់គេ ដូច្នេះខ្ញុំសង្ឃឹមថារបស់ខ្ញុំមិនមានទេ។ ប៉ុន្តែ—ប៉ុន្តែខ្ញុំ

បានឃើញពេលដែលខ្ញុំមិនអាចដោះវាចេញ ដោយមានរន្ធនៅក្នុងអាវ គ្រប់គ្រាន់។  
ហើយខ្ញុំគិតថានេះមិនមានទេ។

5 ឥឡូវនេះ សម្រាប់ខ្លួនខ្ញុំផ្ទាល់...ហើយខ្ញុំជឿថាសម្រាប់ទស្សនិកជន យើង  
ដឹងគុណចំពោះវត្តមានរបស់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនៅព្រឹកនេះ។

ហើយយើងដឹងគុណចំពោះការប្រកប និងវត្តមានរបស់គ្នាទៅវិញទៅមក។  
“ផ្អែមប៉ុណ្ណា ល្អប៉ុណ្ណា សប្បាយប៉ុណ្ណា ឲ្យបងប្អូនរួមរស់នៅជាមួយគ្នាដោយ  
សាមគ្គីភាព។ វាដូចជាប្រេងតាំងដ៏មានតម្លៃដែលហូរកាត់ពុកចង្ការបស់អឺរ៉ុន  
រហូតដល់ចុងសំពត់របស់គាត់។”

6 ថ្ងៃនេះខ្ញុំទៅហូបបាយ នៅបឹងខៀវ ហើយតើនរណាដែលខ្ញុំបានចូលទៅ  
ទីនោះ គឺបងប្រុស ប៊ីល នៅទីនេះ ហើយបងស្រី ដុច អង្គុយនៅទីនោះ គ្រាន់តែ  
—គ្រាន់តែញ៉ាំមាន់បំពងដែលមើលទៅល្អបំផុត ដែលខ្ញុំមិនធ្លាប់ឃើញ ហើយ  
គ្រាន់តែមានពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យមួយ បែកញើសភ្លាមៗចេញពីវា អ្នកដឹងហើយ។  
បានឡើងទៅជាន់លើ ហើយបានជួបនឹងក្រុមជំនុំជំនែព្រះវិហារនៅទីនោះ ហើយ  
ពួកគេចង់ចំណាយសម្រាប់អាហារពេលល្ងាចរបស់ខ្ញុំផងដែរ។ ឥឡូវនេះ វាពិតជា  
ល្អណាស់ ខ្ញុំសូមសរសើរ។

7 ពេលខ្ញុំមកដល់ផ្ទះ ប៊ីលីមកជាមួយប្រអប់ប៉េងប៉ោះដែលមានគេយកមកឲ្យខ្ញុំ  
យកមកពីវដ្តដ៏ស្រស់ស្អាត និងគ្រជាក់នៃរដ្ឋហ្សកហ្ស៊ីនោះ កន្លែងដែលវាគ្រជាក់  
ខ្លាំងនៅទីនោះ ពួកគេប្រាប់ខ្ញុំ ប្រហែលជាពេលនេះ។

8 បន្ទាប់មកបានជួបអ្នកនៅខាងក្រៅ។ ខ្ញុំចេញពីកិច្ចសម្ភាសន៍ នៅរសៀលនេះ  
ហើយចុះមកព្រះវិហារប្រហែលមួយម៉ោងកន្លះមុន និង ...គាត់និយាយថាអ្នកនៅ  
ខាងក្រៅគឺជាយុវជនម្នាក់...ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាក្តៅ។”

គាត់បាននិយាយថា “វាអញ្ចឹងមែន!” ខ្ញុំដឹងថាគាត់មកពីហ្សកហ្ស៊ី ដូច្នេះគាត់  
និយាយថា “ប្រាកដជាក្តៅមែននៅហ្សកហ្ស៊ី!”

9 មែនហើយ យើងកំពុងព្យាយាមគេចពីកន្លែងក្តៅ មែនទេ? នោះគឺជាអ្វីដែល  
យើងនៅទីនេះ។

10 អរគុណច្រើន មិត្តភក្តិ សម្រាប់សេចក្តីល្អទាំងអស់របស់អ្នក។ តើខ្ញុំនឹង  
ធ្វើអ្វីដោយគ្មានអ្នក? គ្រាន់តែអ្វី—តើខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីដោយគ្មានអ្នក? ប្រសិនបើខ្ញុំគ្មាន

អ្នកណាដែលស្រលាញ់ខ្ញុំ គ្មានអ្នកស្តាប់សារនោះទេ រាល់សាររបស់ខ្ញុំនឹងមិនល្អ ទាល់តែសោះ។ ខ្ញុំមិនអាចអធិប្បាយវាទៅកាន់បង្គោលទូរស័ព្ទ និងដើមឈើ បានទេ។ ពួកគេនឹងមិនយល់ពីវាទេ។ ដូច្នោះត្រូវតែជាមនុស្សដូចអ្នកទាំងអស់គ្នា ដែលនឹងមកស្តាប់។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកមកអង្គុយកន្លែងក្តៅបែបនេះ ហើយ... ប្រពន្ធខ្ញុំថាគាត់ចូលចិត្តកំដៅនៅខាងក្រោយ នៅព្រឹកនេះ។ ហើយដើម្បី ឃើញមនុស្ស និងពេលខ្លះអ្នកឈឺ វាជាការអង្គុយប្រជុំបែបនោះ ព្រះប្រទានឱ្យអ្នក —ផ្ទះដ៏ស្រស់ស្អាត និងគួរឱ្យស្រឡាញ់នៅក្នុងសិរីល្អ គឺជាការអធិស្ឋានរបស់ខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែសង្ឃឹមនិងទុកចិត្តថាទ្រង់នឹងធ្វើដូច្នោះ។

11 ឥឡូវនេះ តោះមើល។ អាវរបស់ខ្ញុំ មាននរណាម្នាក់យកវាមកទីនេះ។ ហើយ ខ្ញុំត្រូវអានបន្តិចនៅយប់នេះ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលរីករាយនឹងផ្នែកដំបូងនេះ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។] អូ ប្រសិនបើវាមិនក្តៅខ្លាំងទេ យើង នឹងបន្តដំណើរទៅមុខទៀត ពេញមួយសប្តាហ៍ ជាមួយនឹង—សៀវភៅវិវិណៈ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់វា។ ខ្ញុំគ្រាន់តែរស់នៅក្នុងវា។ ហើយអ្នកអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ ក្នុងសប្តាហ៍នេះ ព្រោះថ្ងៃអាទិត្យក្រោយខ្ញុំ... បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំ ត្រូវតែជួបរឿងនោះ ដោយដាក់សប្តាហ៍ទាំងនោះជាមួយគ្នា។ ហើយនោះជាអ្វីដែល ខ្ញុំមិនដឹងអ្វីសោះ។ ដូច្នោះហើយខ្ញុំគ្រាន់តែជឿទុកចិត្តព្រះថាទ្រង់នឹងមានចម្លើយ សម្រាប់ខ្ញុំ។

12 ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបានអានពីមនុស្សផ្សេងៗគ្នាជាច្រើន—ដែលនិយាយអំពីវា អ្នកណាបានសរសេរអំពីវា។ ខ្ញុំបានអានកំណត់ត្រានៅទីនេះ លើបណ្ឌិត សូហ្វៀ ល ជាអ្នកប្រាជ្ញដ៏អស្ចារ្យ ប៉ុន្តែប្រាកដជាមិនអាចយល់ស្របជាមួយគាត់ នៅលើ លេខយោងជាច្រើនរបស់គាត់ទេ ព្រោះខ្ញុំមើលមិនឃើញវា។ កន្លែងណា... វាត្រូវតែ —វាត្រូវតែធ្វើឱ្យរូបភាពត្រឹមត្រូវ។

13 ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នកកំពុងដាក់ដូចជារូបផ្គុំជាមួយគ្នា ហើយរឿងដំបូងដែល អ្នកដឹង អ្នកនិយាយថា “អូ វាឡើងនៅទីនេះ។ ទេ ខ្ញុំប្រាកដថាវាឡើងនៅទីនេះ។” មែនហើយ អ្នកត្រូវរកមើលនៅទីនេះលើគំរូរបស់អ្នក ដើម្បីមើលអ្វីដែលអ្នកកំពុង ធ្វើ។ ហើយបន្ទាប់មកប្រសិនបើអ្នក—ប្រសិនបើអ្នកមិនធ្វើទេ អ្នកនឹងធ្វើឱ្យកញ្ចក់ របស់អ្នកលាយឡំទាំងអស់។

14 ឥឡូវនេះចុះយ៉ាងណាបើអ្នកត្រូវបានគេយក...មានរូបភាពនៃជនបទដ៏អស្ចារ្យ និងស្រស់ស្អាត ហើយគោរពស្មោះនៅលើដើមឈើ? ឥឡូវនេះ វាមិនត្រឹមត្រូវទេ (តើមែនទេ?) ព្រោះនាងមិនស៊ីស្មៅនៅលើដើមឈើ។ ដូច្នេះ នោះជារបៀបដែលវាកើតឡើង ប្រសិនបើ អ្នក ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធមិនដាក់បទគម្ពីរនោះជាមួយគ្នា។ បន្ទាប់មក អ្នកទទួលបានរូបភាពដ៏អស្ចារ្យនៃការប្រោសលោះទាំងមូល។ នោះគឺជាអ្វីដែលយើងចង់បាន សេចក្តីពិត។ ហើយទាល់តែយើងដឹងការពិត យើងនឹងទុកវាចោលតែឯង។ ហើយបន្ទាប់មក នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ផ្តល់ឱ្យយើងនូវសេចក្តីពិត នោះខ្ញុំនឹងនិយាយអំពីវា។

15 អ្នកដឹងអ្វីទេ? ខ្ញុំគិតថា បងប្រុស រ៉យ ស្តុតដើ និង—និងអ្នកចាស់ទុំមួយចំនួននៅទីនេះ ដែលបានចាប់ផ្តើមត្រឡប់មកវិញតាំងពីយូរយារណាស់មកហើយ... ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាបីឬបួនឆ្នាំដំបូងនៃកិច្ចបម្រើផ្សព្វផ្សាយរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះ នៅឯរោងឧបោសថ ខ្ញុំមិនទាំងអធិប្បាយអំពីរឿងឋាននរកទេ ពីព្រោះខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចរកឃើញថាតើវាជាកន្លែងដុតឬអត់ ថាជាផ្លូវឬអត់។ ហើយរាល់ពេលដែលព្រះបន្ទូលបាននិយាយ ផ្លូវ ខ្ញុំនឹងទទួលបានការបកប្រែ បាននិយាយថា “ហាដេស” ហាដេសគឺជា “ផ្លូវ” រាល់ពេលដែលវានិយាយអំពីនរក “ហាដេសផ្លូវ” ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែទុកវាចោលតែឯង រហូតដល់ខ្ញុំពិតជាដឹងថាតើអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយនោះ បន្ទាប់មកខ្ញុំបានអធិប្បាយនៅលើប្រធានបទនរក ដូច្នេះនៅពេលដែលខ្ញុំពិតជាបានរកឃើញរូបភាពទាំងមូល និងបានឃើញកន្លែងដែលវាស្ថិតនៅ។ ដោយសារ ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាអ្នកបម្រើម្នាក់មានទំនួលខុសត្រូវចំពោះព្រះ ពីអ្វីដែលគាត់ប្រាប់ក្រុមជំនុំនោះ ព្រោះពួកគេនឹងប្រកាន់ភ្ជាប់លើរឿងនោះ។ ដូច្នេះហើយ ចុះបើខ្ញុំចាប់ពួកគេនៅកន្លែងខុស ហើយពេលនោះដល់ពេលដែលការកាន់កាប់នោះមិនស្ថិតនៅ? ឃើញទេ?

ហើយនៅក្នុងការនិមិត្តនោះ ព្រះអម្ចាស់បានប្រទានឱ្យខ្ញុំ ពេលខ្លះកាលពីមុននៅពេលដែលមនុស្សរាប់លាននាក់នោះ...ពេលអ្នកនោះនិយាយមកខ្ញុំ គាត់បាននិយាយថា “អ្នកនឹងត្រូវបានវិនិច្ឆ័យមុនតាមដំណឹងល្អដែលអ្នកផ្សាយ។”

16 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំអធិប្បាយរឿងដដែលដែលប៉ុលបានធ្វើ និងអ្នកដទៃតែផងដែរ។”

17 ហើយសំឡេងរាប់លាននោះបានស្រែកឡើង “យើងកំពុងផ្អែកលើវា។” នោះហើយ។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

18 ដូច្នោះខ្ញុំចង់បន្តនៅយប់នេះ ឥឡូវនេះ ដូច្នោះយើងនឹងមិនយូរពេកទេ។ ហើយកុំភ្លេចឥឡូវនេះ...ឥឡូវនេះព្រឹកនេះ។...ខ្ញុំទទួលបានកំណត់ចំណាំតិចតួចនៅទីនេះ។ នៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំបាននិយាយអំពីដានីយ័លនៅក្នុងការជាប់ជាឈ្មើយ ការព្រឹយ័លមករកគាត់ ហើយណែនាំគាត់អំពីអនាគត។ នោះហើយជាអ្វីដែលយើងមាននៅព្រឹកនេះ ការណែនាំអំពីអនាគត។

19 ឥឡូវនេះ យប់នេះ យើងកំពុងនិយាយអំពីគោលបំណងប្រាំមួយរបស់ការព្រឹយ័លទៅកាន់ដានីយ័ល។ ថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យដោយដាក់ចិតសិបសប្តាហ៍ ជាកន្លែងដែលពួកគេជាកម្មសិទ្ធិ នៅក្នុងឆាតុពេលវេលា។ ហើយតើយើងឈរនៅទីណា? ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងគ្រាន់តែស្វែងរកវា ហើយធ្វើឱ្យច្បាស់ វិជ្ជមាន នោះយើងនឹងដឹងម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ ឥឡូវនេះ យើងមិនដឹងថាទ្រង់នឹងយាងមកនៅពេលណានោះទេ។ គ្មាននរណាម្នាក់នឹងដឹងនោះទេ។ ព្រះយេស៊ូវមិនបានដឹងដូចគ្នា ទ្រង់ផ្ទាល់។ ទ្រង់បាននិយាយថា ទ្រង់មិនបានដឹង។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា មានតែព្រះវរបិតាប៉ុណ្ណោះ ដែលដឹងរឿងនោះ។ សូម្បីតែទេវតាក៏មិនដឹងដែរ។ គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកយើងដឹងថាទ្រង់នឹងយាងមកនៅពេលណា ប៉ុន្តែយើងអាចប្រាប់បាននូវ—ម៉ោងនោះ...ពេលវេលាដែលយើងកំពុងរស់នៅ ដោយដឹងថាយើងអាចនៅជិត។

20 ឥឡូវ សុំត្រឡប់បន្តិច ព្រោះប្រុសៗថតសម្លេងរឿងហ្នឹង... ម៉ាស៊ីនកំពុងដំណើរការឡើងវិញនៅក្នុងបន្ទប់។ ហើយខ្សែអាត់ ពិតណាស់ ពួកគេត្រូវបានធ្វើទៅគ្រប់ទីកន្លែង។

21 ឥឡូវនេះ មេរៀនព្រឹកនេះ បន្ទាប់ពីយើងពិនិត្យមើលឡើងវិញនៅជំពូកទី៤ និងទី បន្ទាប់មកយើងជាប់គាំង...ចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងជំពូកទី ៩ នៃដានីយ័ល។ ហើយឥឡូវនេះយប់នេះ យើងបន្តជាមួយនឹងជំពូកទី៩។ មុននឹងយើងចូលទៅជិតវា សូមយើងអានក្បាលមួយភ្លែត ហើយនិយាយទៅកាន់អ្នកនិពន្ធនៃព្រះបន្ទូល។

22 ព្រះដ៏មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណារបស់យើង ទូលបង្គំដឹងច្បាស់ថា ព្រះអង្គជ្រាបអំពីបំណងចិត្តរបស់យើង។ ទ្រង់ដឹងថាហេតុអ្វីបានជាយើងនៅទីនេះ។ ហើយទ្រង់ដឹងថាយើងមិនដែលមកយប់នេះដោយសារតែយើងគិតថានឹងជា

កន្លែងដ៏ល្អដើម្បីមក ដើម្បីសម្រាកបន្តិចសម្រាប់ពេលរៀន។ ព្រះបិតាអើយ ទូលបង្គំមិនជឿថាមានមនុស្សណាម្នាក់នៅទីនេះសម្រាប់គោលបំណងនោះទេ។ ទូលបង្គំជឿថា ពួកយើងនៅទីនេះយប់នេះ ព្រោះតែយើងស្មោះស្ម័គ្រ ស្មោះត្រង់ និងចង់ដឹង ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។

23 យើងស្រឡាញ់ទ្រង់ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយយើងស្រឡាញ់ព្រះបន្ទូលរបស់ ទ្រង់។ ហើយប្រសិនបើកន្លែងនេះដែលទ្រង់បានប្រទានសម្រាប់យើង ត្រឹមតែ ដំបូលលើក្បាលរបស់យើង ហើយនិងប្តូកបេតុងទាំងនេះ យើងសូមអរគុណទ្រង់ សម្រាប់ទីកន្លែង។ ដ្បិតយើងជឿថាមានផ្ទះមួយនៅពីលើមេឃ ជាកន្លែងដែល យើងកំពុងធ្វើដំណើរទៅនោះ។ ហើយយើងគិតដល់បុព្វបុរសរបស់យើងដែលមិន មានឯកសិទ្ធិនេះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ហើយវាធ្វើឱ្យពួកយើងបន្ទាបដួងចិត្តដោយ ខ្មាសអៀន សូម្បីតែត្រូវតែរៀន។

24 ឥឡូវនេះ ឱព្រះបិតាអើយ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងបើកដល់យើង យប់នេះ នូវព្រះគម្ពីរ។ សូម ដើរតាម ជាមួយគ្នាទៅតាមផ្លូវនេះ នៅយប់នេះ។ សូម និយាយមកកាន់យើងដូចជាទ្រង់បានធ្វើដល់អ្នកដែលទៅក្រុងអេម៉ាស ពីក្រុងយេ រូសាឡិម។ ថាពេលកម្មវិធីចប់ យប់នេះ យើងអាចទៅផ្ទះផ្សេងៗហើយនិយាយថា “តើចិត្តរបស់យើងមិនឆេះឆ្ងល់ក្នុងខ្លួនយើង ដូចដែលយើងបានឮទ្រង់មានបន្ទូល តាមរយៈព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់ទេឬ!”

25 ប្រទានពរដល់ការអាន។ ប្រទានពរដល់ការខិតខំប្រឹងប្រែងដ៏ទន់ខ្សោយរបស់ ទូលបង្គំ ព្រះអម្ចាស់អើយ។ សូមបើកមាត់ចំពោះអ្វីដែលពិត ហើយបិទទៅនឹង អ្វីដែលខុស។ សូមលើកតម្កើងអង្គទ្រង់ ហើយលើកតម្កើងក្នុងប្រជារាស្ត្ររបស់ ទ្រង់ ដើម្បីឱ្យពួកគេបានឃើញម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅ និងការយាងមកជិត របស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ ដ្បិតយើងសូមវានៅក្នុងទ្រង់—ព្រះនាមទ្រង់ ព្រះនាម ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

26 ឥឡូវនេះ ដើម្បីត្រឡប់មកបទគម្ពីររបស់យើងមួយភ្លែត យើងឃើញថា ដានីយ៉ែលបានជាប់ជាល្បីយអស់រយៈពេលហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំមកហើយ។ គិតទៅ! ឥឡូវនេះ អ្នក និងក្រដាស និងខ្មៅដែរបស់អ្នក ដែលមិនបានទទួលវានៅ ព្រឹកនេះ អាចយកវាឡើងនៅយប់នេះ។ ពីក្រោយ គ.ស. ៦០៦ ដល់ ៥៣៨។ យក ៥៣៨ ពី ៦០៦ អ្នកទទួលបានហុកសិបប្រាំបីឆ្នាំដែលដានីយ៉ែលបានចូល...ជា

ឈ្លើយសឹក គ្មានព្រះវិហារត្រូវទៅ គ្មានសេចក្តីអធិប្បាយដើម្បីស្តាប់ គ្មានអ្វីសោះ។ ប៉ុន្តែគាត់មានសៀវភៅខ្លះ ក្រាំងខ្លះដែលហោរាម្នាក់មុនគាត់បានទាយ ហើយក៏មាន—គឺយេឃោ។

27 ឥឡូវនេះ ពេលកំពុងសិក្សាបទគម្ពីរ គាត់បានឃើញពេលវេលាជិតអស់ហើយ គឺពេលវេលានៃចិតសិបស្នាំ... ហើយជានិយ័លបានជឿយ៉ាងម៉ឺងម៉ាត់នូវរាល់ពាក្យដែលយេឃោដែលជាហោរាបាននិយាយ។ ហើយខ្ញុំនិយាយទៅកាន់ថ្នាក់របស់ខ្ញុំនៅយប់នេះ តើយើងគួរជឿហោរារបស់យើងទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។ បាទ មែនហើយ។ ដ្បិតព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់បានមកដល់ពួកហោរា។ ពួកគេមាន ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ហើយហោរាដ៏ពិតប្រាកដមួយរូបនឹងមិនខុសពី—ពាក្យរបស់ហោរាផ្សេងទៀតឡើយ។ ពួកគេនឹងមិនដែលនិយាយអ្វីមួយដែលវាមិនត្រូវបានចែងនោះទេ។ ពួកគេនឹងនិយាយដូចអ្វីដែលហោរាពិតបាននិយាយ នោះធ្វើឱ្យពួកគេក្លាយជាហោរា។ លុះទទួលបានហើយក៏ទាយថានឹងមានអ្វីមកដល់ ដោយដឹងយ៉ាងនេះ ដោយកោតខ្លាចក្នុងចិត្ត ក្រែងគេនិយាយអ្វីខុសហើយនាំឱ្យអ្នកណាម្នាក់រង្វេង។ យើងមិនដែលចង់ធ្វើបែបនោះទេ។ យើងចង់ប្រាកដថា យើងបានទទួលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ មុននឹងយើងនិយាយថា នេះគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ? វាត្រូវតែជាសារដោយផ្ទាល់ពីបល្ល័ង្កនៃព្រះ ឬមិនដូច្នោះយើងមិនគួរនិយាយវាឡើយ។

28 ឥឡូវនេះ ពេលកំពុងសិក្សាបទគម្ពីរ គាត់បានឃើញថារយៈពេលចិតសិបស្នាំបានកន្លងផុតទៅហើយ។ ដូច្នោះគាត់បាននៅទីនោះហុកសិបប្រាំបីស្នាំ ទុកពេលពីរស្នាំទៅមុខរហូតដល់ព្រះនឹងស្តាររាស្ត្ររបស់ទ្រង់ត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ។

ពេលកំពុងអធិស្ឋាន យើងដឹងថាមានទេវតាដ៏ខ្លាំងពូកែមកពីស្ថានសួគ៌។ តើមានអ្នកណាអាចហៅឈ្មោះគាត់បានទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ការព្រឹត្តិយ័ល។”—អដ។ ការព្រឹត្តិយ័ល។ ហើយទ្រង់គឺជាទេវតារបស់ពួកយូដា។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? គ្រប់ទីកន្លែង វាជាការព្រឹត្តិយ័ល ។ ការព្រឹត្តិយ័លគឺជាអ្នកនាំសារទៅកាន់ក្រុមជំនុំ សាសន៍យូដា បានមកដល់ម៉ារី ទ្រង់បានមកដល់សាការី។ ជានិច្ចជាកាលគឺការព្រឹត្តិយ័ល។ ហើយទ្រង់គឺជាទេវតាដ៏អស្ចារ្យមួយនៃស្ថានសួគ៌។ ហើយតើទ្រង់មិនបាននាំយកជានិយ័លជាបងប្រុសរបស់យើងនូវការស្វាគមន៍ដ៏អស្ចារ្យពីព្រះទេ! “ជានិយ័ល ជាទីស្រឡាញ់!”

29 តើវាមិនធ្វើឲ្យអ្នកល្អទេ បើគិតថាព្រះស្រឡាញ់អ្នក? ប្រសិនបើខ្ញុំមិនត្រូវបាន គេស្រឡាញ់ខ្លាំង ខ្ញុំចង់ដឹងថាខ្ញុំមានចិត្តស្រលាញ់បន្តិចនៅទីនោះ មែនអត់? ប្រាកដហើយ។ គ្រាន់តែគិតថា...ទ្រង់គិតពីខ្ញុំ រាល់ពេល វាធ្វើឱ្យខ្ញុំគ្រាន់តែចង់ ស្រែក គិតថាទ្រង់ថែមទាំងយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះខ្ញុំទៀតផង។ ហើយយើង មានការធានាថាទ្រង់មើលថែយើង ដោយសារតែ “កាលដែលយើងនៅតែជា មនុស្សមានបាប ព្រះគ្រីស្ទបានសុគតជំនួសយើង” បងប្រុសអើយ។ ហើយ ឥឡូវនេះ ដែលយើងជាអ្នកដទៃពីព្រះ ឥឡូវនេះបានធ្វើឲ្យយើងនៅជិតព្រះ ហើយបានប្រទានឲ្យយើងនូវសេចក្តីសង្គ្រោះដ៏ស្មោះត្រង់ឱ្យយើង នោះគឺជា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ហើយដោយមានជំនឿលើទីនោះដែលលើកយើងឡើងពីលើ វត្ថុនៃលោកិយ ហើយយើងជិះលើកំពូលរបស់វា។ នោះគឺជាសិរីល្អ។ មែនទេ? ត្រូវហើយ។

30 ពេលកំពុងអធិស្ឋាន កាព្រីយ៉ែលបានមកប្រាប់គាត់ថា មានតែពីរឆ្នាំទៀត ទេ មុននឹងត្រឡប់ទៅស្រុកកំណើតវិញ ប៉ុន្តែប្រាប់គាត់ពីគោលដៅទាំងមូលរបស់ ប្រជាជាតិនោះ។ គិតទៅ! គោលដៅទាំងមូល រាល់ការធ្វើដំណើរលើផែនដី កាព្រី យ៉ែលបានពន្យល់វាដល់ដានីយ៉ែល។ ទ្រង់បានចាត់ឲ្យទៅប្រាប់ដានីយ៉ែលពីរឿង ដ៏អស្ចារ្យនេះ។ ហោរានោះមានអារម្មណ៍យ៉ាងណា! ហើយទ្រង់បានមានបន្ទូល ប្រាប់គាត់ថា មានចិតសិបសប្តាហ៍ដែលបានកំណត់លើប្រជាជនរហូតដល់ការ បញ្ចប់ នោះជាពេលវេលាបញ្ចប់ ដូច្នេះវាចប់សព្វគ្រប់ហើយ។ ទ្រង់បាននិយាយ ថា “មានរយៈពេលចិតសិបសប្តាហ៍។”

31 ពួកគេខ្លះអនុញ្ញាតឱ្យវាទៅរាប់ខែ ខ្លះទៅរាប់ថ្ងៃ ខ្លះ...ហ្នឹ! ប្រសិនបើវាគ្រាន់តែ ជាសប្តាហ៍ប៉ុណ្ណោះ វាមានតែប្រហែលពីរទៅមួយត្រីមាសប៉ុណ្ណោះ ឬមួយនិង មួយត្រីមាសនៃឆ្នាំនោះ។ ហើយសូមមើលអ្នក...មានកន្លែងដែលយើងត្រូវស្វែងរក ដើម្បីនិយាយការពិត។

32 “ចិតសិបសប្តាហ៍ត្រូវបានកំណត់លើប្រជាជនរបស់អ្នក។” ក្នុងគោលបំណង អ្វី? ដើម្បីអ្វី? តើវាត្រូវបានគេកំណត់ថាជានរណា? ប្រជាជនរបស់ដានីយ៉ែលជា ជនជាតិយូដា។ ហើយត្រូវកំណត់សម្រាប់អ្វី? មិនត្រឹមតែដានីយ៉ែលប៉ុណ្ណោះទេ ប៉ុន្តែនៅលើទីក្រុងបរិសុទ្ធរបស់ដានីយ៉ែល។ សូមមើល ទីក្រុងដ៏រីសុទ្ធរបស់



ដានីយ៉ែល។ ឥឡូវនេះ ទាំងអស់គ្នា តើអ្វីជាទីក្រុងបរិសុទ្ធរបស់ដានីយ៉ែល? ក្រុមជំនុំនិយាយថា “ក្រុងយេរូសាឡឹម” — អដ។ ក្រុងយេរូសាឡឹម។

33 ហើយឥឡូវនេះយើងនឹងទៅ ប្រហែលជាទៅដល់វានៅយប់នេះ៖ តើក្រុងយេរូសាឡឹមនៅឯណា? តើនរណាជាអ្នកបង្កើតក្រុងយេរូសាឡឹម? តើអ្នកធ្លាប់គិតដល់រឿងហ្នឹងទេ? តើនរណាជាអ្នកបង្កើតក្រុងយេរូសាឡឹម? តើវាត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅពេលណា? យើងនឹងទៅដល់វា បន្ទាប់ពីមួយរយៈ។ តើនរណាជាអ្នកបង្កើតក្រុងយេរូសាឡឹម? កូនប្រុស វាជារឿងតូចមួយដែលលាក់នៅជ្រុងប៉ុន្តែវាពិតជាប្រាប់វា។ បាទ មែនហើយ។ តើអ្នកណាជាអ្នកបង្កើតក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយតើវាត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅពេលណា? ត្រូវហើយ។ ហើយនោះជាទីក្រុងដ៏រិសុទ្ធរបស់ដានីយ៉ែល។

34 ហើយយើងយល់ថាទីក្រុងនោះដែលឥឡូវត្រូវបណ្តាសាអស់រយៈពេលពីរពាន់ឆ្នាំមកហើយ នឹងត្រូវបានកសាងឡើងវិញ និងបង្កើតឡើងវិញម្តងទៀត។ ហើយការគោរពថ្វាយបង្គំព្រះវិហារនឹងត្រូវបានរៀបចំឡើង ដូចកាលពីដើមដំបូងដែរ។ ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះ ក្រុងយេរូសាឡឹមនឹងទៅជាយញ្ញបូជា ដែលជាតង្វាយប្រចាំថ្ងៃដែលបានថ្វាយម្តងទៀត ដូចកាលពីដើមដំបូង។ យើងនឹងចូលទៅក្នុងនោះភាគច្រើន ខ្ញុំគិតថាយប់នេះ ឬវាច្រើន។

35 ឥឡូវនេះខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដឹង មិត្តភក្តិ ការវាយផ្ទាល់លើរឿងទាំងនេះ ខ្ញុំពិតជានឹងចាកចេញពីការបង្រៀនជាច្រើនសប្តាហ៍។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែវាយវា ដូច្នោះថាពេលអាកាសធាតុចុះត្រជាក់ ឬបន្តិចក្រោយមក នៅពេលដែលយើងចូលទៅក្នុងគ្រាទាំងប្រាំពីរ កែវប្រាំពីរ ត្រែប្រាំពីរ អ្វីៗទាំងអស់នេះ ដែលខ្ញុំអាចនិយាយឡើងវិញបានថា “តើអ្នកចាំនៅប្រធានបទចិតសិបសប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែលទេ? តើអ្នកនៅចាំសម័យក្រុមជំនុំ ពេលវាឡើង ហើយមានអ្វីកើតឡើង?” ហើយទាំងចិតសិបសប្តាហ៍នៃដានីយ៉ែលនេះគ្របដណ្តប់ពីការឡើងនៃក្រុមជំនុំ រហូតដល់ការត្រឡប់មកវិញនៃក្រុមជំនុំ។ ចន្លោះនោះគឺជាអ្វីដែលវាគ្របដណ្តប់។ ឥឡូវនេះមិនមែនទាំងអស់ចិតសិបសប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែលទេ។ ជាផ្នែករបស់វា។ “ចិតសិបសប្តាហ៍ត្រូវបានកំណត់។”

36 ឥឡូវនេះ មានគោលបំណងប្រាំមួយនៅក្នុងដំណើរទស្សនកិច្ចរបស់ទ្រង់ដោយប្រាប់គាត់អ្វីដែលនឹងកើតឡើង។ ឥឡូវនេះ មានគោលបំណងប្រាំមួយ

នៃការយាងមករបស់ទ្រង់។ ឥឡូវនេះ យប់នេះ ខ្ញុំគិតថា យើងនឹងចាកចេញពីទីនេះ នៅក្នុងបទគម្ពីរអំពីកន្លែងដែលយើងនៅព្រឹកនេះ ដែលជាកន្លែងដែលមានគោលបំណងប្រាំមួយ។ នៅទីនេះយើង។ ឥឡូវនេះយើងរកឃើញថាមានគោលបំណងប្រាំមួយ មួយនៃវា។ ឥឡូវនេះយើងបានចូល...- ជំពូកទីបួន...- ខទីបួន...ខទី ២៤ នៃជំពូកទី ៩ របស់ជានីយ៉ែល។

*គ្រប់៧០អាទិត្យបានកំណត់ដល់សាសន៍ឯង...*

ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា នោះជាអ្វីដែលដំណើររបស់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលនឹងមាននៅលើផែនដីនេះ។ ពួកគេត្រូវបានកំណត់។ ចិតសិបសប្តាហ៍ទើបតែត្រូវបានកំណត់។ នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់ត្រូវបានចាប់ឆ្នោតលើជនជាតិយូដា។

*...ដល់សាសន៍ឯងនិងដល់ទីក្រុងបរិសុទ្ធរបស់ឯង...*

ដូច្នោះ ចិតសិបសប្តាហ៍នេះ កុំខកខានឡើយ វានឹងលាតត្រដាងពីពេលនោះដល់ទីបញ្ចប់នៃសាសន៍យូដា ហើយរហូតដល់ទីបញ្ចប់នៃក្រុងយេរូសាឡឹមរហូតដល់មានការកសាងទីក្រុងថ្មីមួយ។ ឥឡូវនេះ អូ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាយើងនឹងចូលទៅក្នុងវា យប់នេះពិតជាល្អ និងជ្រៅ។

*...បានកំណត់ដល់សាសន៍ឯង និងដល់ទីក្រុងបរិសុទ្ធរបស់ឯង... (ដើម្បីអ្វី?)...ដើម្បីនឹងរំលត់បំបាត់អំពើវិលដ...*

37 តើទ្រង់មានបន្ទូលអ្វីដល់គាត់ឥឡូវនេះ? គាត់កំពុងព្យាយាមរកឱ្យឃើញថា តើវានឹងមានរយៈពេលប៉ុន្មាន។ “ខ្ញុំដឹងថាយើងនៅចុងបញ្ចប់។” ដូចជាយើងឥឡូវនេះ “ព្រះអម្ចាស់...”

38 តើមានប៉ុន្មាននាក់ក្នុងថ្នាក់នេះ យប់នេះជឿថាយើងដល់គ្រាចុងក្រោយ? និយាយថា “អាម៉ែន” [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន”—អដ។] សូមអរគុណ។ យើងនៅចុងបញ្ចប់។ ឥឡូវនេះយើងកំពុងព្យាយាមស្វែងរក ដោយព្រះ ថាតើវានឹងមានរយៈពេលប៉ុន្មាន។ តើយើងរស់នៅថ្ងៃណា? នោះហើយជាមូលហេតុដែលពួកយើងត្រលប់មកវិញ ហើយរើសយកហោរាទាំងនេះ ជាដើម ហើយព្យាយាមស្វែងរកកន្លែងដែលយើងនៅ។

39 ហើយនោះជាអ្វីដែលជានីយ៉ែលបានធ្វើ។ គាត់បានបែរមុខទៅព្រះ។ ថ្ងៃនេះជានីយ៉ែលមានប៉ុន្មាននាក់? លើកដៃឡើង។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ អ្នកឃើញ

ការអធិស្ឋានរបស់គាត់ របៀបដែលគាត់បានសារភាពពីប្រជាជនរបស់គាត់ និង ការសារភាពរបស់គាត់ពីខ្លួនគាត់។ គាត់ចង់ដឹងច្បាស់ថាគាត់បានដឹងពេលដែល ពួកគាត់ត្រូវត្រឡប់ទៅវិញ ព្រោះគាត់ចង់ឱ្យប្រជាជនត្រៀមខ្លួនត្រឡប់ទៅវិញ។

ឥឡូវនេះ អ្វីដែលខ្ញុំកំពុងព្យាយាមធ្វើ គឺរកឱ្យឃើញនៅពេលដែលយើងកំពុង ឡើងទៅ ហើយរៀបចំមនុស្សឱ្យឡើងទៅ នោះរួចរាល់ហើយ។ ហើយយើងបាន ដាក់មុខយើងចំពោះព្រះ តាមរយៈការអធិស្ឋាន និងការអង្វរដើម្បីស្វែងយល់ “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើយើងកំពុងរស់នៅគ្រាអ្វី?”

40 យើងបានឃើញរឿងប្លែកៗទាំងនេះកើតឡើង។ យើងឃើញពិភពលោក នៅក្នុងភាពរីករវ។ យើងឃើញពេលវេលានៅក្នុងដៃ។ ស...ការសរសេរដោយដៃ គឺនៅលើជញ្ជាំង អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលព្រះមានបន្ទូល។ យើងឮប្រធានាធិបតីរបស់ យើងនិយាយអំពីសង្គ្រាមមួយទៀត ពេលនេះនឹងមកដល់។ យើងឮការព្យាករណ៍ “ក្នុងរយៈពេលពីរឬបីម៉ោងបន្ទាប់ពីសង្គ្រាម ត្រូវបានព្យាករណ៍ថា ប្រជាជាតិនានា នឹងមិនមានអ្វីក្រៅពីធ្នូរំភ័ក្តិភ្លើង។” ហើយយើងដឹងថាយើងបានទទួលវា។

ដូច្នេះយើងដឹងថា មុនពេលនោះកើតឡើង ក្រុមជំនុំត្រូវទៅ។ ដូច្នេះ “ព្រះអម្ចាស់អើយ តើយើងនៅឯណា?” នោះហើយជាមូលហេតុដែលខ្ញុំជឿថា ទ្រង់ នឹងប្រាប់យើង។ យើងជំរង់មុខរបស់យើងដើម្បីស្វែងរក។ ឥឡូវនេះ ជាដំបូង ចូរ យើងស្វែងយល់។

*គ្រប់៧០អាទិត្យបានកំណត់ដល់សាសន៍ដង...និងដល់ទីក្រុង  
បរិសុទ្ធរបស់ដង ដើម្បីនឹងរំលត់បំបាត់អំពើរំលង...និងធ្វើឲ្យអំពើបាប  
ផុតទៅ ហើយឲ្យបានធូននឹងអំពើទុច្ចរិត ព្រមទាំងនាំសេចក្តីសុចរិត...  
ដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ចចូលមក ...និងបិទត្រាការជាក់ស្តែង និងសេចក្តី  
ទំនាយហើយនឹងចាក់ប្រេងតាំងអ្នកដ៏បរិសុទ្ធបំផុតឡើង។*

41 នោះគឺជាគោលបំណងប្រាំមួយនៃដំណើរទស្សនកិច្ចរបស់ការព្រឺយ៉ែល។

42 ឥឡូវនេះសូមចាប់ផ្តើម លេខមួយ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់សម្គាល់វា អ្នកដែល មានខ្មៅដៃ។ លេខមួយ “ដើម្បីបញ្ចប់ការរំលង” នោះជារឿងដំបូង។ ឥឡូវនេះ ដើម្បីបញ្ចប់អំពើរំលងរបស់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែល ដែលបានប្រព្រឹត្តរំលងប្រឆាំងព្រះ និងជាការងាកចេញពីអំពើទុច្ចរិតរបស់យ៉ាកុប។

ឥឡូវនេះ ដើម្បីស្វែងរកវា សូមងាកទៅរករ៉ូម។ ជំពូកទី១១នៃរ៉ូម ហើយ ចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងខទី២១ នៃរ៉ូម១១។ ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅរកអ្វី? “បញ្ចប់ការ រំលង។” រ៉ូម ១១:២១។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

ពីព្រោះ បើព្រះទ្រង់មិនបានសំចៃទុកមែកកំណើត...(តើនរណាជា នរណា? អ៊ីស្រាអែល។)...នោះក្រែងមិនសំចៃទុកអ្នកដែរ។

ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នក ពេលអ្នកត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ អានជំពូកទី ១១នេះ ទាំងមូល។ ខ្ញុំទើបតែអានរឿងនេះ...សូមគូសចំណាំជំពូកទី ១១ទាំងមូល ហើយ អានវា។

...នោះក្រែងមិនសំចៃទុកអ្នកដែរ។

ដូច្នោះ ចូរមើលសេចក្តីសប្បុរស... និងសេចក្តីប្រិតប្រៀបនៃព្រះ គឺ ទ្រង់ប្រិតនឹងពួកអ្នកដែលដួល ...តែសប្បុរសនឹងអ្នកវិញ បើអ្នកណា នៅជាប់នឹងសេចក្តីសប្បុរសនោះ ពុំនោះ អ្នក...នឹងត្រូវកាត់ចេញដែរ ក៏កាត់ចេញដែរ។

ហើយមែកកំណើតទាំងនោះដែរ បើគេលះសេចក្តីមិន...ជឿ ចោលចេញ នោះនឹងបំបៅគេវិញ៖ ដ្បិតព្រះទ្រង់អាចនឹងភ្ជាប់ជាតិវិញ បាន។

សូមមើល ដោយប្រាប់ថានឹងមានពេលមួយដែលសាសន៍ដទៃនឹងត្រូវ កាត់ចេញ ហើយអ៊ីស្រាអែលនឹងចូលមកម្តងទៀត។

ពីព្រោះ បើសិនជាអ្នកត្រូវកាត់ចេញ—ពីដើមអូលីវព្រៃពីកំណើត (សាសន៍ដទៃ) ហើយបានបំបៅជាប់នឹងដើមអូលីវស្រុកខុសពី ធម្មតា...

យើងផ្ទុយពីធម្មជាតិ មនុស្សក្រៅភព គ្មានមេត្តា គ្មានព្រះ គ្មានសង្ឃឹម ទាល់តែសោះ។ ហើយដោយព្រះ ហឫទ័យមេត្តាករុណារបស់ទ្រង់ ដើម្បីផ្តល់ឱ្យ យើងនូវឱកាសមួយ បានកាត់ផ្តាច់អ៊ីស្រាអែលដ៏សុចរិតដោយសារតែអំពើរំលង ហើយបង្វែរពួកគេទៅម្ខាងវិញ...ដើមអូលីវដែលចាស់ហើយបាននាំមកនូវដើមអូ លីវព្រៃ ផ្ទុយទៅនឹងធម្មជាតិ។

...នោះតើមែកកំណើតទាំងនោះ នឹងបានបំបៅជាប់នឹងគល់កំណើត  
របស់វា លើសជាងអម្បាលម៉ានទៅទៀត?

មិនអីទេ តោះអានបន្ត។

បងប្អូនអើយ ខ្ញុំមិនចង់ឲ្យអ្នករាល់គ្នានៅល្ងង់ខាងដៃសេចក្តី  
អាថ៌កំបាំងនេះទេ ក្រែងអ្នករាល់គ្នាទុកចិត្តថាខ្លួនមានប្រាជ្ញា គឺចង់  
ឲ្យដឹងថា សាសន៍អ៊ីស្រាអែលកើតមានសេចក្តីរឹងប៉ឹងប៉ុន្មានភាគ  
នេះទៅហើយ ទាល់តែសាសន៍ដទៃទាំងប៉ុន្មានបានចូលជឿ...គ្រប់  
ចំនួន។

43 រហូតដល់ព្រះត្រូវបានបញ្ចប់ជាមួយនឹងសាសន៍ដទៃ នោះអ៊ីស្រាអែលបាន  
ងងឹត។ ពួកគេបានចូលទៅក្នុងអំពើបាប និងអំពើរំលងទាស់នឹងព្រះ ដោយព្រោះ  
ព្រះបានបិទភ្នែករបស់ពួកគេ ដើម្បីឲ្យយើងអាចនឹងត្រូវគេផ្សំ។ អ្នកទទួលបានទេ?  
ខទី ២៦ឥឡូវនេះ។

នោះសាសន៍អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់គ្នា នឹងបានសង្គ្រោះជាក្រោយ...

44 ព្រះបានបិទបាំងពួកគេដោយចេតនាសម្រាប់អ្នក និងខ្ញុំ។ ពួកគេមើល  
មិនឃើញទេ ពីព្រោះព្រះបានធ្វើឱ្យពួកគេខ្វាក់។ ហើយអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់ដែល  
ជាអ៊ីស្រាអែលពិតនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ។ តើទេវតាបាននិយាយអ្វី? ថ្វាយសិរីល្អ!  
“ដើម្បីបញ្ចប់ការរំលងរបស់អ៊ីស្រាអែល! ខ្ញុំបានមកប្រាប់អ្នកថា មានពេលមួយ  
ដែលការរំលងរបស់អ៊ីស្រាអែលនឹងត្រូវបានបញ្ចប់។” ព្រះនឹងកាត់មែកព្រៃនោះ  
ចោល ហើយផ្សំចូលទៅក្នុងមែកនោះវិញម្តងទៀត។

45 អូ ពេលខ្លះវាធ្វើអោយបេះដូងលោតញាប់ ឃើញគេកំសត់ មនុស្សរវៃនា  
ត្រូវកាត់ចោល មិនដឹងថាពួកគេទៅទីណា ហើយគិតថា ព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ធ្វើ  
ដូច្នោះ ដើម្បីខ្ញុំអាចត្រូវបានសង្គ្រោះ។ បិទភ្នែករបស់ពួកគេពីព្រះមេស៊ីរបស់  
ពួកគេ បិទត្រចៀករបស់ពួកគេ ដែលពួកគេមិនអាចស្តាប់ឮទ្រង់ ប៉ុន្តែ ក្រឡេក  
មើលអព្វគហេតុរបស់ទ្រង់ ហើយសម្លឹងមើលការអស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ និងអ្វីដែល  
ទ្រង់កំពុងធ្វើ។

46 ម៉ាថាយ ខ្ញុំជឿ ជំពូកទី ១២ ឬជំពូកទី ៨ ឬទី ១២ បាននិយាយថា “ទោះជា  
ព្រះយេស៊ូវបានធ្វើការអស្ចារ្យច្រើនយ៉ាងក៏ដោយ ក៏ពួកគេមិនអាចជឿបានដែរ។”

ដោយសារតែព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ពួកគេមានភ្នែកមើលមិនឃើញ ត្រចៀកក៏មិនអាចស្តាប់ឮ លុះត្រាតែពួកគេមិនអាចមើលឃើញដោយភ្នែក និងឮដោយត្រចៀកឡើយ ហើយខ្ញុំនឹងប្រែចិត្តពួកគេ។” ប៉ុន្តែ ដើម្បីឲ្យយើងមានឱកាសទ្រង់បានទាញរាំងននចុះពីលើភ្នែកកូនរបស់ទ្រង់ បង្វែរកូនចៅរបស់ទ្រង់ចេញពីតុ ហើយបង្វែរពួកគេទៅជាភាពទន់ខ្សោយនៃវិញ្ញាណ ដែលទ្រង់អាចរកឃើញ... ដើម្បីឱ្យយើងមានឱកាសរស់ ផ្តល់ជីវិតដល់យើង។ ខទី ២៦ ម្តងទៀត។

*នោះសាសន៍អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់គ្នា នឹងបានសង្គ្រោះជាក្រោយ ដូចជាមានសេចក្តីចែងទុកមកថា មានព្រះដ៏ប្រោសឲ្យរួច ទ្រង់នឹងចេញពីស៊ីយ៉ូនមក ទ្រង់នឹងបង្វែរសេចក្តីទម្ងន់លើសពីយ៉ាកុបទៅ*

47 មែនហើយ ទ្រង់នឹងយាងមកភ្នំស៊ីយ៉ូន នៅថ្ងៃណាមួយនេះ។ នៅលើភ្នំដើមអូលីវ គេនឹងស្គាល់ទ្រង់ ហើយអ៊ីស្រាអែលទាំងអស់នឹងដឹងថាជាទ្រង់។ សាសន៍ដទៃនឹងត្រូវបញ្ចប់នៅពេលនោះ។ មែកនោះដែលត្រូវគេជុំ ព្រះនឹងយកផ្លែដែលបានប្រមូលពីវាមក។ ហើយមែកព្រៃនោះនឹងទៅជា...

48 ហើយឥឡូវនេះ ចូរចាំថានៅត្រង់នេះវិញពេលអ្នកអាន ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ប្រសិនបើប្រុសនោះបរិសុទ្ធ ហើយប្រុសនោះជាប្រុសបរិសុទ្ធ ផ្លែដែលកើតចេញពីប្រុសដ៏រិសុទ្ធនោះ ក៏នឹងនាំមកនូវផ្លែដ៏រិសុទ្ធ។” ហើយប្រសិនបើប្រុសនោះជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ដែលជាប្រុសគល់ និងជាពូជរបស់ព្រះបាទដាវីឌ ប្រសិនបើជីវិតនោះស្ថិតនៅក្នុងទ្រង់ ចូរឡើងមកក្នុងជំនាន់សាសន៍យូដា ហើយត្រូវកាត់ចេញពីពួកគេ ហើយភ្នែករបស់ពួកគេខ្វាក់ ដើម្បីឲ្យយើងអាចមើលឃើញ ជីវិតរបស់យើងនឹងត្រូវយកគំរូតាមមែកដ៏មានពរនោះ។ អូ បាទ បងប្រុស។ ត្រូវហើយ។

49 ព្រះបានកាត់ពួកគេចោល ដោយចេតនា ហើយបិទភ្នែករបស់ពួកគេ ដើម្បីយើងអាចមានឱកាសមើលឃើញ ផ្តល់ឱ្យយើងនូវឱកាសមួយ។ ហើយយើងដើរជុំវិញដូចជាយើងជានរណាម្នាក់។ លោកប៉ូលប្រាប់ពួកគេនៅទីនេះ “សូមប្រយ័ត្ន របៀបដែលអ្នកធ្វើវា។ សូមយកចិត្តទុកដាក់! ដ្បិតបើព្រះមិនទុកមែកកំណើតទេ តើទ្រង់នឹងមានសេចក្តីមេត្តាយ៉ាងណាទៅលើមែកព្រៃដែលមានរួចហើយ...”

ដូច្នោះយើងដើរជុំវិញនិយាយថា “ខ្ញុំជាព្រេសប៊ីធើរៀន! ខ្ញុំជាមេតូឌីស! ខ្ញុំជា បាទីស្ត! ខ្ញុំជាពោធិកុស្ត!” នោះមិនមានន័យអ្វីចំពោះព្រះទេ។ អ្នកត្រូវតែកើត ម្តងទៀតពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដែលមកពីបូស។ ប៉ុន្តែទ្រង់យាងមក...

50 ឥឡូវនេះ ចូរចាំថា ទ្រង់មិនបាននិយាយអំពីសាសន៍ដទៃទេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែបោះ វានៅទីនេះ ដូច្នោះអ្នកឃើញកន្លែងដែលសាសន៍ដទៃមានឱកាសរបស់ពួកគេ។

51 ប៉ុន្តែទ្រង់យាងមក “ដើម្បីបញ្ចប់ការរំលង” ធ្វើឱ្យវាបញ្ចប់។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងត្រលប់ទៅដានីយ៉ែលម្តងទៀត ហើយយើងនឹងរកឃើញថានៅក្នុង ដានីយ៉ែល យើងរកឃើញនៅទីនេះ ខទី ២៤។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ “ដើម្បីបញ្ចប់ការ រំលង។” ដើម្បីបញ្ចប់អ្វី? ដើម្បីបញ្ចប់ការរំលងរបស់អ៊ីស្រាអែល។

អ្វីទៅជាអំពើរំលង? គឺដើម្បីប្រឆាំងនឹងអ្វីមួយ។ ការរំលងប្រឆាំងលើខ្ញុំ គឺ ធ្វើខុសចំពោះខ្ញុំ។ ការប្រព្រឹត្តខុសប្រឆាំងចំពោះអ្នក គឺជាការខុសឆ្គងចំពោះអ្នក។

ដូច្នោះ អ៊ីស្រាអែលបានធ្វើខុសចំពោះព្រះ។ ហើយនៅក្នុង៧០សប្តាហ៍នេះ តើ នឹងមានអ្វីកើតឡើង? ព្រះទ្រង់នឹងបញ្ចប់ការរំលងរបស់អ៊ីស្រាអែល។ “បញ្ចប់ ការរំលង” នឹងត្រូវបាន “បង្វែរអំពើទុច្ចរិតចេញពីយ៉ាកុប។” ហើយបន្ទាប់មក អ៊ីស្រាអែលទាំងអស់នឹងកើតជាថ្មី។ ពួកគេទាំងអស់នឹងទទួលបានព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធ។

ឥឡូវនេះ លេខពីរ សូមសរសេរវានៅលើក្រដាសរបស់អ្នក។

52 យើងអាចនៅបានយូរ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនចង់ទៅអធិប្បាយអំពីវាទេ។ គ្រាន់តែ ចង់និយាយជាមួយអ្នកដើម្បីឱ្យអ្នកបានយល់វាច្បាស់។ នៅពេលដែលយើងចូល ទៅក្នុងត្រាទាំងប្រាំពីរនេះ នោះអ្នកនឹងបន្តទៅមុខតាមរយៈក្រុមជំនុំ តាមរយៈត្រា តាមរយៈគ្រោះកាច ហើយដឹងពីកន្លែងដែលយើងកំពុងឈរ។ ហ្នឹងហើយ។

53 លេខពីរ “បញ្ចប់អំពើបាប។” ឥឡូវយើងអានម្តងទៀត ដានីយ៉ែល។

...ដើម្បីនឹងរំលត់... បំបាត់អំពើរំលង—និងធ្វើឱ្យអំពើបាបផុតទៅ...

នោះជាគោលបំណងទីពីររបស់ទ្រង់ក្នុងការមក។ ទីមួយ គឺដើម្បីបញ្ចប់ ការរំលងរបស់អ៊ីស្រាអែល។ និងដើម្បីបញ្ចប់អំពើបាប។ តើអ៊ីស្រាអែលប្រព្រឹត្ត អំពើបាបនៅឯណា? តើពួកគេបានប្រព្រឹត្តអំពើបាបដ៏សំខាន់របស់ពួកគេ នៅឯណា? តើពួកគេបានបំបែកខ្លួនចេញពីព្រះនៅឯណា?

54 ឥឡូវនេះស្តាប់ឱ្យជិត។ ចូរយើងងាកទៅរកសារកម៉ាថាយជំពូក២៤។ ហើយនេះគឺជាកន្លែងដែលអ៊ីស្រាអែលបានធ្វើកំហុសធ្ងន់ធ្ងរបស់នាង។ នេះគឺជាកន្លែងដែលនាងបានធ្វើអំពើបាបចុងក្រោយរបស់នាង ហើយមូលហេតុដែលនាងស្ថិតក្នុងស្ថានភាពសព្វថ្ងៃនេះ។ ម៉ាថាយ ជំពូកទី ២៧ នៃដំណឹងល្អរបស់ម៉ាថាយ និងខទី ២៥នៃជំពូកទី ២៧។ ចូរចាប់ផ្តើមអំពី—ខទី ២១។

នោះលោកចៅហ្វាយចាប់ពាក្យសួរគេថា ក្នុងមនុស្ស២នាក់នេះ តើចង់ឲ្យខ្ញុំលែងអ្នកណា? គេឆ្លើយឡើងថា សូមលែងបារ៉ាបាសចុះ។ សូមចាំថា នោះជាអ៊ីស្រាអែល។ “បារ៉ាបាស!”

លោកពីឡាត់សួរគេថា ដូច្នោះ តើខ្ញុំធ្វើអ្វីដល់យេស៊ូវ ដែលហៅជាព្រះគ្រីស្ទនេះ? (ស្តាប់មើលពួកគេចុះ!) អ្នកទាំងអស់គ្នាក៏ឆ្លើយឡើងថា ចូរឆ្កាងវាទៅ។

សូមចាំថា នោះគឺជាព្រះមេស៊ីរបស់ពួកគេ ដែលដានីយ៉ែលបាននិយាយថានឹងមក។ ចាំព្រឹកនេះក្នុងមេរៀននៅទីនេះ “ព្រះអង្គនឹងត្រូវកាត់ចេញ មិនមែនសម្រាប់ព្រះអង្គផ្ទាល់ឡើយ។” ទ្រង់មិនបានធ្វើអ្វីសោះ។

...ចូរឆ្កាងវាទៅ។

នោះលោកចៅហ្វាយសួរថា តើអ្នកនេះបានធ្វើខុសអ្វី? តែគេស្រែកកាន់តែខ្លាំងឡើងថា ចូរឆ្កាងវាទៅ។

កាលលោកពីឡាត់ឃើញថា មិនឈ្នះទេ កើតមានកោលហាលកាន់តែខ្លាំងឡើងដូច្នោះ នោះលោកយកទឹក មកលាងដៃ នៅមុខហ្នឹង មនុស្ស ទាំងមានប្រសាសន៍ថា ខ្ញុំគ្មានទោសនឹងឈាមនៃអ្នកសុចរិតនេះទេ ការនេះ...ស្រេចនៅអ្នករាល់គ្នាចុះ។

55 ស្តាប់! នេះគឺជាកំហុសរបស់ពួកគេ។ នេះគឺជាអំពើបាបរបស់ពួកគេ។

បណ្តាជនទាំងអស់គ្នាក៏...ឆ្លើយឡើងថា ចូរឲ្យឈាមវាធ្លាក់មកលើយើងរាល់គ្នា និងកូនចៅរបស់យើងចុះ។

56 មានកន្លែងដែលពួកគេបានធ្វើវា។ ទ្រង់កំពុងតែធ្វើឱ្យបាបគេបានបញ្ចប់។ តើទ្រង់អាចធ្វើអ្វីផ្សេងទៀតបានដោយរបៀបណា ក្រៅពីអត់ទោសដល់ពួកគេដោយដឹងថាទ្រង់ត្រូវបិទភ្នែកពួកគេ ដើម្បីឲ្យយើងចូលមកបាន? វាដូចជាកូនរបស់



ទ្រង់ផ្ទាល់ដែលអំពាវនាវក្រព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់។ ហើយពួកគេបានដឹងពីភ្នែក ហើយទ្រង់បានដឹងថាពួកគេខ្វាក់។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលទ្រង់បានអង្វរសុំ ការអភ័យទោសដល់ពួកគេ។ “អត់ទោសឱ្យពួកគេ ឱព្រះវរបិតា ត្បិតពួកគេមិនដឹង ថាពួកគេកំពុងធ្វើអ្វីនោះទេ។” ពួកគេពិការភ្នែក។ ដោយយល់ដល់យើង ពួកគេត្រូវ បានធ្វើឱ្យខ្វាក់។ ដោយការមិនជឿរបស់ពួកគេទើបបានធ្វើដូច្នោះ។ ប៉ុន្តែនៅពេល ដែលពួកគេឃើញទ្រង់ម្តងទៀត...អាម៉ែន!

57 “បញ្ចប់អំពើបាប។” តើអំពើបាបជាអ្វី? ការមិនជឿ។ ពួកគេមិនជឿថា នោះ ជាព្រះមេស៊ីទេ។ ពួកគេមិនអាចមើលឃើញទ្រង់ជាព្រះមេស៊ីទេ ប៉ុន្តែទ្រង់បាន ធ្វើគ្រប់ទីសំគាល់ដែលព្រះមេស៊ីត្រូវធ្វើ។ ប៉ុន្តែពួកគេមិនអាចមើលឃើញវាទេ។ ពួកគេដឹងពីភ្នែក។

58 ដូច្នោះពេលឃើញគេនិយាយថា “ខ្ញុំមិនជឿលើការព្យាបាលដ៏ទេវភាព។ ខ្ញុំ មើលមិនឃើញទេ។ ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធនេះទេ។” កុំខឹងនឹងពួកគេ ពួកគេខ្វាក់ហើយ។ ពួកគេនិយាយ “ខ្ញុំមិន អាចឃើញសាររបស់ទ្រង់យាងមកនោះទេ។ ខ្ញុំមិនអាចមើលឃើញពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនេះទេ។ ខ្ញុំមើលមិនឃើញពូជសត្វពស់ទេ។ ខ្ញុំ មិនអាចមើលឃើញវត្ថុនេះទេ។” ពួកគេខ្វាក់ ហើយមិនដឹង។ គ្រាន់តែអធិស្ឋាន សម្រាប់ពួកគេ។ ហ្នឹងហើយ។

59 នៅក្នុងការមិនជឿរបស់ពួកគេ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលពួកគេឃើញទ្រង់ នៅពេល ដែលទ្រង់យាងមកម្តងទៀត នោះនឹងធ្វើឱ្យផុតការមិនជឿរបស់ពួកគេ។ អូ ខ្ញុំអើយ! ចូរយើងបើកដំបូងទៅលោកុប្បត្តិទី២៥ ជំពូកទី ៤៥ ហើយមាន—ប្រភេទរបស់ វា។ ខ្ញុំបានសរសេរចុះនៅទីនេះខ្លះពីលោកុប្បត្តិ ៤៥ អ្នកដែលកត់ត្រា។ អូ របៀប ដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ដំណឹងល្អចាស់ដ៏ល្អនេះ! ត្រឹមត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះយើងដឹងថា យើងនៅឯណា។

តើអ្នកលឺខ្ញុំទេ អ្នកនៅខាងក្រោយអាគារនេះ? លើកដៃឡើង បើអ្នកឮខ្ញុំ។ ខ្ញុំ រំកិលការអង្គុយនេះឱ្យជិតបន្តិច។

60 ឥឡូវនេះយើងនឹងអានផ្នែកមួយនៃបទគម្ពីរនេះ។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកស្តាប់ អ្នក ដែលគ្មានព្រះគម្ពីរ។ អ្នកដែលមានព្រះគម្ពីរ បើកទៅលោកុប្បត្តិ។ ជាដំបូង សូម ចាប់ផ្តើមនៅក្នុងជំពូកទី ៤៤ ដោយចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងខទី ២៧។

61 វាជាយ៉ូសែប ហើយយ៉ូសែបគឺសំដៅទៅព្រះគ្រីស្ទដ៏ល្អឥតខ្ចោះ។ យើងដឹងរឿងនោះ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹង? ត្រូវបានស្តាប់ដោយបងប្អូនរបស់គាត់ហេតុអ្វី? ដោយសារតែគាត់មានវិញ្ញាណ គាត់បានឃើញការនិមិត្ត បកស្រាយសុបិន។ គាត់ជាមនុស្សខាងវិញ្ញាណក្នុងចំណោមបងប្អូនរបស់គាត់ ហើយពួកគេស្តាប់គាត់។ ហើយឪពុករបស់គាត់ស្រឡាញ់គាត់។

ព្រះយេស៊ូវ ត្រូវបានស្តាប់ដោយពួកជំនុំនិកាយដូច្នោះដែរ ប៉ុន្តែទ្រង់ស្រឡាញ់ព្រះវរបិតាទ្រង់។ ហេតុអ្វីបានជាពួកគេស្តាប់ទ្រង់? ដោយសារទ្រង់ជាវិញ្ញាណ។ ដោយសារតែ...ពួកគេត្រូវបានប្រាប់ ពួកគេថាទ្រង់គឺជាគ្រូទាយ ជាអារក្ស។

62 តើអ្នកចាំអ្វីដែលបងប្អូនរបស់យ៉ូសែបបាននិយាយទៅកាន់គាត់ទេ? “អ្នកដែលចេះតែសុបិននោះមកហើយ។” ឃើញទេ? ឃើញទេ រឿងដដែល។ ពួកគេបានលក់យ៉ូសែបក្នុងតម្លៃស្មើនឹងយូដាសលក់ព្រះយេស៊ូវ សំរាប់ ប្រាក់សាមសិបបំណែក។ បោះគាត់ទៅក្នុងប្រឡាយ រួចដើរទៅប្រាប់ឪពុកថា មានអ្វីសម្លាប់គាត់ស្លាប់បាត់ទៅហើយ។ ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវបានគេយកចេញពីស្នាមភ្លោះ។ ព្រះគ្រីស្ទត្រូវបានគេបោះទៅក្នុងស្នាមភ្លោះ ហើយត្រូវបានគេយកឡើង។ ហើយពីទីនោះគាត់បានទៅកន្លែងខ្ពស់បំផុតនៅលើផែនដី។ អាម៉ែន! យ៉ូសែបទៅខាងស្តាំព្រះចៅជាឆ្នាំ។ ព្រះយេស៊ូវយាងទៅខាងស្តាំព្រះហស្តព្រះបិតា។ នៅក្នុងការល្បួងរបស់គាត់ មុននឹងការលើកតម្កើងរបស់គាត់...ព្រះយេស៊ូវ មុនពេលទ្រង់ត្រូវបានលើកតម្កើងទ្រង់បានឆ្លងកាត់ការល្បួង។

63 ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំជឿថា វាគឺជា ប៊ីលីសាន់ដេ ដែលជាអ្នកផ្សាយដំណឹងល្អដ៏អស្ចារ្យ បាននិយាយថា “រាល់—ដើមឈើនីមួយៗមានទេវតាមួយលាននៅក្នុងនោះ នៅថ្ងៃនៃការធ្លាក់នោះ បាននិយាយថា គ្រាន់តែទាញដៃរបស់អ្នកហើយចង្អុលមកពួកយើង។ យើងនឹងប្តូរឈុតនេះនៅទីនេះ។” ប៉ុន្តែទ្រង់មិនអាចធ្វើវាបានទេ។

64 កែវាសបាននិយាយថា “ទ្រង់បានសង្គ្រោះខ្លួនឯង អ្នកផ្សេងទៀតគាត់មិនអាចជួយសង្គ្រោះបានទេ។” គាត់មិនដឹងថាគាត់កំពុងផ្តល់យោបល់ទេ។ បើទ្រង់នឹងសង្គ្រោះខ្លួនឯង ទ្រង់មិនអាចសង្គ្រោះអ្នកដទៃបានឡើយ ។ ដូច្នេះ ទ្រង់បានប្រគល់ខ្លួនឯង ដើម្បីសង្គ្រោះអ្នកដទៃ។ ឃើញទេហើយខ្វាក់យ៉ាងណា។ ឥឡូវនេះ ពួកគេ...

65 បន្ទាប់មកនៅពេលដែលគាត់នៅទីនោះនៅក្នុងការលើកតម្កើងរបស់គាត់ ឬ មុនពេលការតម្កើងរបស់គាត់ ការល្បួងរបស់គាត់... សូមចាំថា យ៉ូសែបត្រូវបានគេ ចាប់ដាក់ក្នុងគុក ដោយគ្មានកំហុស សោះ។

66 រ៉ូម៉ាំង ឬ មេទ័ពអ៊ីស្រាអែល ឈ្មោះប៉ូទីដារ ប៉ូទីដារក៏ចេញដំណើរទៅ ចេញទៅ ឆ្ងាយ។ គាត់មានប្រពន្ធស្អាត ហើយប្រពន្ធគាត់បានឲ្យយ៉ូសែបចូលមកក្នុងផ្ទះ ដើម្បីធ្វើអ្វីមួយ ហើយព្យាយាមចូលទៅឯយ៉ូសែបធ្វើអ្វីខុស។ ហើយគាត់ស្មោះត្រង់ នឹងព្រះ។ ខ្ញុំប្រាប់អ្នកថា ពួកគេតែងតែបែបនេះ...

67 ស្ត្រីអើយ ខ្ញុំបានអង្វរអ្នកហើយ។ ឥឡូវនេះខ្ញុំនឹងយកសម្រាប់អ្នកមួយនាទី។ ឃើញទេ? ស្ត្រីគឺជានារាដែលខ្សោយជាង។ ខ្ញុំដឹងថាមិនអាចមានបុរសអាក្រក់មុន ពេលមានមនុស្សស្រីអាក្រក់នោះទេ។ រីឯបុរសដែលដឹងដូច្នោះ បុរសណាដែលដឹង ថាអ្នកជាកូនរបស់ព្រះជាម្ចាស់ ហើយឆ្លៀតយកប្រយោជន៍ពីស្ត្រី ចូរខ្មាសខ្លួនឯង មិនថានាងធ្វើអ្វីនោះទេ។ នាងជាវត្តខ្សោយជាង ហើយអ្នកដឹងរឿងនោះ។ បើនាង ចេញទៅក្រៅធ្វើខ្លួនមិនស្អាត ចាប់ដៃនិយាយជាមួយនាងដូចបងស្រី។ អ្នកគឺជា កូនប្រុសរបស់ព្រះ។ កុំធ្វើអំពើអាក្រក់ដល់ពួកគេ។ សូមមើលយ៉ូសែប គាត់ជាគំរូ ដល់អ្នក។

68 ហើយនៅពេលដែលភរិយារបស់ប៉ូទីដារ ស្ត្រីដ៏ស្រស់ស្អាតនេះ ស្ត្រីដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់ ម្នាក់ដែលមានឋានៈខ្ពង់ខ្ពស់ក្នុងប្រទេស បានអង្វរគាត់ហើយបញ្ចុះបញ្ចូលគាត់។ ហើយគាត់បានងាក ហើយនាងចាប់គាត់ហើយព្យាយាមអោបគាត់។ ហើយគាត់ ក៏ញ័ររហូតដល់គាត់ដកអារចេញ ហើយរត់ចេញពីនាង។ បាទ មែនហើយ។ ពេល គាត់ចូលមក គេបាននិយាយមូលបង្គាប់កុហកពីគាត់ ថាបានចូលមករំលោភនាង ហើយនាងបានបន្ទូលទុករបស់...ហើយគាត់បានទុកអាររបស់គាត់នៅទីនោះ។ ហើយដោយសារការនោះ គាត់បានទៅគុកងងឹត។ ប៉ុន្តែនៅក្នុងគុកងងឹត ព្រះ គង់នៅជាមួយគាត់ មិនថាពួកគេដាក់គាត់នៅទីណានោះទេ។

69 ទ្រង់ជាព្រះរាជបុត្រានៃភាពចម្រុងចម្រើន។ អ្វីៗដែលយ៉ូសែបបានធ្វើបាន រីកចម្រើន។ ហើយនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងត្រឡប់មកវិញក្នុងសហស្សវត្សរ៍ នោះ ហើយជាមូលហេតុដែលវាលខ្សាច់នឹងរីកដូចផ្កាកុលាប។ អ្វីៗដែលទ្រង់ ធ្វើនឹងរីកចម្រើន។ ទ្រង់ជាបុត្រានៃភាពចម្រុងចម្រើន។ កន្លែងណាដែលអ្នកដាក់

យ៉ូសែប វាមានពរ។ ទោះជាព្រះយេស៊ូវគង់នៅទីណាក៏មានពរដែរ។ ដូច្នោះ ចូរ  
ទទួលទ្រង់ក្នុងចិត្តអ្នក ហើយទទួលពរ។

70 ដូច្នោះ យើងរកឃើញថាឥឡូវនេះ យ៉ូសែបត្រូវបានគេដាក់ក្នុងគុក។ ហើយ  
នៅក្នុងគុកមានមនុស្សពីរនាក់។ ម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេបានបាត់បង់ ហើយម្នាក់  
ត្រូវបានសង្គ្រោះ។ ព្រះយេស៊ូវ នៅក្នុងការល្អងរបស់ទ្រង់នៅលើឈើឆ្កាង ចោរ  
ម្នាក់បានបាត់បង់ ហើយម្នាក់ទៀតបានសង្គ្រោះ។

71 ពេលទ្រង់បានលើកតម្កើង ទ្រង់យាងទៅខាងស្តាំព្រះហស្ត។ ពេល  
យ៉ូសែបត្រូវបានលើកតម្កើង លោកទៅខាងស្តាំព្រះចៅជាដានី គ្មាននរណាអាច  
និយាយទៅកាន់ជាដានីដោយមិនបាននិយាយជាមួយយ៉ូសែបមុនសិន ហើយ  
ទទួលបានការអនុញ្ញាតឡើយ។

ហើយនៅពេលដែលយ៉ូសែបបានចាកចេញពីរាំង...អូ! ពេលយ៉ូសែបចេញពី  
រាំង សំឡេងត្រែកបន្លឺឡើង ហើយមនុស្សរត់ពីមុខគាត់ដោយពោលថា “លុតជង្គង់!  
យ៉ូសែបកំពុងមក!” អាម៉ែន!

ហើយពេលដែលព្រះយេស៊ូវចាកចេញពីដៃស្តាំរបស់ព្រះមហាក្សត្រខាងលើ  
ត្រែនឹងបន្លឺឡើង។ គ្រប់ជង្គង់នឹងលុត ហើយគ្រប់អណ្តាតនឹងសារភាព  
“ព្រះយេស៊ូវយាងមក!” ប្រាកដណាស់! ប៉ុន្តែប្រសិនបើ...

72 ហើយសូមចាំថា ពេលគាត់ត្រូវបានបងប្អូនរបស់គាត់បដិសេធ តើគាត់បាន  
ធ្វើអ្វី? គាត់ទទួលបានប្រពន្ធជាសាសន៍ដទៃ។ គាត់ទទួលបានប្រពន្ធជនជាតិ  
អេហ្ស៊ីប។ នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវត្រូវបានកាត់ចេញពីបងប្អូនរបស់ទ្រង់ដែល  
ជាជនជាតិយូដាខាងក្រោយនោះ ទ្រង់បានរៀបការជាមួយកូនក្រមុំសាសន៍ដទៃ។  
ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ក្រោយពីកូនកើតមកជាច្រើនឆ្នាំ អេប្រាអ៊ីម និងម៉ាណាសេ គាត់  
មានគ្រួសារ។

73 បន្ទាប់មក ថ្ងៃមួយ បងប្អូនរបស់គាត់មកសួរសុខទុក្ខគាត់។ មើល។ យើង  
ដឹងរឿងនោះ របៀបដែលគាត់ដាក់របស់តូចៗនៅទីនោះ ដោយរបៀបណា  
ដើម្បីបញ្ជូនមកវិញ។ ហើយធ្វើដូចជាគាត់មិនអាចសូម្បីតែនិយាយភាសារបស់  
ពួកគេ មានអ្នកបកប្រែភាសាហេព្រើរ ពេលគាត់ជាជនជាតិហេព្រើរ។ ហើយ  
ប្អូនប្រុសរបស់គេបានចុះមក។ ពួកគេមិនស្គាល់គាត់ទេ។ ទ្រង់ជាព្រះអង្គម្ចាស់  
ដ៏មានអំណាច។

ហើយឥឡូវនេះ ព្រះគ្រីស្ទបានទៅសួរសុខទុក្ខជនជាតិយូដា ព្យាបាលអ្នកជំងឺ និងកិច្ចការផ្សេងទៀត ហើយពួកគេនៅតែមិនដឹងថា ទ្រង់ជានរណា នោះជាព្រះមេស៊ី។

ចូរចាប់ផ្តើមនៅខទី ២៧ នៃជំពូកទី ៤៤។

ឪពុកយើងខ្ញុំដែលជាអ្នកបំរើលោកគាត់មានប្រសាសន៍មកយើងខ្ញុំថា ឯងរាល់គ្នាដឹងថា ប្រពន្ធអញបានបង្កើត—កូនប្រុស២ឲ្យអញ មួយបានឃ្នាតចាកពីអញទៅបាត់ហើយ...

នោះគឺយ៉ូសែប ជាមនុស្សម្នាក់ដែលពួកគេកំពុងនិយាយជាមួយ។

...អញក៏គិតថា ប្រាកដជាមានសត្វហែកាស៊ីមែន អញមិនដែលឃើញវាទៀតដរាបដល់សព្វថ្ងៃនេះ

ឥឡូវបើឯងរាល់គ្នាយកកូននេះពីអញទៅទៀត ហើយចូនជា កើតមានគ្រោះថ្នាក់យ៉ាងណា នោះឯងរាល់គ្នានឹងនាំឲ្យសក់ស្កូវ របស់អញចុះទៅដល់ស្ថានយុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ដោយសេចក្តីព្រួយ ហើយ។

74 ពួកគេមានបេនយ៉ាមីនតូចមួយនៅទីនោះ ជាប្អូនប្រុសរបស់គាត់។ តើអ្នកដឹងថាបេនយ៉ាមីនតំណាងឱ្យអ្នកណាទេ? ក្រុមថ្មីនៃជនជាតិយូដាពិតប្រាកដដែលប្រមូលផ្តុំគ្នានៅទីនោះឥឡូវនេះដើម្បីបង្កើតបានមួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់។ នេះ—ការប្រណាំងនេះដែលនឹងមកដល់។ មិនមែនជាជនពាល តាមជញ្ជាំងផ្លូវទាំងនេះទេ អត់មានទេ។ នោះជាចំណីកាណុងច្រើនជាង។ ពួកគេមិនមែនជាជនជាតិយូដាទេ។ ពួកគេមិនមែនជាជនជាតិយូដាទេ។ ជនជាតិយូដាពិតប្រាកដគឺជាបេនយ៉ាមីនតូចទាំងនេះដែលឡើងពីខាងក្រោមនៅទីនេះ ហើយមិនដែលសូម្បីតែព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។

ដូច្នេះបើកាលណាខ្ញុំប្រទានត្រឡប់ទៅឯឪពុករបស់ខ្ញុំប្រទានជា អ្នកបំរើលោក ហើយ...ក្មេងនេះដែលគាត់ស្រឡាញ់ ដូចជាដូងជីវិត មិនបានឃើញទៅជាមួយនឹងយើងខ្ញុំទេ

75 ជីវិតរបស់ព្រះផ្ទាល់ត្រូវបានចងជាមួយនឹងអ៊ីស្រាអែល។ ទ្រង់រៀបការជាមួយនាង។ យើងនឹងទៅដល់នោះក្នុងប៉ុន្មាននាទីទៀត ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់

សព្វព្រះទ័យ។ ទ្រង់រៀបការជាមួយអ៊ីស្រាអែល។ ជីវិតរបស់ទ្រង់ជាប់នឹងនាង។ ដូចដែលខ្ញុំចង់ភ្ជាប់នឹងលោកស្រី ប្រាណហាំ ត្រឡប់ទៅទីនោះវិញ ប្រពន្ធខ្ញុំ ហើយ អ្នកត្រូវចង់ភ្ជាប់នឹងប្រពន្ធរបស់អ្នក។ ជីវិតរបស់អ្នកត្រូវបានរុំនៅក្នុងវា។ ហើយ ព្រះជាម្ចាស់បានរៀបការជាមួយអ៊ីស្រាអែល។ ហើយតើវាជាអ្វី? យ៉ាកុបបាន និយាយថា “ជីវិតរបស់ខ្ញុំត្រូវបានរុំនិងចងនៅក្នុងកូននេះ។ ខ្ញុំគួរតែ...”

ហើយក្មេងនេះដែលគាត់ស្រឡាញ់ ដូចជាដួងជីវិត មិនបានឃើញ ទៅជាមួយនឹងយើងខ្ញុំទេ...

អ្នកដឹងទេ យ៉ូសែបនឹងរក្សាក្មេងនោះ។ យើងដឹងពីរឿងនេះ។

...នោះគាត់នឹងស្លាប់ជាពិតដោយមិនឃើញកូននេះ ឪពុករបស់គាត់ យ៉ាងនោះយើងខ្ញុំប្របាទឈ្មោះថានឹងនាំឲ្យសក់ស្កូវរបស់ឪពុកយើងខ្ញុំ ជាអ្នកបំរើលោក ចុះទៅឯស្ថានឃុំព្រលឹងមនុស្សស្លាប់ដោយសេចក្តី ទុក្ខព្រួយពិតមែន។

សូមស្តាប់ការអង្វរករដែលរូបនកំពុងផ្តល់ឲ្យឥឡូវនេះ។

ពីព្រោះខ្ញុំប្របាទបាននិយាយធានាពីដំណើរកូននេះនឹង...ឪពុកថា បើកាលណាមិនបាននាំវា...មកជូនលោកឪពុកវិញទេ នោះត្រូវឲ្យ ខ្ញុំប្របាទមានទោសចំពោះលោកឪពុកជាដរាប។

ដូច្នេះ សូមឲ្យខ្ញុំប្របាទនៅបំរើលោកម្ចាស់ជំនួសកូនកំឡោះនេះចុះ...

អូ! មើល គាត់កំពុងឈរនៅខាងមុខយ៉ូសែប ជាប្អូនប្រុសរបស់គាត់។ នេះគឺជាយ៉ូសែប ហើយគាត់មិនស្គាល់គាត់ទេ។ អូ ចាំរហូតដល់សហស្សវត្សរ៍ ចាប់ផ្តើម បងប្រុស!

...សូមឲ្យខ្ញុំប្របាទនៅបំរើលោកម្ចាស់ជំនួសកូនកំឡោះនេះចុះ...

ស្តាប់គាត់សារភាព “លោកម្ចាស់។”

...ដើម្បីឲ្យឡើងទៅវិញជាមួយនឹងពួកបងៗ។

ដ្បិតបើក្មេងនេះមិនបានទៅជាមួយហើយ នោះធ្វើដូចម្តេចឡើយ ឲ្យខ្ញុំប្របាទឡើងទៅឯឪពុករបស់ខ្ញុំប្របាទបាន? ខ្លាចព្រះខ្ញុំឃើញ សេចក្តីអាក្រក់ដែលនឹងកើតដល់ឪពុកខ្ញុំប្របាទ។

76 អង្វរសុំ ឱ្យជីវិតខ្លួនឯង! របៀបដែលជនជាតិយូដានឹងឈរនៅទីនោះដោយដៃ  
របស់ពួកគេ! មើល។ សូមមើលឥឡូវនេះ ខទី៤៥...ស្តាប់ឱ្យជិត កុំខកខាន។  
“នៅពេលដែលយ៉ូសែប...”

យ៉ូសែបខំអត់ទប់...នៅមុខពួក—អ្នកទាំងប៉ុន្មានដែលនៅជិតគាត់ពុំ  
បាន...

បងប្រុស នោះជាពេលដែលអំពើបាបនឹងត្រូវបញ្ចប់។ ភាពមិនជឿនឹងរលាយ  
បាត់។

...ក៏បន្លឺវាថា ចូរឲ្យមនុស្សទាំងអស់ថយចេញពីអញទៅ... ដូច្នោះ។  
កំពុងដែលយ៉ូសែបថ្លែងឲ្យពួកបងប្អូនស្គាល់ខ្លួន នោះគ្មានមនុស្ស  
ណាមួយឈរនៅជិតខាងឡើយ។

77 តើវាគឺជាអ្វី? សូម្បីតែប្រពន្ធរបស់គាត់ក៏ត្រឡប់ទៅរាំងវិញដែរ។ អូ ខ្ញុំអើយ!  
កូនក្រមុំនៅក្នុងសិរីល្អ ខណៈពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងត្រឡប់មកវិញ (យើងនឹង  
ចូលទៅក្នុងវានៅទីនេះ។) ដើម្បីឱ្យស្គាល់ទ្រង់។

គាត់ឡើងសំឡេងយំ...

យ៉ូសែបមិនអាចទប់វាបានទៀតទេ ហើយគាត់បានស្រែកឡើង។

...ឯពួកសាសន៍អេស៊ីព្វក៏ព្យាបាទទាំងពួកដំណាក់ជាង១០០ឆ្នាំ។

78 ធ្លាក់ចូលទៅក្នុងរាំងវិញ ពួកគេបានឮយ៉ូសែបស្រែក។ ឥឡូវនេះ នោះគឺជា  
ប្រភេទនៃព្រះគ្រីស្ទបានជួបជាមួយជនជាតិយូដា ដែលទ្រង់ជ្រាបថា ទ្រង់បានធ្វើ  
ឱ្យពួកគេងងឹតភ្នែក ដើម្បីយើងអាចមានឱកាស។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលទ្រង់យាង  
មកឯពួកគេម្តងទៀត អំពើបាបរបស់ជនជាតិអ៊ីស្រាអែលនឹងត្រូវបញ្ចប់។

គាត់ប្រាប់ទៅបងប្អូនថា ខ្ញុំនេះជាយ៉ូសែប...

តើអ្នកគិតថាព្រះយេស៊ូវនឹងនិយាយអ្វី? “ខ្ញុំជាព្រះមេស៊ីរបស់អ្នក។ ខ្ញុំជា  
អ្នកដែលអ្នកបានឆ្កាង។”

...តើឪពុកខ្ញុំនៅរស់ទេឬ? ឯបងប្អូនគាត់ឆ្លើយមិនបាន ពីព្រោះគេ  
ស្រឡាំងកាំងទាំងអស់គ្នានៅមុខគាត់។

79 អូ ខ្ញុំត្រូវឈប់នៅទីនេះមួយនាទី។ សូមត្រឡប់ទៅសាការីជំពូកទី១២។ សូម  
ដាក់មកកាន់សៀវភៅសាការីជំពូកទី ១២ នៃសាការីជាមួយខ្ញុំ។ ហើយប្រហែលជា  
ខ្ញុំចំណាយពេលច្រើនពេកក្នុងការចាប់ផ្តើមផ្សព្វផ្សាយអំពីរឿងនេះ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំ  
សង្ឃឹមថាមិនមែនទេ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកទទួលបានវា ខ្លាំងណាស់។

80 សាការី ចូរយើងចូលជំពូកទី ១២ នៃសាការី ហើយមើលអ្វីដែលទ្រង់នឹងមាន  
បន្ទូលឥឡូវនេះ ពេលទ្រង់ឈរនៅចំពោះមុខបងប្អូនរបស់ទ្រង់ ។ សាការី ១២ និង  
ទី ១០។ “បញ្ចប់អំពើបាប” ឥឡូវនេះ។ មិនអីទេ ជំពូកទី១២ និងខ១០។

81 សូមសម្គាល់។ ហើយឥឡូវនេះ គាត់កំពុងនិយាយនៅទីនេះអំពីសំណល់។  
ការឡោមព័ទ្ធក្រុងយេរូសាឡឹម សត្វនិងពលទាហាន ត្រូវបានគេយកទៅឆ្ងាយ  
ឥឡូវនេះអ្វីៗទាំងអស់បានក្លាយទៅជាទីបញ្ចប់។ នេះគឺជិតដល់សហស្សវត្សរ៍  
ហើយ ដើម្បីចាប់ផ្តើមសហស្សវត្សរ៍ឥឡូវនេះ។

*អញនឹងចាក់និស្ស័យមកលើពួកវង្សដាវីឌ និងពួកអ្នកនៅក្រុងយេរូ  
សាឡឹម ឲ្យគេមានចិត្តប្រកបដោយ (អ្វីទៅ?) គុណ...*

អាម៉ែន! ព្រះគុណអស្ចារ្យ!

*...ពួកអ្នកនៅក្រុង...យេរូសាឡឹម (ដានីយ៉ែល “ទីក្រុងបរិសុទ្ធ”)  
ឲ្យគេមានចិត្តប្រកបដោយគុណ និងសេចក្តីទូលអង្វរ: នោះគេនឹង  
គន់មើលអ្នកដែលគេបានចាក់ ហើយគេនឹងយំសោកនឹងអ្នកនោះ  
ដូចជាយំសោកនឹងកូនខ្លួនតែមួយ គេនឹងយំខ្សឹកខ្សួលនឹងអ្នកនោះ  
ដូចជាយំនឹងកូនច្បងរបស់ខ្លួន។*

82 សូមស្តាប់ តើការសោកសង្រេងនឹងទៅយ៉ាងណា នៅពេលដែលទ្រង់ឈរ  
នៅទីនោះ បង្ហាញអង្គទ្រង់ឱ្យគេស្គាល់ដូចយ៉ូសែបដែរ! ស្តាប់។

*នៅ ថ្ងៃនោះ នឹងមានការយំសោកយ៉ាងធំនៅក្រុងយេរូសាឡឹម ដូចជា  
ការយំសោកនៅត្រង់ហាដាត...*

*ខ្ញុំមិនអាចប្រកបឈ្មោះនោះបានទេហាដាត-រីម៉ូន...*

*...ហាដាត-រីម៉ូន...ក្នុងច្រកភ្នំមេគីដា—មេគីដានោះដែរ។*



ស្រុកទាំងមូលនឹងយំសោក គ្រប់ទាំងគ្រួសារដោយខ្លួនៗ គឺវង្ស  
របស់ដាវីឌដោយខ្លួន ហើយប្រពន្ធគេដោយខ្លួន គ្រូពួកវង្សណាថាន់  
ដោយខ្លួន ហើយប្រពន្ធគេដោយខ្លួន

គ្រូពួកវង្ស...លើ...ដោយខ្លួន ហើយប្រពន្ធគេដោយខ្លួន គ្រូពួកវង្សស៊ី  
ម៉ាយដោយខ្លួន ហើយប្រពន្ធគេដោយខ្លួនដែរ។

ឯអស់គ្រួសារទៀត នោះគ្រប់ទាំងគ្រូ...ដោយខ្លួន និងប្រពន្ធគេ  
ដោយខ្លួនដែរ។

83 ពួកគេនឹងខ្មាសខ្លួនឯងខ្លាំងណាស់ នៅពេលពួកគេឈរនៅទីនោះ ហើយ  
មើលថាម្នាក់នោះដែលគេឆ្កាង ហើយបដិសេធ ដោយឈរនៅទីនោះ គឺយ៉ូសែបដ៏  
មានតម្លៃរបស់គេ។ នឹងមានទុក្ខបែបនេះ! ហើយពួកគេនឹងនិយាយថា “តើអ្នកមាន  
ស្លាកស្នាមទាំងនោះនៅឯណា?”

84 គាត់បាននិយាយថា “នៅក្នុងផ្ទះរបស់មិត្តរបស់ខ្ញុំ។” ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យ  
ទេ? ដើម្បីបញ្ចប់អំពើបាប ការមិនជឿ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់នឹងយាងមក។

85 ហើយឆ្នាំទីចិតសិបនៃដានីយ៉ែល ៧០សប្តាហ៍នេះ ជាជាង មកដល់ដើម្បី  
បញ្ចប់អំពើបាប ចូរដកវាចេញ។ តើអ្នកយល់ទេឥឡូវនេះ? តើអ្វីជាដំបូង? “ដើម្បី  
បញ្ចប់ការរំលង។” “ដើម្បីបញ្ចប់អំពើបាប។” លេខបី “ដើម្បីផ្សះផ្សារអំពើទុច្ចរិត។”  
អ្នកដែលសរសេរវាចុះ។

ខ្ញុំមានបទគម្ពីរប្រហែលប្រាំមួយផ្សេងទៀតនៅទីនោះ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្លងកាត់  
វាប៉ុណ្ណោះ ព្រោះវាក្តៅ។ យើងមិនចង់ចំណាយពេលច្រើនពេកទេ។ ខ្ញុំចង់ឲ្យវាបាន  
ច្រើនតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន ប៉ុន្តែមិនទុកអ្នកយូរពេកទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។

86 “ដើម្បីផ្សះផ្សារអំពើទុច្ចរិត។” អំពើទុច្ចរិតគឺ “ធ្វើខុស” ដូចដែលពួកគេបានធ្វើនៅ  
ឯលើឆ្កាង។ ទ្រង់បានធ្វើការផ្សះផ្សារ ប៉ុន្តែវាមិនត្រូវបានអនុវត្តចំពោះពួកគេទេ។ វា  
មិនត្រូវបានអនុវត្តចំពោះពួកគេទេ។ ហេតុអ្វី? ព្រោះគេងងឹតភ្នែកមើលមិនឃើញ។  
ហើយហេតុអ្វីបានជាពួកគេងងឹតភ្នែក?

អ្នកនិយាយថា “មែនហើយ ប្រហែលជា ថ្ងៃនេះ...ព្រោះខ្ញុំងងឹតភ្នែក។” អ្នក  
ងងឹតភ្នែកដោយចេតនា។ ពួកគេខ្វាក់ដោយសារព្រះធ្វើឲ្យពួកគេខ្វាក់។ ប៉ុន្តែអ្នក  
ខ្វាក់ភ្នែកដោយចេតនា។ មិនមានការផ្សះផ្សារសម្រាប់អ្នកទេ។ “បើអ្នកមិនជឿថាខ្ញុំ

ជាទ្រង់” ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកនឹងស្លាប់នៅក្នុងអំពើបាបរបស់អ្នក។”  
ត្រឹមត្រូវហើយ។

87 ឥឡូវយើងត្រឡប់ទៅសាការីម្តងទៀត ជំពូកទី ១៣។ ឥឡូវនេះ តោះស្តាប់  
នៅទីនេះ។ “ធ្វើឱ្យមានការផ្សះផ្សា។” ឥឡូវនេះកន្លែងនេះ...ខ្ញុំកំពុងស្វែងរកនរណា  
ម្នាក់ ស្តាប់រឿងនេះ—ស្តាប់ដូច្នោះ ប៉ុន្តែប្រហែលជាព្រះអម្ចាស់នឹងទទួលវាតាមវិធី  
ណាមួយ។

*នៅថ្ងៃនោះនឹងមាន...*

88 “នៅក្នុងថ្ងៃនោះ។” លោកបណ្ឌិត សូហ្វៀល មាននៅទីនេះក្នុងលេខយោង  
របស់គាត់ ឬចំណងជើងកថាខណ្ឌរបស់គាត់ “សំណល់...សំណល់ដែលប្រែចិត្ត  
បានចង្អុលទៅឈើឆ្កាង។”

89 “ដើម្បីផ្សះផ្សាអំពើទុច្ចរិត។” អំពើទុច្ចរិតគឺ “អ្វីមួយដែលអ្នកបានធ្វើខុស ដែល  
អ្នកដឹងច្បាស់ជាងគេថា អ្នកមិនគួរធ្វើ។” “បើខ្ញុំមានគំនិតទុច្ចរិតក្នុងចិត្ត នោះព្រះ  
មិនស្តាប់ខ្ញុំទេ។”

90 ឥឡូវនេះនៅក្នុងសាការីជំពូកទី ១៣ សូមចាប់ផ្តើមនៅទី ១—នៅខទី១។

*នៅថ្ងៃនោះ នឹងមានក្បាលទឹកមួយបើកឡើងសំរាប់ពួកង្វេជារីខ  
និងពួកអ្នកនៅក្រុងយេរូសាឡឹម ដើម្បីជំរះអំពើបាប និង...សេចក្តី  
សៅហ្មង។*

91 ផ្ទះមួយនឹងបើក។ ពេលខាងមុខ យើងគ្រាន់តែអាចអានវានៅលើចុះក្រោម។  
ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកសម្គាល់ដូច្នោះអ្នកនឹងអានវា។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានកត់សម្គាល់នៅ  
ទីនេះ ដើម្បីចាប់ផ្តើមនៅខទី៦ ហើយអានដល់ទី១០។ មិនអីទេ តោះអានឥឡូវនេះ  
ហើយមើល អានដល់ទី ៩ជាជាង។

*នោះម្នាក់នឹងសួរថា ចុះតើ...របួសអ្វីនូវនៅដៃអ្នក? រួចអ្នកនោះនឹង  
ឆ្លើយថា គឺយ៉ាងនេះ...ដែលខ្ញុំត្រូវ...(សូមមើល។)...ចម្លើយ គឺយ៉ាងនេះ  
ដែលខ្ញុំត្រូវរបួស នៅក្នុងផ្ទះរបស់មិត្តសំឡាញ់ខ្ញុំ។*

*ព្រះយេស៊ូវ នៃពួកពលបរិវារ ទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា ម្ចាស់ដាវអើយ  
ចូរភ្ញាក់ឡើងទាស់ឡើងទាស់នឹងអ្នកគង្វាលរបស់អញ ហើយទាស់នឹង*

*មនុស្សដែលជាគូករអញចុះ ចូរវាយអ្នកគង្វាល នោះហ្នឹងចៀមនឹងត្រូវ  
ខ្នាតខ្លាយទៅ រួចអញនឹងប្រែដៃទៅលើកូនតូចវិញ។*

92 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវបានដកស្រង់បទគម្ពីរនោះ។ សូមមើល “វាយអ្នកគង្វាល ហើយកំចាត់ហ្នឹងចៀម។” ប៉ុន្តែសូមកត់សម្គាល់កថាខណ្ឌបន្ទាប់។ ទ្រង់គ្រាន់តែ ដកស្រង់វាច្រើនប៉ុណ្ណោះ។ ប៉ុន្តែសូមមើលអ្វីដែលប្រយោគបន្ទាប់របស់វានិយាយ វគ្គបន្ទាប់របស់វា។ “រួចអញនឹងប្រែដៃទៅលើកូនតូចវិញ។” អ្វីទៅ? ក្រុមបេនយ៉ា មិនដែលមកដល់ឥឡូវនេះ។ “ខ្ញុំនឹងបង្វែរដៃទៅកូនតូចវិញ។”

93 “វាយអ្នកគង្វាល។” ទីមួយ អ៊ីស្រាអែលវាយអ្នកគង្វាល ហើយពង្រាយហ្នឹង ចៀម ទៅកាន់ពិភពលោក។ ប៉ុន្តែព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់មានបន្ទូលថា “រួចអញនឹងប្រែដៃ ទៅលើកូនតូចវិញ ដើម្បីទទួលកូនតូចនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។” ពេលណា? នៅពេល ដែលការផ្សះផ្សាចំពោះអំពើទុច្ចរិតត្រូវបានធ្វើឡើង។

94 អ៊ីស្រាអែលនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ គ្រប់ៗគ្នា។ ចូរយើងងាកទៅរកអេសាយ។ អេសាយ ជំពូកទី ៦៦ នៃអេសាយ ហើយអានមួយភ្លែត។ ហើយសូមមើលអ្វី ដែលព្រះមានបន្ទូលអំពីអ៊ីស្រាអែលត្រូវបានសង្គ្រោះ តើវានឹងត្រូវការរយៈពេល ប៉ុន្មានដើម្បីសង្គ្រោះអ៊ីស្រាអែល។ ចាំមើលថាតើវានឹងមកលឿនប៉ុណ្ណា។ នៅក្នុង អេសាយ ជំពូកទី ៦៦ និង ខទី៨។ បើអ្នកចង់អានទាំងអស់គ្នា មិនអីទេ។

*តើមានអ្នកណាដែលពិនិយាយពីការយ៉ាងនោះ? តើអ្នកណាដែល  
បានឃើញឬ? តើនឹងឲ្យស្រុក១...កើតឡើងក្នុងថ្ងៃតែ១...បានឬ តើន  
គ១នឹងលេចចេញមកក្លាម១រំពេចឬអី? ...ដ្បិតវេលាដែលក្រុងស៊ី  
យ៉ូនបានឈឺចាប់ នោះក៏បានសំរាលកូនទាំងប៉ុន្មានមកក្លាម។*

95 ពេលស៊ីយ៉ូនបានឃើញថានោះជាមេស្សីរបស់ពួកគេ នាងបានកើតជាថ្មីក្នុង ថ្ងៃមួយ។ “ធ្វើការផ្សះផ្សាចំពោះអំពើបាប និងការផ្សះផ្សាចំពោះអំពើទុច្ចរិត ភាពមិន ស្អាត។” អូ ខ្ញុំអើយ! ពួកគេប្រព្រឹត្តអំពើអាក្រក់ អំពើអាក្រក់។ ការផ្សះផ្សាត្រូវបាន ធ្វើឡើងសម្រាប់អំពើទុច្ចរិតរបស់ពួកគេ។

96 លេខបួន។ “ដើម្បីនាំមកនូវសេចក្តីសុចរិតជារៀងរហូត។” នោះជារឿងទីបួន ដែលទ្រង់យាងមក។ ទីបួន អ្វីដែលទ្រង់យាងមកធ្វើ “ទៅ—ដើម្បីនាំមកនូវសេចក្តី សុចរិតជារៀងរហូត។” “បញ្ចប់អំពើបាប ការផ្សះផ្សា ហើយនាំមកនូវសេចក្តីសុចរិត

ដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច។” នៅពេលដែលការរំលងរបស់អ៊ីស្រាអែលបានដល់ទីបញ្ចប់...នៅពេលដែលការរំលងរបស់អ៊ីស្រាអែល...

97 ឥឡូវនេះយើងនឹងទៅ...ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកចាប់បានរឿងនេះ ព្រោះពេលដែលយើងនាំស្រ្តីនោះ ហើយនាគបានដេញចេញ។ អ្នកនឹងត្រលប់មកបទគម្ពីរដដែលនេះម្តងទៀត។ ត្រូវប្រាកដថានឹងដាក់វាចុះ។ ពេលការរំលងរបស់អ៊ីស្រាអែលបានដល់ទីបញ្ចប់ សាតាំង ដែលជាអ្នកចោទប្រកាន់ពួកគេ និងជាអ្នកចោទប្រកាន់យើង សាតាំងនឹងត្រូវបានផ្សាភ្ជាប់នៅក្នុងរណ្តៅដែលគ្មានបាត។ ពេលណា? ពេលនាំមកនូវសេចក្តីសុចរិតដ៏អស់កល្បជានិច្ច ជាអ្វីដែលមិនអាចបញ្ចប់បានអំពើទុច្ចរិតទាំងអស់នឹងត្រូវលុបចោល។

98 ចូរយើងចូលក្នុងវិវរណៈជំពូកទី ២០ និងខទី ១៣ បន្តិចសិន ហើយតោះអាននៅទីនេះបន្តិច។ វិវរណៈ ២០និង១៣...អត់ទេ ខ្ញុំសុំទោស។ វិវរណៈ...១ដល់៣ គឺវា។ ខ្ញុំមិនបានឃើញសញ្ញាតូចនោះចន្លោះវាទេ។ ញើសរបស់ខ្ញុំនៅទីនេះចូលភ្នែកខ្ញុំ។ វិវរណៈជំពូកទី ២០ ហើយសូមមើល។

*ខ្ញុំក៏ឃើញទេវតា១ ចុះពីស្ថានលើមក ទាំងកាន់កូនសោដង្កុកធំ និង ច្រវាក់១យ៉ាងធំនៅដៃ។*

*...ទេវតានោះក៏ចាប់នាគចងវាទុក១ពាន់ឆ្នាំ គឺជាពស់ពីចាស់បុរាណ ដែលជាអារក្សឈ្មោះថា សាតាំង*

*ក៏បោះវាចោលទៅក្នុងដង្កុកធំ ទាំងខ្ទប់ ហើយបិទត្រាពីលើ ដើម្បីកុំឲ្យវាវាវាអស់ទាំងសាសន៍ ឲ្យរង្វងទៀត ទាល់តែផុតពី១ពាន់ឆ្នាំនោះទៅ ក្រោយនោះ...ត្រូវតែស្រាយវាលែងបន្តិច។*

99 ធ្វើឱ្យអស់កល្បជានិច្ច...“នាំមកនូវសេចក្តីសុចរិតដ៏នៅអស់កល្បជានិច្ច” សាតាំងនៅក្នុងរណ្តៅដែលគ្មានបាត។ ហើយនៅពេលដែលទ្រង់ធ្វើវា ហើយបិទត្រាអារក្សដែលបានបញ្ឆោតប្រជាជន។

100 ឥឡូវនេះ ចូរយើងត្រឡប់ទៅហាបាគុកវិញ ជំពូកទី២។ ហាបាគុក ជំពូកទី២។ ហើយឥឡូវនេះ យើងនឹងឃើញពីមូលហេតុដែលទ្រង់បានផ្សាភ្ជាប់ពស់ចំណាស់នេះ និងអ្វីដែលវាត្រូវបានធ្វើ និងអ្វីដែលកើតឡើងភ្លាមៗបន្ទាប់ពីវាត្រូវបានផ្សាភ្ជាប់។ ខ្ញុំចូលចិត្តរឿងនេះ ចុះអ្នកវិញ? វា—វានាំយើងទៅរកចំណេះដឹងខ្លះ

១១ ហាបាកុក ហាបាកុក ជំពូកទី២ និងខ១៤ ខ្ញុំជឿថាវាជាខនេះ ខ្ញុំចង់អាន។ នៅពេលដែលរឿងនេះកើតឡើង...មើល។

ដ្បិតមនុស្សនឹងស្គាល់ដល់សិរីល្អនៃព្រះយេស៊ូវ នៅពេញលើផែនដី ដូចជាទឹកកកនៅពេញសមុទ្រដែរ។

101 អូ! ខ្ញុំអើយ! អី! ម្យ៉ាងទៀត កាលណាខ្មាំងសត្រូវបានរំដោះ រួចផុតពីបាបកម្ម បានមកដល់ ការនាំយកសេចក្តីសុចរិតដ៏អស់កល្បជានិច្ចបានមកដល់ សាតាំង ត្រូវបានផ្សាភ្ជាប់ក្នុងរណ្តៅគ្មានបាត ហើយចំណេះអំពីព្រះ អម្ចាស់នឹងគ្របលើ ផែនដី ដូចទឹកគ្របលើសមុទ្រ។ អាម៉ែន! ថ្វាយសិរីល្អដល់ព្រះ! វាមកដល់ហើយ បងប្អូន! ស្រ្តីនឹងក្លាយជាស្រ្តី ហើយបុរសនឹងក្លាយជាសុភាពបុរស។ អាម៉ែន!

នៅពេលដែលចំណេះដឹងរបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងពេញផែនដី សមុទ្រ និងមេឃ

អូ បេះដូងខ្ញុំថ្ងូរ យំសម្រាប់ថ្ងៃនៃការដោះលែងដីផ្អែមល្អម នោះ

នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវរបស់យើងនឹងត្រលប់មកផែនដី ម្តងទៀត។

102 អាម៉ែន! ត្រូវហើយ។ ឥឡូវនេះសហស្សវត្សរបន្ទាប់នៅបន្ត។ នោះហើយជា សហស្សវត្ស ជាពេលដែលទីក្រុងនឹងត្រូវសាងសង់។ ទីបួន...ខ្ញុំមានបទគម្ពីរ ប្រហែលប្រាំមួយទៀត ប៉ុន្តែយើងនឹងប្រញាប់។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលយើង ត្រឡប់មកវិញ ខ្ញុំនឹងលើកយកបទគម្ពីរផ្សេងទៀតទាំងនេះ។ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែទទួល បានគំនិតទូទៅ។

103 លេខប្រាំ។ “ដើម្បីបិទការនិមិត្ត និងការព្យាករណ៍។” សូមមើល ទេវតានោះមក ដើម្បីផ្សាភ្ជាប់ការនិមិត្ត និងទំនាយ។

ខ្ញុំ—ខ្ញុំស្អប់ក្នុងការនិយាយនេះ។ ប៉ុន្តែអ្នកនិពន្ធដ៏អស្ចារ្យមួយចំនួនដែលខ្ញុំ កំពុងអានពីថ្ងៃមុន បើគាត់មិនមានរឿងនោះទេ! គាត់បាននិយាយថា “តើវាជា អ្វី...”

ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែចង់បង្ហាញថាល្ងាចប៉ុណ្ណោះ... អូ សុំទោស ខ្ញុំមិនចង់និយាយបែបនោះទេ។ អភ័យទោសឱ្យខ្ញុំផង។ ខ្ញុំមិនមានន័យថា ខ្ញុំពិតជាមិនបាន។ អត់ទេ។ ក—ក—បុរសម្នាក់ដែលមិនបានលាបប្រេងតាំង សូមមើល។

បុរសនោះបាននិយាយថា “អ្នកឃើញនៅទីនេះថា ការនិមិត្ត និងទំនាយតែងតែត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យក្រុមជំនុំសាសន៍យូដា។” ហើយបាននិយាយថា “តាំងពីសម័យដានីយ៉ែលមក ពេលដានីយ៉ែលមក វាមានន័យថាពួកគេនឹងលែងមានការនិមិត្ត ឬគ្មានទំនាយទៀតហើយ។” បាននិយាយថា “រឿងទាំងអស់នេះដែលគេនិយាយនៅថ្ងៃនេះ អំពីការនិមិត្ត និងទំនាយ គឺជារឿងរបស់អារក្ស” នោះ “គ្មានអ្វីដែលជាការនិមិត្ត និងទំនាយនោះទេ។”

បងប្រុស មានហោរារាប់សិបនាក់បន្ទាប់ពីដានីយ៉ែល។ ហើយមានយ៉ូហានបាទីស្ទ។ មានព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ មានព្យាករណ៍តាមរយៈគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។ មានការមើលឃើញ។ មានទេវតា។

តើមនុស្សនៅលើលោកនេះអាចនិយាយបែបនេះដោយរបៀបណា? ប៉ុន្តែ តែអ្នកឃើញថា នោះជាការជំរុញដោយអាត្មានិយម ដើម្បីព្យាយាមបញ្ជូនអ្វីមួយមកលើមនុស្ស ដើម្បីធ្វើឱ្យវាក្លាយជាគោលលទ្ធិក្រុមជំនុំបន្តិចបន្តួច ឬរឿងតូចតាច ដើម្បីក្លាយជាការពិតដល់មនុស្ស។ ហើយប្រសិនបើប្រជាជនមិនបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ នោះពួកគេនឹងត្រូវបានបញ្ឆោតដោយវា។

104 ឥឡូវនេះ ចូរយើងកុំយកអ្វីដែលបុរសម្នាក់បាននិយាយ។ ឥឡូវនេះ ពុំមានបទគម្ពីរដើម្បីបញ្ជាក់អំពីរឿងនេះទេ។ ដូច្នេះតើខ្ញុំអាចយកវាដោយរបៀបណា? មែនហើយ ចូរយើងស្វែងយល់ថា តើអ្វីជាការផ្សារភ្ជាប់ពិតប្រាកដ។ ចាំមើល! ទ្រង់យាងមកដើម្បីធ្វើដូច្នោះ ដើម្បីបោះត្រាការនិមិត្ត និងទំនាយ។

105 ឥឡូវនេះ សូមយើងត្រឡប់ទៅកាន់គម្ពីរដានីយ៉ែលវិញ ជាកន្លែងដែលយើងនៅ។ នៅក្នុងសៀវភៅដានីយ៉ែល យើងនឹងរកឃើញនូវអ្វីដែលវាបាននិយាយ។ ឥឡូវនេះ សូមងាកទៅកាន់ ដានីយ៉ែល ជំពូកទី១២។ ឥឡូវនេះ ចូលទៅដានីយ៉ែល ជំពូកទី១២ ឥឡូវនេះ យើងអាចចាប់ផ្តើមបាន។ ហើយអានពី... ពេលអ្នកត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកអានពីខទី១៣ទៅ។ សូមអានពីខទី១ ចុះដល់ទី៤។

នៅគ្រានោះ មីកែល ជាមហាទេវតាដែលដំណាងពួកកូនចៅរបស់ សាសន៍អ្នក លោកនឹងឈរឡើងក៏នឹងមានគ្រាវេទនាខ្លាំង...

ឥឡូវនេះ នេះគឺជាពេលវេលាចុងក្រោយ។

...ដល់ម៉្លោះបានជាចាប់កាំងពីមាននគររាបដល់វេលានោះឯង...

នោះហើយជាពេលដែលមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ អ្នកជិះត្រាទីមួយចេញទៅ ពេល ដែលវាកើតឡើង។

...នោះមិនដែលកើតមានយ៉ាងដូច្នោះឡើយ...

មិនមែននៅគ្រាដែលទីតុសវាយយកកំពែងក្រុងយេរូសាឡឹមទេ។ នោះគឺ នៅកន្លែងតែមួយ។ ចាំមើលថាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទនេះ ព្រះអង្គម្ចាស់ដែលត្រូវយាង មកនៅពេលណា ចាំមើលពេលដែលព្រះអង្គយាងមក។

...ហើយនៅគ្រានោះ សាសន៍អ្នកនឹងបានប្រោសឲ្យរួច គឺអស់អ្នក ណាដែលមានកត់ទុកក្នុងបញ្ជី។

ហាលេលូយ៉ា! “ប្រជាជនរបស់អ្នក” អ៊ីស្រាអែល “នឹងត្រូវសរសេរនៅក្នុង សៀវភៅ។”

ហើយពួកអ្នកដែលដេកលក់នៅក្នុងធូលីដី និងភ្នាក់ឡើងវិញជាច្រើន គឺខ្លះឲ្យបានជីវិតរស់នៅអស់កល្បជានិច្ច និងខ្លះឲ្យបានសេចក្តីអាម៉ាស់ ខ្មាស ហើយឲ្យបានជាទីខ្ពើមឆ្អើម នៅអស់កល្បជានិច្ចវិញ។

106 តើលោកទីតុសវាយយកកំពែងក្រុងយេរូសាឡឹមយ៉ាងដូចម្តេច? តើវាអាច ទៅយ៉ាងណា? វាមិនអាចទៅរួចនោះទេ។ សូមមើល គាត់កំពុងនិយាយអំពី ពេលវេលាចុងក្រោយ នៅឯការរស់ឡើងវិញ។ តើវាត្រូវទេ? ឥឡូវនេះ៖

ឯពួកអ្នកដែលមានប្រាជ្ញា គេនឹងភ្លឺដូចជារស្មីនៃផ្ទៃមេឃ ហើយពួក អ្នកដែលទាញនាំ...មនុស្សជាច្រើនឲ្យរំលឹកដល់សេចក្តីសុចរិតនោះ... នឹងភ្លឺដូចជាអស់ទាំងផ្កាយនៅជាជរាបតទៅ...

ស្តាប់! នៅទីនេះវា គឺជាការផ្សិតភ្ជាប់ ពិតប្រាកដ ត្រាពិតប្រាកដ។

តែចំណែកអ្នក ឱដានីយ៉ែលអើយ ចូរមិនចាំបាច់ពាក្យទាំងនេះ ហើយ បិទគ្រាសៀវភៅនេះទុកជរាបដល់គ្រាចុងបំផុតចុះ៖...

107 តើវាគឺជាអ្វី? ហាលេលូយ៉ា! ឃើញទេ ថ្នាក់រៀនទាំងអស់គ្នា? ការបើកសម្តែងនៃព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ និងព្រះចេស្ដារបស់ទ្រង់ នៃការយាងមករបស់ទ្រង់នៃគ្រាចុងក្រោយនេះ ត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់រហូតដល់ពេលនេះ។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់មកធ្វើ។ វាត្រូវបានលាក់ពីអ្នកប្រាជ្ញ កុំឆ្ងល់ថាគេចង់ដាក់ពាក្យ “បោះត្រារ៉ាឡើង” កាលពីមុន ទៅជា “គ្មានហោរាទេ” និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងកាលពីមុន។ វានឹងមិនផ្ទុកទឹក។ ប៉ុន្តែ និមិត្ត និមិត្តនេះ ត្រូវបានបិទជិតរហូតដល់ឥឡូវនេះ។ ហើយមានកន្លែងដែលខ្ញុំដាក់សេចក្តីជំនឿថា ព្រះនឹងបើកបង្ហាញពួកគេនៅចិតសិបសប្តាហ៍។ អាម៉ែន! “បិទវា” ទ្រង់មានបន្ទូលថា “រហូតដល់ពេលចុងក្រោយ។ បិទព្រះបន្ទូល ហើយបិទត្រាសៀវភៅរហូតដល់ពេលបញ្ចប់។”

108 តើទ្រង់បានធ្វើអ្វី? ដើម្បីបិទការនិមិត្ត និងទំនាយ! ដានីយ៉ែលបានទាយរឿងទាំងនេះ។ គាត់បានឃើញវាក្នុងនិមិត្តមួយ ហើយទេវតាចុះមកដើម្បីបិទការនិមិត្តនិងដើម្បីបិទទំនាយ។ គេអាចអានវាបាន ប៉ុន្តែមិនអាចយល់បាន រហូតដល់ពេលបញ្ចប់។ ពេលវេលាបញ្ចប់ តើពេលវេលាបញ្ចប់គឺជាអ្វី? ចុងបញ្ចប់នៃ៧០សប្តាហ៍នៅពេលដែលព្រះអង្គម្ចាស់នោះ ដែលជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ នឹងត្រូវបានបង្ហាញនៅពេលនេះ ដោយតាំងខ្លួនជាព្រះ។ តើយើងធ្វើដូចម្តេចទើបដឹងថានេះត្រូវបានបិទរហូតដល់ពេលនោះ? ដានីយ៉ែលទើបតែបានឆ្លងកាត់ នេះជាជំពូកចុងក្រោយរបស់ដានីយ៉ែល។

109 បងស្រី ស៊ីមសុន បានប្រាប់ខ្ញុំនៅសៀវភៅនេះ នាងបាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ ខ្ញុំបានអានសៀវភៅដានីយ៉ែលទាំងមូល។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនដឹងថាពេលណាខ្ញុំយប់ ឆ្លងកាត់ ជាងពេលដែលខ្ញុំចាប់ផ្តើម។” នៅទីនេះ បងស្រី ស៊ីមសុន ប្រសិនបើអ្នកនៅទីនេះយប់នេះ។ ខ្ញុំជឿថាខ្ញុំឃើញនាងអង្គុយនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនដែលនិយាយអ្វីនៅក្នុងការសង្ខេបរឿងទេ។ ខ្ញុំបានរក្សាសន្តិភាពរបស់ខ្ញុំ ព្រោះខ្ញុំគិតថាប្រហែលជាខ្ញុំអាចទៅដល់វា។

ប៉ុន្តែ ការនិមិត្តដែលដានីយ៉ែលបានឃើញ ចុះនៅមាត់ទន្លេនោះ ត្រូវបានបិទជាប់។ “រហូតដល់ពេលចុងក្រោយ។” វាជា...ចាំខ្ញុំទៅអានវានៅទីនេះ។ ឃើញទេ?

*តែចំណែកអ្នក ឱដានីយ៉ែលអើយ ចូរបិទបាំងពាក្យទាំងនេះ ហើយបិទត្រាសៀវភៅនេះទុកដរាបដល់គ្រាចុងបំផុតចុះ៖ មនុស្សជាច្រើននឹងខំរកយល់ ហើយចំណេះនឹងបានចំរើនឡើង។*



គ្រានោះ ខ្ញុំដានីយ៉ែល ក៏មើលទៅ ឃើញមាន២នាក់ទៀតឈរ...នៅ  
ពីរ...មួយនៅត្រើយទន្លេ នៅ១ត្រើយទន្លេខាងអាយ ហើយ១ត្រើយទន្លេ  
ខាងនាយ។

ម្នាក់ក៏និយាយដល់មនុស្សស្លៀកពាក់សំពត់—ទេសឯក ដែល  
នៅពីលើទឹកទន្លេថា តើកាលណាបានដល់ចុងបំផុតនៃការអស្ចារ្យ  
ទាំងនេះ?

ឥឡូវនេះសូមស្តាប់។

ខ្ញុំក៏មនុស្សដែលស្លៀកពាក់សំពត់ទេសឯក ដែលនៅពីលើទឹកទន្លេ  
នោះ ក្នុងកាលដែលលោកបានលើកដៃទាំងស្តាំទាំងឆ្វេងទៅឯលើ  
ស្បថដោយនូវព្រះអង្គដែលមានព្រះជន្មរស់នៅអស់កល្បជានិច្ចថា ការ  
នេះនឹងមាននៅអស់១ខួប ២ខួបហើយកន្លះខួប...

ឥឡូវនេះ យើងយល់ត្រូវហើយ—ត្រូវណាស់ “១ខួប ២ខួប និងកន្លះខួប។”  
ឥឡូវអ្នកមើលនៅពេលដែលយើងចូលដល់ចិត្តសិបសប្តាហ៍របស់ដានីយ៉ែល តើ  
វាចេញមកយ៉ាងណា។ នោះហើយជាពេលដែលអាថ៌កំបាំងនឹងត្រូវបានបង្ហាញ។  
ត្រឹមត្រូវហើយ។ “១ខួប ២ខួប និងកន្លះខួប។”

...ហើយកាលណាគេបាន... (“គាត់” សព្វនាមផ្ទាល់ខ្លួនឥឡូវនេះ មេ  
ប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ) ...បង្ហើយការបំបែក...កំទេចអំណាចរបស់ជនជាតិ  
បរិសុទ្ធជាស្រេច (នោះគឺជាពេលដែលគាត់បានផ្តាច់សេចក្តីសញ្ញា  
របស់គាត់នៅពាក់កណ្តាលសប្តាហ៍) នោះការទាំងនេះនឹងបានសំរេច  
ដែរ។ (អាម៉ែន។)

ខ្ញុំបានឮ តែមិនបានយល់សោះ ដូច្នេះ ខ្ញុំសួរថា ឱ...លោកម្ចាស់អើយ  
តើចុងបំផុតនៃការទាំងនេះនឹងបានយ៉ាងណាទៅ?

តែលោកគបថា ដានីយ៉ែលអើយ ចូរទៅចុះ ដ្បិតសេចក្តីទាំងនេះត្រូវ  
បិទបាំង ហើយបិទត្រាទុក ដរាបដល់គ្រាប់ផុត... [ក្រុមជំនុំនិយាយថា  
“ចប់។”—អដង។]

អូ កុំភ្លេចណា!

...រហូតដល់ពេលនៃការបញ្ចប់។

មនុស្សជាច្រើននឹងសំអាត ហើយជំរះខ្លួនឲ្យសស្គុស រួចនឹងបាន  
សំរងជាស្រេច ឯពួកមនុស្សអាក្រក់ គេនឹងចេះតែប្រព្រឹត្តអំពើអាក្រក់  
ទៅ តែគ្មានមនុស្សអាក្រក់ណាមួយនឹងបានយល់ទេ។

110 សារពេលបញ្ចប់នឹងបង្ហាញវា សម័យក្រុមជំនុំចុងក្រោយ។ ថ្វាយសិរីសួស្តី!  
អើ! ហ្នឹងហើយ! អូ! វាអង្រួនខ្ញុំ គិតពីវាទៅ វាអាចកំបាំង! អ្វីដែលពិភពសាសនា  
គ្រឿងភ្នែកគេ ហើយនិយាយថា “វាមិនសមហេតុសមផលទេ។” អាចកំបាំងនៃ  
ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជានរណា មិនមែនជាបុគ្គលទីបី មិនមែនជាបុគ្គលទីពីរ មិនមែន  
ជាបុគ្គលទីបីទេ ប៉ុន្តែជាបុគ្គលនៃព្រះ។ អាចកំបាំងផ្សេងទៀតនៃព្រះនឹងត្រូវ  
បានបង្ហាញ ព្រោះវាត្រូវបានសរសេរនៅទីនេះក្នុងសៀវភៅនេះ ហើយត្រូវបាន  
បើកបង្ហាញដល់មនុស្សជំនាន់ក្រោយ។ ពួកគេមិនអាចមើលឃើញវានៅក្នុង  
ថ្នាក់សិក្ខាសាលា និងសាលារៀន និងនិកាយទៀតទេ ជាងជនជាតិយូដាអាច  
មើលឃើញព្រះយេស៊ូវជាព្រះមេស៊ី។ គ្មានអ្វីឆ្ងល់ទេដែលពួកគេព្យាយាមគិតថា  
អ្នកឆ្គួត។ គ្មានឆ្ងល់ទេដែលពួកគេគិតថាអ្នកល្ងង់។ គ្មានអ្វីឆ្ងល់ទេ ដែលពួកគេ  
មិនអាចយល់បានថា ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិននៅជាមួយពួកគេ។ ដោយសារតែ  
វាមានអំណាច និងចក្ខុវិស័យនៅពីក្រោយវា ព្រះបន្ទូលនៃព្រះដែលត្រូវបានបើក  
សម្តែង ដើម្បីទទួលបានក្រុមជំនុំដើម្បីការលើកឡើងទៅឋានសួគ៌ និងការទៅផ្ទះ  
វិញ។ បាទ។ “មនុស្សជាច្រើននឹងរត់ទៅមក ហើយចំណេះដឹងនឹងកើនឡើង។”  
ពិតប្រាកដណាស់។

111 ឥឡូវនេះ តើមានអ្វីផ្សេងទៀតដែលនឹងត្រូវដឹង? សូមក្រឡេកមើលថ្ងៃនេះនៅ  
ឯព្រះវិហារ។ វានៅទីនេះ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាមិនឈឺចាប់ទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវតែប្រាប់វា។  
ការធ្វើ...

112 នៅថ្ងៃនោះនឹងមានការក្រោកឡើងប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ។

113 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា នៅពេលដែលយើងចូលទៅក្នុងត្រា នោះមេប្រឆាំងព្រះ  
គ្រីស្ទនឹងជិះពីលើត្រាទាំងនោះ។ ដានីយ៉ែលបាននិយាយអំពីវានៅទីនេះ: “ព្រះអង្គ  
ម្ចាស់ដែលនឹងមក។” ទ្រង់នឹងត្រូវកាត់ផ្តាច់ ព្រះយេស៊ូវនឹងធ្វើ ការផ្សះផ្សាសម្រាប់  
ប្រជាជន។ ប៉ុន្តែ “ស្តេចដែលក្រោកឈរ នឹងធ្វើឲ្យមានសេចក្តីស្អប់ខ្ពើម វិនាស”  
នោះគឺជាទីក្រុងរ៉ូម តាមរយៈទីតុស។ ហើយលើកនេះ វាជាព្រះអង្គម្ចាស់ដែល  
ចេញពីទីក្រុងរ៉ូម នឹងធ្វើវា។ ហើយគាត់នឹងត្រូវបានបង្ហាញនៅថ្ងៃចុងក្រោយ

ឥឡូវនេះសូមស្តាប់ “តាំងខ្លួនជាព្រះ” ដូចដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធព្រមានយើង នៅក្នុង ថែស្យាឡូនីចទីពីរ ជំពូក២។

ចូរយើងទៅដំណាក់ ថែស្យាឡូនីចទីពីរ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹងមិនមានពាក្យ របស់ខ្ញុំទេ គឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។ ថែស្យាឡូនីចទី២ ជំពូកទី២ និងខ១២។ សូមមើល។ ថែស្យាឡូនីចទី២ ជំពូកទី២ និងខ១២។ សូមមើល។ សូមចាប់ផ្តើម នៅខាងលើនោះ ខទី ៧។

*ដ្បិតសេចក្តីអាថ៌កំបាំងរបស់ការទទឹងច្បាប់ កំពុងតែបណ្តាលឡើង ហើយ...*

(នេះសំដីរបស់ប៉ូល ដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។)...

*តែ—មានតែអ្នកណាដែលឥឡូវនេះនឹងអនុញ្ញាត រហូតទាល់តែគេ ដកខ្លួនចេញ។*

ជានរណា “គាត់” នៅទីនេះ? មានអ្នកណាដឹងទេ? ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ “អ្នក ដែលអនុញ្ញាតឱ្យ។”

*ហើយនៅពេលនោះ (ពេលណា) អំពើអាក្រក់នឹងត្រូវបានបង្ហាញឱ្យ ដឹង...*

ពេលណា? នៅពេលដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធកំពុងត្រូវបានដកចេញ ដែល កំពុងរៀបចំដើម្បីចាកចេញឥឡូវនេះ។ តើទ្រង់ចាកចេញដើម្បីអ្វី? ទទួលយក ក្រុមជំនុំទៅជាមួយទ្រង់។ “លាតត្រដាង!” ប៉ូល និយាយ ក្រោមការបើកសំបែង។

*...ដែលព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនឹងបំផ្លាញ ដោយខ្យល់ពីព្រះឱស្ឋទ្រង់ ហើយធ្វើឲ្យវិនាស ដោយរស្មីពន្លឺពីដំណើរទ្រង់យាងមក: (ពិតណាស់គឺ មនុស្សអាក្រក់)*

*អាទទឹងច្បាប់នោះ នឹងមកទាំងធ្វើការដូចជាអារក្សសាតាំង ដោយនូវ គ្រប់ទាំងប្រទ្ធិ ទីសំគាល់ និងការអស្ចារ្យដ៏កំភូត*

“យើងជាព្រះវិហារដ៏អស្ចារ្យបំផុត។ យើងមាននេះ។ យើងមាននេះ។ រូបរួម ទាំងអស់គ្នា” ឃើញទេ? “យើងគឺជាអ្នកដ៏អស្ចារ្យបំផុត។” កុហកយ៉ាងអស្ចារ្យ!

ហើយដោយគ្រប់ទាំង...សេចក្តីឆន់បោករបស់សេចក្តីទុច្ចរិត ក្នុងពួក  
អ្នកដែលត្រូវវិនាស ដោយព្រោះគេមិនព្រមស្រឡាញ់ដល់សេចក្តីពិត  
ដើម្បីឲ្យគេបានសង្គ្រោះនោះទេ។

ហេតុនោះបានជាព្រះ ទ្រង់នឹងឲ្យសេចក្តីខុសឆ្គងមក បណ្តាលឲ្យគេ  
ជឿតាមសេចក្តីភូតភរិញ្ចៈ

ដើម្បីឲ្យអស់មនុស្សណាដែលមិនជឿតាមសេចក្តីពិត គឺពេញចិត្តនឹង  
សេចក្តីទុច្ចរិត នោះបានជាប់មានទោសវិញ។

114 តើអ្នកទទួលបានទេ? អូ ខ្ញុំអើយ! ឥឡូវនេះ ប៉ូលកំពុងនិយាយ។ ពេល  
ដែលត្រានៃព្រះត្រូវបានគេបង្ហាញឲ្យស្គាល់ ព្រះវិញ្ញាណទ្រង់ ព្រះនាម ព្រះគុណ  
របស់ទ្រង់ អាថ៌កំបាំងដ៏អស្ចារ្យទាំងអស់នេះដែលនឹងកើតឡើងឥឡូវនេះ គ្រោង  
សម្រាប់ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ដើម្បីចូលទៅក្នុងការលើកឡើង ការបង្ហូរព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធបានធ្វើកិច្ចការនេះ។ នោះជាអ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើនៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់។

115 ឥឡូវនេះ តោះមើល។ តើយើងមានពេលសម្រាប់ចុងក្រោយនេះទេ? [ក្រុមជំនុំ  
និយាយថា "អាម៉ែន"។—អេដ។] ទីប្រាំមួយ "លាបប្រេងតាំងដ៏ខ្ពង់ខ្ពស់បំផុត។" អូ  
ខ្ញុំអើយ! នេះគឺមួយ! អ្វីដែលទ្រង់ត្រូវធ្វើចុងក្រោយ គឺដើម្បីអ្វី? ឥឡូវនេះ ចូរយើង  
ត្រលប់ទៅដានីយ៉ែលវិញ រកមើលអ្វីដែលទ្រង់ត្រូវធ្វើនៅទីនេះ។ "៧០សប្តាហ៍។"  
តើត្រូវសម្រេចអ្វីក្នុងពេលនេះ? ត្រឹមត្រូវហើយ។

...បានកំណត់ដល់សាសន៍ឯង និងដល់ទីក្រុងបរិសុទ្ធរបស់  
ឯង ដើម្បីនឹងរំលត់បំបាត់អំពើវិលង (អំពើវិលងរបស់ប្រជាជន  
ន៍) ...និងធ្វើឲ្យអំពើបាបផុតទៅ (សម្រាប់ប្រជាជន) ហើយខ្មុយ  
បានឆ្លួននឹងអំពើទុច្ចរិត ព្រមទាំងនាំសេចក្តីសុចរិតដ៏នៅអស់កល្ប  
ជានិច្ចចូលមក (សម្រាប់សាសន៍យូដា) និងបិទត្រាការជាក់ស្តែង និង  
សេចក្តីទំនាយ (ហេតុផលគ្រាចុងបំផុត)ហើយនឹងចាក់ប្រេងតាំងអ្នក  
បរិសុទ្ធបំផុតឡើង។

នោះជាហេតុផលប្រាំមួយយ៉ាងនៃការយាងមករបស់ទ្រង់។

116 ឥឡូវនេះ: “ដើម្បីចាក់ប្រេងតាំងអ្នកបរិសុទ្ធបំផុត។” ឥឡូវនេះ: ប្រហែលជា ចម្លែកបន្តិចហើយ សម្រាប់អ្នកដែលជាគ្រូជាច្រើននាក់ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះគ្រាន់តែ សង្កត់ធ្ងន់លើវាមួយនាទី គ្រាន់តែមើលថាតើវាចេញមកយ៉ាងណា។

117 នេះជាការចាក់ប្រេងតាំង មិនមែនរបស់មនុស្សទេ។ ព្រះយេស៊ូវត្រូវបាន ចាក់ប្រេងតាំងរួចហើយ។ ត្រូវហើយ? សៀវភៅកិច្ចការបាននិយាយថា ព្រះ បានចាក់ប្រេងតាំងព្រះយេស៊ូវដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ទ្រង់បានយាងជុំវិញ ធ្វើការល្អ និងព្យាបាលអ្នកជំងឺជាដើម។ ព្រះយេស៊ូវ គឺរួចហើយ។ ទ្រង់គឺជាព្រះ មេស៊ី។ ហើយព្រះមេស៊ីមានន័យថា “អ្នកត្រូវបានរើសតាំង។” តើវាត្រូវទេ? ប៉ុន្តែនៅពេលចុងក្រោយនេះ ទ្រង់នឹងចាក់ប្រេងតាំងឲ្យបរិសុទ្ធបំផុត។

118 តើអ្វីជា “បរិសុទ្ធបំផុត”? តាមវិធីរបស់ខ្ញុំក្នុងការមើលឃើញវា ដែលខ្ញុំ ជឿថាខ្ញុំអាចបញ្ជាក់វាបានដោយបទគម្ពីរ គឺដើម្បីលាប “បរិសុទ្ធបំផុត” ដែល នឹងជាអាងឧបោសថដែលនឹងត្រូវប្រើក្នុងអំឡុងសហស្សវត្សរ៍។ ឥឡូវសូមស្តាប់ ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំទទួលបានវា។ បានពិពណ៌នានៅក្នុង អេសេគាល—ជំពូកទី ៤ អេ...ទេ ខ្ញុំមានន័យថាជំពូកទី ៤៣ ខទី១ និងទី៦។ ចូរយើងត្រឡប់ទៅអេសេគាល វិញ ហើយស្វែងយល់ពីរបៀបដែលគាត់ថតរូបក្នុងសហស្សវត្សរ៍ តើពួកគេនឹង លាបប្រេងតាំងរបៀបណា... អេសេគាល ៤៣ ហើយសូមអានបន្តិចនៅទីនេះ ហើយមើលថាទ្រង់នឹងធ្វើអ្វីក្នុងសហស្សវត្សរ៍នេះ: ការចាក់ប្រេងតាំង។ នៅក្នុង អេសេគាល ៤៣ មិនអីទេ ហើយឥឡូវនេះ ចូរចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងទី ១ដល់ខទី៦។ អ្នកអាចអានរឿងទាំងស្រុងបន្ទាប់ពីអ្នកត្រឡប់មកផ្ទះវិញ ជាការពិត អេសេគាល ៤៣។ “ក្រោយមក...”

119 ឥឡូវនេះ: មើលការពិពណ៌នាអំពីព្រះវិហារដែលនឹងត្រូវសាងសង់ក្នុង សហស្សវត្សរ៍។ ឥឡូវនេះ: អ្នកអានណាម្នាក់ដឹងថា ចាប់តាំងពីអេសេគាល ជំពូកទី៤០ រហូតដល់ជំពូកទី៤៤ គ្មានអ្វីនៅលើលោកនេះទេ ប៉ុន្តែជាព្រះវិហារ សហស្សវត្សរ៍ដែលកំពុងត្រូវបានសាងសង់នៅលើផែនដី (អ្នកណាដឹង សូមមើល) ពេលដែលសិរីល្អរបស់ព្រះអម្ចាស់បានបំពេញវា ហើយដូច្នោះទៅមុខ។ ឥឡូវនេះ យើង...នឹងគ្រាន់តែរៀបរាប់អំពីព្រះវិហារនៅក្នុងជំពូកទី៤៣ និងខទី១ដល់ទី៦។

បន្ទាប់មក លោកនាំខ្ញុំទៅឯទ្វារកំរែង គឺជាទ្វារដែលបើកទៅទិស ខាងកើត:

ហើយមើល សិរីល្អរបស់...ព្រះនៃសាសន៍អ៊ីស្រាអែល ក៏មកតាមផ្លូវពី  
ទិសខាងកើត: ព្រះសូរសៀងទ្រង់ឮដូចជាសូរនៃទឹកច្រើន ហើយផែនដី  
បានភ្លឺ ដោយសារសិរីល្អរបស់ទ្រង់។

នោះក៏ដូចជាការដាក់ស្តែង ដែលលេចមកឲ្យខ្ញុំឃើញ គឺដូចជាការ  
ដាក់ស្តែងដែលខ្ញុំបានឃើញ ក្នុងកាលដែលខ្ញុំមក ដើម្បីបំផ្លាញទីក្រុង:  
ការដាក់ស្តែងទាំងនោះ ដូចជាការដាក់ស្តែងដែលខ្ញុំបានឃើញ នៅក្បែរ  
ទន្លេកេបាដេរ ដូច្នោះខ្ញុំក៏ដួលធ្លាប់មុខចុះ។

នោះសិរីល្អនៃព្រះយេហូវ៉ា—សិរីល្អនៃព្រះយេហូវ៉ាក៏ចូលទៅក្នុង  
ព្រះវិហារ តាមផ្លូវនៃទ្វារកំផែងដែលបើកទៅទិសខាងកើត។

រួចព្រះវិញ្ញាណទ្រង់លើកខ្ញុំឡើងទៅទីដំណាច់ខាងក្នុង ហើយមើល  
សិរីល្អនៃព្រះយេហូវ៉ាបាននៅពេញក្នុងព្រះវិហារ។

ខ្ញុំក៏ឮព្រះមានព្រះបន្ទូលមកខ្ញុំ ពីក្នុងព្រះវិហារ មានទាំងមនុស្សនោះ  
ឈរនៅក្បែរខ្ញុំដែរ។

120 ការចាក់ប្រេងអភិសេក ការចាក់ប្រេងតាំងលើព្រះវិហារនោះសម្រាប់រជ្ជកាល  
មួយពាន់ឆ្នាំ។ ឥឡូវនេះ ចូរកត់ចំណាំនៅក្នុងលេវីនីយ៍។ ឥឡូវនេះសូមមើលពី  
របៀបដែលវាត្រូវបានសំដៅនៅក្នុងលេវីនីយ៍។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងត្រលប់  
ទៅលេវីនីយ៍វិញ យើងដឹងថាលោកម៉ូសេបានចាក់ប្រេងតាំងព្រះវិហារបរិសុទ្ធ។ ចូរ  
យើងត្រឡប់ទៅវិញ ខណៈពេលដែលយើងនៅ។ យើងមានពេលច្រើនណាស់។  
ហើយយើងត្រឡប់ទៅលេវីនីយ៍វិញ ហើយរកមើលពេលដែលម៉ូសេបានចាក់ប្រេង  
លើព្រះវិហារបរិសុទ្ធ នៅលេវីនីយ៍ ជំពូកទី ៨។

121 អូ ខ្ញុំគ្រាន់តែចូលចិត្តប្រៀបធៀបបទគម្ពីរទាំងនេះទៅនឹងបទគម្ពីរដទៃទៀត។ តើ  
អ្នកចូលចិត្តអត់? ហើយបន្ទាប់មកអ្នក—អ្នកទទួល—បាន—គំនិតនៃអ្វី—ពីអ្វីដែល  
យើងកំពុងស្វែងរក និងអ្វីដែលយើងកំពុងធ្វើ។ ឥឡូវនេះ បងប្អូនគ្រប់គ្នាបានដឹង  
ថា យើងគ្រាន់តែប្រើបទគម្ពីរមួយឥឡូវនេះ ហើយបន្ទាប់មក នៅលើវា។

122 ឥឡូវនេះ ជំពូកទី៨ នៃលេវីនីយ៍ ហើយខ្ញុំបានគូសបញ្ជាក់នៅទីនេះខទី១០។  
ចំណាំ លេវីនីយ៍ ៨:១០។ សូមមើល។

រួចម៉ូសេយកប្រេង ទៅចាក់លាប ទៅចាក់លាបរវាងឧបោសថ និង គ្រប់របស់ទាំងអស់ ដែលនៅក្នុងរោងនោះ ញែកចេញជាបរិសុទ្ធ។

ហើយ...ក៏យកទៅប្រោះលើអាសនាពង្ស ...ចាក់លាបអាសនា និងប្រដាប់អាសនាទាំងប៉ុន្មាន ព្រមទាំងបានក្តាំ និងជើងនៃបាននោះ ផង ដើម្បី...ញែកចេញជាបរិសុទ្ធ។

ក៏ចាក់ប្រេង...ខ្លះលើក្បាលអឺរ៉ុន ទាំងលាបឲ្យបានបរិសុទ្ធ។

123 លោកម៉ូសេ នៅទីរហោស្ថាន ញែកជាបរិសុទ្ធ ឬចាក់ប្រេងតាំងរវាងឧបោសថ នៃការថ្វាយបង្គំ សម្រាប់កូនចៅអ៊ីស្រា អែល ពេលគេធ្វើដំណើរ។ វាត្រូវបានចាក់ ប្រេងតាំង។

124 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងរបាយការណ៍ត្រីមាស ត្រឡប់មក ហើយយើងនឹងឃើញការ ថ្វាយខ្លួនដែលពេលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានអង្គុយនៅព្រះពន្លា ហើយមើល អ្វីដែលបានកើតឡើងឥឡូវនេះ។ នៅក្នុងរបាយការណ៍ត្រីមាស ជំពូកទី៥ ហើយសូម ចាប់ផ្តើមនៅខទី១៣។ របាយការណ៍ត្រីមាស ជំពូកទី៥ ហើយចាប់ផ្តើមនៅខទី១៣។

នៅខណៈនោះ...កាលពួកផ្លុំត្រៃ និងពួកចំរៀង គេ...ប្រគំភ្លេង ព្រមគ្នាឮសំឡេងតែ១... ដើម្បីលើកសរសើរ ហើយអព្រះគុណដល់ ព្រះយេហូវ៉ា គឺកាលគេឡើងសំឡេងដោយផ្លុំត្រៃ វាយលើ ហើយលេងប្រដាប់រៀងទាំងប៉ុន្មាន ព្រមទាំងលើកសរសើរ ដល់ព្រះយេហូវ៉ា ដោយពាក្យថា ទ្រង់ប្រកបដោយករុណាគុណ សេចក្តីសប្បុរសទ្រង់នៅអស់កល្បជានិច្ច៖ នោះស្រាប់តែព្រះវិហារ ព្រះយេហូវ៉ា មានពេញដោយពពក

ដល់ម៉្លេះបានជាពួកសង្ឃួល...ធ្វើការងារមិនបាន ដោយព្រោះពពក នោះ៖ ដ្បិតសិរីល្អនៃព្រះយេហូវ៉ា នៅពេញក្នុងព្រះវិហារនៃព្រះ។

125 ព្រះបានយាងចូលទៅក្នុងទីសក្ការៈដែលត្រូវចាក់ប្រេងតាំង ហើយបាន ប្រគល់ឲ្យទ្រង់សម្រាប់មនុស្សចូលមកថ្វាយបង្គំ។ ដូច្នេះដើម្បីលាបមិនមែនទេ។ "ទីបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់។" កន្លែងប៉ុន្តែដើម្បីចាក់ប្រេង "ទីបរិសុទ្ធបំផុត។" ជាកន្លែង។ ហើយយើងកត់សម្គាល់ថា ទីក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មីគឺជាកន្លែង "បរិសុទ្ធបំផុត។" ហើយការចាក់ប្រេងតាំងនឹងនៅលើក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មី ដែលចុះពីព្រះចេញពី

ស្ថានសួគ៌ រៀបចំជាកូនក្រមុំតុបតែងខ្លួនសម្រាប់ស្វាមី។ ការចាក់ប្រេងតាំងនឹងនៅលើពួកគេ។

126 ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលសេរុបាបិលថ្វាយព្រះវិហាររបស់គាត់ បន្ទាប់ពីវាត្រូវបានសាងសង់ឡើងវិញ។ វាមិនត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងម្តងទៀតទេ ព្រោះវាត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងរួចហើយ។ ហើយត្រូវបានរុះរើ ហើយវាត្រូវបានណែនាំម្តងទៀត។ ការបំផ្លិចបំផ្លាញដែលបានកើតឡើងចំពោះវា។ វាត្រូវបានគេណែនាំម្តងទៀត ហើយដាក់ឡើង ដូច្នេះគ្មានការចាក់ប្រេងតាំងទៀតទេ។ ពេលដែលគេចាក់ប្រេងតាំងម្តង នោះក៏បន្តរហូតហើយបន្តដល់ពេលនេះគ្រប់ពេល។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់បានដំឡើងរោងឧបោសថសហស្សវត្សរ៍ ទ្រង់នឹងចាក់ប្រេងតាំងដ៏វិសុទ្ធបំផុត ទេ។ “ទីបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់” ប៉ុន្តែ “បរិសុទ្ធបំផុត”។

127 ប៉ុន្តែនៅពេលដែលសេរុចសោយរាជ្យបានមួយពាន់ឆ្នាំ (សិរីល្អ!) នាងបានបញ្ចប់ហើយ។ ការចាក់ប្រេងតាំងទីបរិសុទ្ធបំផុតនឹងក្លាយជាជឿងចុងក្រោយបង្អស់។ នៅពេលដែលព្រះវិហារត្រូវបានសាងសង់ ការរស់ឡើងវិញបានមកដល់។ ជនជាតិយូដាបានត្រឡប់មកវិញ។ ព្រះគ្រីស្ទ និងកូនក្រមុំរបស់ទ្រង់បានយាងមក។ ជនជាតិយូដា មួយរយបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់ត្រូវបានបោះត្រា។ សហស្សវត្សរ៍បានកើតឡើង។ នឹងមានការចាក់ប្រេងតាំង នៅពេលដែលកន្លែងដ៏វិសុទ្ធបំផុតនឹងត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង។ បរិសុទ្ធ បរិសុទ្ធបំផុត និងបរិសុទ្ធបំផុត។ នៅពេល កន្លែងបរិសុទ្ធបំផុត គឺជាទីសក្ការៈដែលព្រះជាម្ចាស់គង់នៅ ចន្លោះចេរីន។ ហើយលើកនេះ ព្រះគ្រីស្ទនឹងតាំងនៅក្នុងទីបរិសុទ្ធបំផុត ដោយការចាក់ប្រេងតាំងលើទ្រង់។ ហើយពួកគេនឹងមិនត្រូវការព្រះអាទិត្យនៅទីនោះទេ ដ្បិតកូនចៀមនៅកណ្តាលទីក្រុងនឹងជាពន្លឺ។ ព្រះអាទិត្យនឹងមិនរលត់នៅក្នុងទីក្រុងនោះទេ ដូចដែលលោកពូជីមធ្លាប់និយាយ។ ហើយវានឹងមិនដែលធ្វើទេ ព្រោះព្រះគ្រីស្ទនឹងជាពន្លឺ នោះជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំង។ ហើយសេរុចនឹងយាងមកសោយរាជ្យអស់មួយពាន់ឆ្នាំ ដើម្បីសោយរាជ្យ។

128 យេរេមា ៣:១២-១៤ សូមអានវាជារួម។ ខ្ញុំជឿថា នៅយេរេមា១៤។ បាទ។ ទេ ជំពូកទី១២ អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ ជំពូកទី ១២នៃយេរេមា ហើយសូមចាប់ផ្តើមជាមួយ—នេះ...យេរេមា ៣ សូមអត់ទោសឱ្យខ្ញុំ។ យេរេមា ៣ ខ្ញុំបាន—បានសរសេរនៅទីនេះ ជាកន្លែងដែល ខណៈពេលដែលកំពុងសិក្សា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានផ្លាស់



ប្តូរខ្ញុំពីកន្លែងមួយទៅកន្លែងមួយ ខ្ញុំគ្រាន់តែនិយាយរឿងទាំងនេះចុះតាមដែលខ្ញុំ  
អាចធ្វើបាន។ យេស៊ូហៅ ហើយបន្ទាប់មក១២ដល់ ១៨ រួមបញ្ចូល។ តោះអានវា។

ចូរទៅប្រកាសប្រាប់ពាក្យទាំងនេះទៅទិសខាងជើង ដោយពាក្យថា  
ព្រះយេស៊ូវាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ ឱអ៊ីស្រាអែល ជាពួករាថយអើយ  
ចូរវិលមកវិញចុះ អញនឹងមិនបំភ័យឯង—ឯង...ដោយទឹកមុខអញទេ  
ដ្បិតអញមានសេចក្តីមេត្តា ព្រះយេស៊ូវាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា អញនឹង  
មិនក្រោធជាដរាបឡើយ។

ឲ្យឯងគ្រាន់តែទទួលព្រមថា ឯងមានសេចក្តីទុច្ចរិតមែនប៉ុណ្ណោះ  
ដោយបានរំលងនឹងព្រះយេស៊ូវា ជាព្រះនៃឯង ហើយបានចែកអំពើ  
គោរពរបស់ឯង ឲ្យសុសសាយទៅដល់ព្រះដទៃទាំងប៉ុន្មាន នៅក្រោម  
គ្រប់ទាំងដើមឈើខៀវខ្ចីផង...

នោះជាអ្វីដែលគេធ្វើ ពីខាងកើត ខាងលិច គ្រប់ជាតិសាសន៍។ ឃើញទេ?

តែព្រះយេស៊ូវាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា ឯងរាល់គ្នាមិនបានស្តាប់តាម  
អញសោះ។

“ត្រឡប់!” ស្តាប់រឿងនេះ។

ព្រះយេស៊ូវាទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា ឱពួកក្មេងៗដែលរាថយអើយ  
ចូរវិលមកវិញចុះ ដ្បិតអញ(បា-ន-រៀប-ការ)...ជាប្តីដល់ឯងរាល់គ្នា  
ហើយ...

“ភ្នែកគេខ្ចាក់ ព្រោះខ្ញុំទុកឱកាសឲ្យសាសន៍ដទៃ។ ប៉ុន្តែ សូមអ្នក  
ត្រឡប់មកវិញ ដ្បិតខ្ញុំបានរៀបការជាមួយនឹងអ្នកហើយ។”

...នោះអញនឹងយកឯងរាល់គ្នា ម្នាក់ពីក្រុង១ ហើយ២នាក់ពី  
ពូជអំបូរ១...

មិនមែនទាំងអស់ដែលហៅខ្លួនឯងថាជាសាសន៍យូដានឹងចូលមកទេ។ ប៉ុន្តែ  
ក្រុមដែលបានជ្រើសរើសនោះនឹងចូលទៅ គឺបេនយ៉ាមីនតូចដែលចុះមកទីនោះ  
មុនយ៉ូសែប ក្រុមនោះមកពីគ្រប់ជាតិសាសន៍ មួយចេញពីទីក្រុង និងពីក្រុម  
គ្រួសារ។

...នាំត្រឡប់ទៅឯក្រុងស៊ីយ៉ូនវិញ:

រួចអញនឹងឲ្យរាងរាល់គ្នា មានអ្នកគ្រប់គ្រងដែលគាប់ចិត្តអញ ជាអ្នកដែលនឹងឃ្លាតរាងរាល់គ្នាដោយជំរិះ និងយោបល់។

ព្រះយេស៊ូវ័រទ្រង់មានព្រះបន្ទូលថា នៅគ្រានោះកាលណារាងរាល់គ្នាបានចំរើនមានគ្នាច្រើនឡើងនៅក្នុងស្រុក នោះគេនឹងលែងចេញពាក្យថា ហិប—នៃសេចក្តីសញ្ញាផងព្រះយេស៊ូវ័រ ហិបនោះក៏មិនដែលចូលក្នុងគំនិតគេ ហើយគេមិនដែលនឹកចាំ ឬរឭករក ក៏មិនដែលមានអ្នកណា—ធ្វើឡើងវិញ ដរាបតទៅ។

នៅគ្រានោះ គេនឹងហៅក្រុងយេរូសាឡឹមថា ជាបណ្តឹងនៃព្រះយេស៊ូវ័រ (ដូចជាទ្រង់នឹងនៅទីនោះ សូមមើល) ហើយអស់ទាំងសាសន៍នឹងមូលគ្នា (ហាលេលូយ៉ា) មកវាព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវ័រ ក្នុងក្រុងយេរូសាឡឹម៖ គេនឹងមិនដើរតាមសេចក្តីរឹងចចេសនៃចិត្តអាក្រក់របស់គេទៀតឡើយ។

129 នោះហើយជាពេលដែលទីក្រុងនោះនឹងត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង។ នោះហើយជាពេលដែលក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មីនឹងត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង។ និងប្រជាជាតិទាំងអស់នៃទីក្រុង... នៅក្នុងវិវរណៈជំពូកទី ២២វាបានចែងថា ទ្វារទាំងឡាយមិនត្រូវបិទនៅពេលយប់ឡើយ ពីព្រោះវានឹងមិនមានយប់នៅទីនោះទេ។ ហើយស្តេចទាំងអស់នៃផែនដីនឹងនាំកិត្តិយស និងសិរីល្អរបស់ខ្លួនមកក្នុងទីក្រុងនេះ។ ជញ្ជាំងរបស់វានឹងធ្វើពីថ្មផ្កាម្លិះ និងថ្មសាឌី ជាថ្មដប់ពីរយ៉ាង។ ទ្វារដប់ពីរត្រូវជាគុជរឹងមួយ ទ្វារនីមួយៗ។ មិនចាំបាច់មានទៀននៅទីនោះទេ។ វានឹងលែងមានពន្លឺថ្ងៃទៀតហើយ ដ្បិតកូនចៀមដែលនៅកណ្តាលទីក្រុងនឹងជាពន្លឺ។ ហើយទ្រង់នឹងដឹកនាំស្រូវទ្រង់ទៅកាន់ជីវិតអស់កល្យជានិច្ច។ ដើមឈើពីដើមឈរនៅមាត់ទន្លេមួយដើមសម្រាប់ព្យាបាលជាតិសាសន៍។ នោះហើយជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំងដែលនឹងមក គឺក្រុងបរិសុទ្ធ ដែលចុះពីព្រះចេញពីស្ថានសួគ៌ មកផែនដី។

130 ចូរយើងទទួលយកអ្វីដែលនឹងកើតឡើងក្នុងអំឡុងពេលនោះ។ អូតើអ្នកស្រឡាញ់វាទេ? ចូរបើកទៅកាន់អេសាយ ៦៥ ចាំបន្តិចសិន។ គ្រាន់តែល្អពេកមិនចង់រំលង។ វាល្អពេកក្នុងការចាកចេញ។ ប្រហែលជាភ្តៅបន្តិច ប៉ុន្តែសូមបន្តដំណើរទៅមុខទៀត។

131 អេសាយ ៦៥ សូមស្តាប់នូវអ្វីដែលនឹងកើតឡើងក្នុងអំឡុងពេលនោះ។ ហើយគ្រាន់តែសួរខ្លួនអ្នក មិត្តមានបាបអើយ ប្រសិនបើអ្នក—ប្រសិនបើអ្នកអាច មានលទ្ធភាពនឹករឿងនេះ។ អេសាយ ៦៥ សូមចាប់ផ្តើមជាមួយនឹងខទី១៧។ ស្តាប់ទាំងអស់គ្នា ឱ្យជិតឥឡូវនេះ។ នេះគឺជាអំឡុងពេលនៃសហស្សវត្សរ៍ ដែល ជាពេលដែលបរិសុទ្ធបំផុតត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង។

ដ្បិតមើល អញនឹងបង្កើតផ្ទៃមេឃថ្មី ហើយនឹងផែនដីថ្មី ឯរបស់ពីមុន ៗ នោះនឹងគ្មានអ្នកណានឹងចាំទៀត ក៏មិនដែលចូលក្នុងគំនិតឡើយ។

ប៉ុន្តែត្រូវឱ្យ... ឯងរាល់គ្នាមានសេចក្តីអំណរ... ហើយរីករាយឡើងជា ដរាបចំពោះការដែលអញបង្កើតនោះ៖ ដ្បិតមើល អញនឹងធ្វើឱ្យ ក្រុងយេរូសាឡឹមបានជាទីរីករាយ (នោះជាក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មី) ហើយប្រជាជនទាំងឡាយជាសេចក្តីអំណរ។

តើការចាក់ប្រេងជាអ្វី? សេចក្តីអំណររបស់ព្រះអម្ចាស់។

...ធ្វើឱ្យក្រុងយេរូសាឡឹមបានជាទីរីករាយ និងប្រជាជនទាំងឡាយ មានអំណរ។ ហើយអញនឹងរីករាយក្នុងយេរូសាឡឹម...

ស្តេចគង់នៅលើបល្ល័ង្ក លើរាជ្យបល្ល័ង្កដ៏មានអំណាច បល្ល័ង្កដ៏អស់កល្ប និង ប្រជាជនដ៏អស់កល្បជាមួយនឹងសេចក្តីអំណរដ៏អស់កល្បជានិច្ចនៅក្នុងទីក្រុងដ៏ អស់កល្ប! អូ ខ្ញុំអើយ!

នោះអញនឹងមានសេចក្តីរីករាយចំពោះក្រុងយេរូសាឡឹម និងសេចក្តី អំណរចំពោះរាស្ត្រអញ៖ រួចនៅក្នុងទីក្រុងនោះ នឹងលែងឮសំឡេងយំ និងសំរែកទៀតឡើយ។

ក៏នឹងលែងមានកូនតូចដែលរស់នៅតែប៉ុន្មានថ្ងៃ ឬ មនុស្សចាស់ដែលមិនបានរស់នៅឱ្យពេញកំណត់អាយុក៏ទៅទៀត៖ ដ្បិតអ្នកណាដែលស្លាប់ក្នុងអាយុ១០០ឆ្នាំ នោះគេនឹងរាប់ថា ជាក្មេង ទេ ហើយមនុស្សបាបណាដែលរស់ដល់ត្រឹម១០០ឆ្នាំ នោះនឹងត្រូវ បណ្តាសារិញ។

គ្រានោះមនុស្សនឹងសង់ផ្ទះ ហើយនឹងអាស្រ័យនៅផង ក៏នឹងដាំចំការ ទំពាំងបាយជូរ ហើយនឹងបរិភោគផលដែរ។

គេនឹងមិនសង់ រួចមានម្នាក់ទៀតអាស្រ័យនៅ (នោះគឺអ្នកស្លាប់ ហើយកូនរបស់អ្នកជំនួសអ្នក) ...សង់ រួចមានម្នាក់ទៀតអាស្រ័យនៅ ឬដាំ រួចមានម្នាក់ទៀតបរិភោគផលនោះឡើយ: ដ្បិតអាយុរបស់វាស្រូវ អញនឹងបានវែងដូចជាអាយុនៃដើមឈើ ហើយពួកវិសតាំងរបស់អញ នឹងប្រើប្រាស់ការដែលដៃគេធ្វើជាយ៉ិនយូរទៅ។

គេនឹងមិនខំធ្វើជាឥតប្រយោជន៍ ឬបង្កើតមកឲ្យតែបានត្រូវវិនាសទៅ នោះឡើយ ដ្បិតគេជាពូជនៃពួកដ៏មានពររបស់ព្រះយេហូវ៉ា ព្រមទាំង កូនដែលគេបង្កើតទៅផង។

គ្រានោះមុនដែលគេអំពាវនាវ...នោះអញនឹងតបឆ្លើយ...(ការចាក់ ប្រេងតាំងដ៏រុងរឿងនោះ នៅខាងក្រោយចេរូប៊ីន!) ...អញនឹងតបឆ្លើយ ហើយកាលគេកំពុងតែចេញសំដីនៅឡើយ នោះអញនឹងស្តាប់ដែរ។

ឯផ្លែព្រៃ និងកូនចៀមវានឹងរកស៊ីជាមួយគ្នា...ហើយសិដ្ឋនឹងស៊ីចំបើង ដូចជាគោ: ចំណែកពស់ វានឹងមានឆ្មលីដ៏ជាអាហារ។ សត្វទាំងឡាយ នឹងមិនបៀតបៀន ឬបំផ្លាញអ្វីនៅគ្រប់ក្នុងស្រុកភ្នំបិសុទ្ធរបស់អញ ទៀតឡើយ នេះជាព្រះបន្ទូលនៃព្រះយេហូវ៉ា។ (តើអ្នកខកខានវាទេ? អត់ទេ!)

<sup>132</sup> ត្រឡប់មកទីនេះម្តងទៀត ហើយអេសាយនិយាយម្តងទៀតនៅជំពូកទី ១១ខទី ១ ដល់ទី៩។ ស្តាប់អ្វីដែលគាត់និយាយនៅទីនេះម្តងទៀត ពេលគាត់ ចាប់បានការនិម្មិត បន្ទាប់ពីគាត់បានឃើញស្ត្រីទាំងនោះហើយ នោះគឺរបៀបដែល ពួកគេនឹងប្រព្រឹត្តនៅថ្ងៃចុងក្រោយបង្អស់។ និ...អេសាយ ១១ ដល់ ១។

មានលំពង់១នឹងដុះចេញពីគល់របស់អ៊ីសាយ...ហើយម៉ែក១ ដែលចេញពីឫសគាត់ នឹងកើតមានផលផ្លែ: (នោះជានរណា? ព្រះគ្រីស្ទ។)...ចេញពីឫសគាត់:

ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះយេហូវ៉ា នឹងសណ្ឋិតនៅលើអ្នកនោះ គឺជា ព្រះវិញ្ញាណនៃប្រាជ្ញានឹងយោបល់ ជាព្រះវិញ្ញាណនៃគំនិតវាងវៃ...និង ឫទ្ធានុភាព ជាព្រះវិញ្ញាណនៃសេចក្តីចេះដឹង និង...សេចក្តីកោតខ្លាច ដល់ព្រះយេហូវ៉ា

អ្នកនោះនឹងរំលឹកសំពះពោះសេចក្តីកោតខ្លាចដល់ព្រះយេហូវ៉ា:  
ហើយនឹងជំនុំជំរះ មិនមែនតាមភ្នែកមើលឃើញ ឬ...សំរេចសេចក្តីតាម  
ត្រចៀកស្តាប់ឮនោះឡើយ:

គឺនឹងជំនុំជំរះពួកទាល់ក្រ ដោយសេចក្តីសុចរិត ហើយសំរេចក្តីឲ្យ  
មនុស្សរាបសានៅផែនដី ដោយសេចក្តីទៀងត្រង់: ក៏នឹងវាយផែនដី  
ដោយរំពាត់នៃមាត់ខ្លួន ព្រមទាំងប្រហារជីវិតមនុស្សដែលប្រព្រឹត្ត  
អាក្រក់ ដោយខ្យល់ដង្ហើមពីបបូរមាត់ផង។

សេចក្តីសុចរិតនឹងបានជាខ្សែក្រវាត់ចង្កេះរបស់អ្នកនោះ: ហើយ  
សេចក្តីស្មោះត្រង់ជាខ្សែក្រវាត់កំឡាំងផង។

គ្រានោះ: ឆ្កែព្រៃនឹងនៅជាមួយនឹងកូនចៀម ឯខ្លាខិន នឹងដេកនៅជា  
មួយនឹងកូនពពែ (នោះគឺពពែ)។ ឯកូនគោ និងសិដ្ឋស្នាវព្រមទាំងសត្វ  
បំប៉នយ៉ាងធាត់...ឬកូនគោ ឬសិដ្ឋនិងសត្វបំប៉នយ៉ាងធាត់នៅជាមួយ  
គ្នា ហើយក្មេងតូចៗជាអ្នកគង្វាលវា។

...គោញីនឹងខ្លាឃ្មុំនឹងរកស៊ី...ជាមួយគ្នា ហើយកូនវា (នឹង)ដេក  
នៅជាមួយដៃ: ឯសិដ្ឋនឹងស៊ីចំបើងដូចជាគោវិញ។

កូនមនុស្សដែលនៅបោរដោះនឹងលេងនៅត្រង់មាត់រន្ធពស់ហនុមាន  
ហើយក្មេងលេងដោះនឹងលូកដៃចូលទៅក្នុងរូងពស់រឹកបាន។

វារាល់គ្នានឹងមិនធ្វើទុក្ខ ឬបំផ្លាញគ្នា នៅគ្រប់លើភ្នំបរិសុទ្ធបស់  
អញ: ដ្បិតគ្រប់ទាំងអស់នឹងស្គាល់ព្រះយេហូវ៉ា នៅពេញពាសលើ  
ផែនដី...ដូចជាទឹកនៅពេញពាសក្នុងសមុទ្រដែរ។

ហ៊ីម! នោះគឺនៅក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មី។ នោះគឺ "ថ្មី" មួយ។ មែកនៅទីនេះ  
សំដៅដល់មែករបស់ដាវីឌ។ "ទ្រង់គឺទាំងមែក និងឫស។"

133 ឥឡូវនេះ: បន្ទាប់ពីនេះ: កូនក្រមុំលេចឡើង។ បន្ទាប់ពីរយៈពេលចិតសិប  
សប្តាហ៍ កូនក្រមុំបានលេចចេញនៅក្នុងវិវរណៈ ជំពូកទី១៩ ខទី១ និងខទី១៦។  
នាងមកដល់ជាមួយនឹងកូនកំលោះរបស់នាង ដែលជាស្តេចដ៏ខ្លាំងពូកែ។ អូ! ខ្ញុំ  
មិនដឹងថាតើយើងនឹងទទួលបានទាំងអស់ឬអត់។ ទើបតែបានវាដូច្នោះ...

មែនហើយ សូមអានផ្នែកនេះ យ៉ាងណាក៏ដោយ។ នេះគឺជាកន្លែងដែល កូនក្រមុំនឹងមក បន្ទាប់ពីនេះ។ ឃើញទេ? បន្ទាប់ពីសហស្សវត្សរ៍ចូលមក នោះ ព្រះគ្រីស្ទនឹងយាងមកជាមួយនឹងកូនក្រមុំ។ បាទ ១ ដល់ ១៦ និងជំពូកទី ១៩។

ក្រោយនោះមក...

បន្ទាប់ពីទុក្ខវេទនានេះ បន្ទាប់ពីរិបត្តិ បន្ទាប់ពីត្រា បន្ទាប់ពីគ្រោះកាច បន្ទាប់ពី ការដេញចេញសាតាំង បន្ទាប់ពីការកំណត់សហស្សវត្សរ៍។ មើល!

...ក្រោយនោះមកខ្ញុំស្ម័គ្រចិត្ត...យ៉ាងខ្លាំង របស់មនុស្ស១ហ្វូងដ៏ធំ នៅលើស្ថានសួគ៌ថា ហាលេលូយ៉ា សេចក្តីសង្គ្រោះ...សិរីល្អ...និងព្រះ ចេស្ដា នោះជារបស់ផងព្រះនៃយើងរាល់គ្នាហើយ:

ដ្បិតសេចក្តីធំនុំជំរះរបស់ទ្រង់ សុទ្ធតែពិតក្រង់ ហើយសុចរិត ទាំងអស់ ពីព្រោះទ្រង់បានកាត់ទោសស្រីសំផឹងដ៏ធំនោះ ដែលបង្កូច ផែនដី ដោយការកំផិតរបស់វា ទ្រង់ក៏សងសឹក ដោយព្រោះឈាមពួក បារបំរើរបស់ទ្រង់ ដែលវាបានកំចាយ។

ពួកនោះ...ក៏ពោលពាក្យម្តងទៀតថា... ហាលេលូយ៉ា ហើយផ្សែងវា ក៏ហុយឡើងនៅអស់កល្បជានិច្ចរៀងរាបតទៅ។

នោះជាព្រះវិហារស្រីពេស្យាចាស់ “ផ្សែងរបស់នាងបានកើនឡើង។”

ពួកចាស់ទុំទាំង២៤នាក់ និងតួមានជីវិតទាំង៤ ក៏ទំលាក់ខ្លួនក្រាបចុះ ថ្វាយបង្គំចំពោះព្រះ ដែលគង់នៅលើបល្ល័ង្ក ដោយនិយាយថា អាម៉ែន ហាលេលូយ៉ា។

រួចមានសំឡេងចេញពីបល្ល័ង្កមកថា អស់ទាំងបារបំរើទ្រង់ និងពួក អ្នកដែលកោតខ្លាចទ្រង់ ទាំងធំទាំងតូចអើយ ចូរសរសើរដល់ព្រះនៃ យើងរាល់គ្នាចុះ។

នោះខ្ញុំស្ម័គ្រចិត្តជាសំឡេងនៃមនុស្ស១ហ្វូងយ៉ាងធំ...

ស្តាប់! អ្នកនៅទីនេះ ក្រុមជំនុំ។ បន្ទាប់ពីនាងបានឡើងនៅក្នុងជំពូកទី៣ នៅ ទីនេះនាងមក។ ឃើញទេ? ហើយឥឡូវនេះ ខទី៦។

នោះខ្ញុំសូមដូចជាសំឡេងនៃមនុស្សៗហ្នឹងយ៉ាងធំ ដូចសូរទឹកច្រើន ហើយដូចសូរផ្កាឈូកយ៉ាងខ្លាំងថា ហាលេលូយ៉ា ដ្បិតព្រះអម្ចាស់ដ៏ជា ព្រះ ដែលមានព្រះចេស្ដាបំផុត ទ្រង់សោយរាជ្យឡើងហើយ។

ហាលេលូយ៉ា! ចាំមើល! អាពាហ៍ពិពាហ៍របស់កូនចៀមមកដល់ឥឡូវនេះ។ នៅទីនេះនាងមក។

ចូរឲ្យយើងអរសប្បាយ ហើយរីករាយឡើង ទាំងថ្វាយសិរីល្អដល់ទ្រង់ ចុះ៖ ដ្បិតបានដល់ពេលរៀបអាពាហ៍ពិពាហ៍របស់កូនចៀមហើយ ភរិយា ទ្រង់បានរៀបខ្លួនជាស្រេច។ (នៅទីនេះ នាងមក ទាំងកូនក្រមុំ និង កូនកំលោះ។)

ទ្រង់ប្រទានឲ្យនាងបានស្លៀកពាក់សំពត់ទេសយ៉ាងម៉ដ្ឋ ស្អាត ហើយភ្លឺ៖ ដ្បិតសំពត់ទេសយ៉ាងម៉ដ្ឋ...នោះជាសេចក្តីសុចរិតរបស់ពួក បរិសុទ្ធ។

ទេវតាក៏ប្រាប់មកខ្ញុំថា ចូរសរសេរថា មានពរហើយ អស់អ្នកដែល ព្រះបានហៅមកបរិភោគការកូនចៀម។ ក៏និយាយមកខ្ញុំទៀតថា នេះ ជាព្រះបន្ទូល...ពិតរបស់ព្រះ។

នោះខ្ញុំទំលាក់ខ្លួនចុះ នៅទៀបជើងទេវតានោះ ដើម្បីថ្វាយបង្គំ តែ ទេវតាប្រាប់ខ្ញុំថា កុំឲ្យធ្វើដូច្នោះឡើយ៖ ដ្បិតខ្ញុំជាបាវបំរើជាមួយនឹងអ្នក ...ហើយនិង...បងប្អូនអ្នក ដែលមានសេចក្តីបន្ទាល់ពីព្រះយេស៊ូវដ៏ដ៏រះ ចូរថ្វាយបង្គំដល់ព្រះវិញ្ញៈ ដ្បិតការធ្វើបន្ទាល់ (ពីព្រះយេស៊ូវ) នោះហើយ ជាវិញ្ញាណនៃសេចក្តីទំនាយ។

ខ្ញុំក៏ឃើញមេឃបើកចំហឡើង នោះ...ឃើញមានសេះស១... (អូខ្ញុំ!) ...និងព្រះអង្គដែលគង់លើវា...ទ្រង់មានព្រះនាមថា ស្មោះត្រង់...ហើយ ពិតប្រាកដ ទ្រង់ជំនុំជំរះ ហើយច្បាំងដោយសុចរិត។

ព្រះនេត្រទ្រង់ដូចជាអណ្តាតភ្លើង ហើយ...ហើយនៅលើព្រះសិរសា មានមកុដជាច្រើន...

ទ្រង់បានគ្រងរាជ្យអ្វី? "ស្តេចនៃស្តេច។"

...ទ្រង់មានព្រះនាមកត់ទុក ដែលគ្មានអ្នកណាស្គាល់ឡើយ  
លើកតែ...អង្គទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ។

ទ្រង់ក៏ទ្រង់ព្រះពុទ្ធស្រួលកំដោយឈាម ហើយព្រះនាមទ្រង់ហៅថា  
ព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។

“កាលដើមដំបូងគឺជាព្រះបន្ទូល ហើយព្រះបន្ទូលគឺជាព្រះ។ ហើយព្រះបន្ទូល  
បានកើតមកជាសាច់ឈាម ហើយគង់នៅក្នុងចំណោមពួកយើង។” តើវាជា  
នរណា? ព្រះយេស៊ូវ។

...ហើយព្រះនាមទ្រង់ហៅថា ព្រះបន្ទូលនៃព្រះ។

អស់ទាំងពលបរិវារនៅស្ថានសួគ៌ ក៏ជិះសេះសដង្ហែទ្រង់ ទាំង  
ស្លៀកពាក់សំពត់ទេស ហើយស្អាតផង។ (ថ្វាយសិរីល្អ! នាងមក។)

មានដាវយ៉ាងមុតចេញពីព្រះឱសទ្រង់ ដើម្បីនឹងកាប់...អស់ទាំងសា  
សនៈ ហើយ...ទ្រង់នឹងឃ្លាលគេ ដោយជំបងដែក: ទ្រង់ក៏ជាន់ក្នុង  
ផ្ទុងឃ្លាបនៃស្រាទំពាំងបាយជូរ ជាសេចក្តីហោរាយរបស់សេចក្តីខ្មាស់  
នៃព្រះដ៏មានព្រះចេស្តាបំផុត។

ទ្រង់មានព្រះនាមកត់នៅព្រះពុទ្ធស្រួ ហើយនៅព្រះខ្យល់ទ្រង់ថា ស្តេចលើ  
អស់ទាំងស្តេច ជាព្រះអម្ចាស់លើអស់ទាំងព្រះអម្ចាស់។

134 តើវាជាអ្វី? ប្រជាពលរដ្ឋរបស់ព្រះអង្គទើបតែឡើងសោយរាជ្យជាស្តេចនៃស្តេច  
និងជាព្រះអម្ចាស់លើអស់ព្រះអម្ចាស់។ ការត្រឡប់មកព្រះវិហារបរិសុទ្ធរបស់ទ្រង់  
ដែលត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំងដោយវត្តមាននៃព្រះ ដើម្បីរស់នៅ និងគ្រប់គ្រងពេញ  
មួយសហស្សវត្សរ៍ជាមួយក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់។ អាម៉ែន! ការលេចមក ជាមួយនឹង  
ព្រះមហាក្សត្រដ៏ខ្លាំងក្លា ដើម្បីជំនួសព្រះនាងនៅខាងទ្រង់ ព្រះវិហារចាក់ប្រេង  
តាំងថ្មី។

135 ឥឡូវនេះ គោលបំណងប្រាំមួយនៃ វិវរណៈ ៦:១ ដល់ វិវរណៈ ១៩:២១ ត្រូវ  
បានសម្រេច។

136 ស្តាប់ឥឡូវនេះ នៅក្នុងការបញ្ចប់។ ត្រាទាំងប្រាំពីរ ត្រែប្រាំពីរ បានប្រាំពីរ  
វេទនាថី ស្ត្រីនៅក្នុងព្រះអាទិត្យ ការដេញអារក្សចេញ ឬនាគក្រហម កើតឡើង



នៅចន្លោះពេលទាំងនេះ អំឡុងពេលនៃគ្រាទុក្ខវេទនាដ៏អស្ចារ្យ។ កុំភ្លេចវា។ រឿងទាំងអស់នេះកើតឡើងក្នុងអំឡុងពេលនេះ។

ប៉ុន្តែនេះគឺជាគោលបំណងប្រាំមួយនៃការយាងមករបស់ទ្រង់។ តើអ្នកជឿទេ? ពេលវេលាដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់អ្នកដែលស្រឡាញ់ព្រះអម្ចាស់! ខ្ញុំប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា យើងមិនអាចខកខានវាបានទេ។ កុំខកខានវា អ្វីដែលអ្នកធ្វើ។ ត្រូវប្រាកដ!

137 ឥឡូវនេះ ថ្ងៃអាទិត្យក្រោយ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំចង់បង្ហាញ ប្រសិនបើទ្រង់នឹងជួយខ្ញុំ ដើម្បីបង្ហាញឱ្យច្បាស់ថា តើថ្ងៃនីមួយៗនៃថ្ងៃទាំងប្រាំពីរនោះ បានកើតឡើងនៅឯណា នាំយកមកដូចគ្នា—រឿងដដែលដែលខ្ញុំបានធ្វើថ្ងៃនេះ ហើយដាក់ម៉ោងទាំងប្រាំពីរ ប្រាំពីរសប្តាហ៍ ចិតសិបសប្តាហ៍នៅត្រង់កន្លែងនៃទីសក្ការៈរបស់ជនជាតិយូដានោះ ហើយបង្ហាញឱ្យច្បាស់នូវកន្លែងដែលយើងកំពុងរស់នៅទីនេះ នៅទីបញ្ចប់ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ។

138 តើអ្នកស្រឡាញ់ទ្រង់ទេ? ក្រុមជំនុំនិយាយថា“អាម៉ែន”។—អេដ។ តើអ្នកអាចមានលទ្ធភាពខកខានពីស្ថានសួគ៌បានទេ? [ទេ។] យើងដល់ពេលបញ្ចប់ហើយ!

តើទ្រង់មកធ្វើអ្វី? រឿងដំបូងនឹងកើតឡើង មុនពេលដែលព្រះយេស៊ូវយាងមកផែនដី តើអ្វីទៅជារឿងដំបូង? ក្រុមជំនុំនឹងត្រូវបាន (អ្វី?) លើកឡើងលើ! តើព្រះយេស៊ូវយាងមកផែនដី ហើយយាងជុំវិញផ្ទះ ហើយចាប់ដៃប៉ាប៉ា និងម៉ាក់ និយាយជាមួយពួកយើងទាំងអស់គ្នា ហើយឡើងទៅឬ? ទេ!

តើវានឹងទៅយ៉ាងណា? នេះ...យើងនិយាយនេះទៅកាន់អ្នកដោយ—ដោយព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ “ថាយើងដែលនៅរស់នៅឡើយ...” ថ្ងៃស្អែកឡើងទី២ ជំពូកទី៥ “យើងដែលនៅរស់ និងនៅចំពោះការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់ នោះនឹងមិនរារាំង ឬរារាំងអ្នកដែលកំពុងដេកលក់ឡើយ។ ដ្បិត តែរបស់ព្រះជាម្ចាស់នឹងបន្តឡើង។ មនុស្សស្លាប់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ឡើងវិញ មុនគេ ហើយយើងរាល់គ្នាដែលនៅរស់ ហើយនៅរស់នឹងត្រូវលើកគ្នាទៅជួបព្រះអម្ចាស់នៅលើអាកាស។” យើងនឹងត្រូវគេចាប់បាននៅពេលមួយប៉ុន្តែច្រើនក្នុងអំឡុងពេលនោះ ដែលបញ្ចប់យុគសម័យក្រុមជំនុំ។

139 បន្ទាប់មក ព្រះទ្រង់ចាប់ផ្តើមដោះស្រាយជាមួយជនជាតិយូដា។ នឹងមានហោរាពីររូប។ ជំពូកទី ១១ យើងនឹងលើកវាឡើង។ ហោរាពីរនាក់ដែលត្រូវបាន

ចាក់ប្រេងតាំង ដូចជាអេលីយ៉ា និងម៉ូសេ ដែលខ្ញុំគិតថាជាអ្នកនោះ។ ហើយពួកគេ  
នឹងនាំមកនូវបណ្តាសាយ៉ាងខ្លាំង បន្ទាប់ពីពួកគេបានឃើញថាពួកគេបានរូបរួម  
ហើយទីក្រុងរ៉ូមបានបំពានលើកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់ខ្លួន គឺព្រះអង្គម្ចាស់នោះ។

នៅពាក់កណ្តាល៧០សព្វាហំនេះ វានឹងបំបែកកិច្ចព្រមព្រៀងរបស់ខ្លួន  
ជាមួយទីក្រុងរ៉ូម ឬរ៉ូមនឹងបំបែកវាជាមួយអ៊ីស្រាអែល ហើយនោះនឹងធ្វើឲ្យសេចក្តី  
ស្អប់ខ្ពើមចាប់ផ្តើមខ្លាត់ខ្លាយ។ ហើយនឹងមានទឹកជំនន់យ៉ាងខ្លាំង នៅពេលដែល  
អ្នកនៅសេសសល់ជាសាសន៍ដទៃ ដែលជាព្រហ្មចារីកំពុងដេក... នាគ រ៉ូម បាន  
ហៀរទឹកចេញពីមាត់របស់វា ដើម្បីច្បាំងនឹងពូជស្ត្រីដែលនៅសេសសល់ដែលកាន់  
តាមបញ្ញត្តិនៃព្រះ។ ទីក្រុងរ៉ូមនឹងធ្វើវា។

140 សហព័ន្ធក្រុមជំនុំនឹងបង្រួបបង្រួមពួកគេរួមគ្នា ហើយនាំជនជាតិយូដាចូល  
ទៅក្នុងសហព័ន្ធនេះ ហើយនាំពួកគេត្រឡប់ទៅថ្វាយបង្គំព្រះវិហាររបស់ខ្លួន  
សាជាថ្មីម្តងទៀត ដោយនេះជាព្រះបន្ទូលនៃព្រះអម្ចាស់ចេញពីព្រះគម្ពីរថា ហើយ  
ពួកគេនឹងមានព្រះវិហារផ្ទាល់ខ្លួន។

141 តើពួកគេជាអ្វីឥឡូវនេះ? ខ្ញុំទើបតែចាប់បានពេលនេះ។ វាស្រស់។ ឥឡូវនេះ  
ពួកគេគឺជាប្រជាជាតិមួយដែលត្រូវបានទទួលស្គាល់។ តើត្រូវទេ? ប៉ុន្តែពួកគេ  
មិនទាន់មានព្រះវិហារថ្វាយបង្គំនៅឡើយទេ។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេបង្កើត  
ការថ្វាយបង្គំព្រះវិហារ ក្រុមជំនុំនឹងរលាយបាត់ទៅ។ ព្រះនឹងចាត់ចែងជាមួយ  
ជនជាតិយូដាជាប្រជាជាតិ។ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលពួកគេត្រូវបាន  
នាំចូលទៅក្នុងសហភាពនេះ ទីក្រុងរ៉ូមនឹងបំបែកវានៅពាក់កណ្តាលឆ្នាំទីចិតសិប  
៣ឆ្នាំកន្លះ គាត់នឹងបំបែកកិច្ចព្រមព្រៀងនោះជាមួយពួកគេ ហើយធ្វើឲ្យសេចក្តី  
ស្អប់ខ្ពើមដែលនាំឲ្យវិនាសអន្តរាយពេញលេញ។ បន្ទាប់មក គាត់នឹងចាប់ទាំងប្រូ  
តេស្តង់ និងសាសន៍យូដា ហើយបៀតបៀនពួកគេ។ នៅគ្រានោះ ហោរាទាំងពីរ  
នាក់នេះនឹងក្រោកឈរដាក់បណ្តាសាផែនដី ដើម្បីកុំឲ្យនាងមានភ្លៀងធ្លាក់ក្នុងថ្ងៃ  
ទំនាយរបស់គេ។ ហើយពួកគេនឹងហៅភ្លើងចេញពីស្ថានសួគ៌ និងអ្វីៗផ្សេងទៀត។  
អ្នកគ្រាន់តែរង់ចាំ។ យើងមានកន្លែងជាច្រើននៅទីនេះ ដើម្បីយើងរៀន។

142 អូ ទ្រង់ជាព្រះដ៏អស្ចារ្យ! ឱព្រះបិតាដ៏មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា! មិត្តអើយ  
ខ្ញុំសូមនិយាយពាក្យនេះ ក្នុងនាមជាគ្រូគង្វាលរបស់អ្នក។ អ្នកមិនដឹងពីឯកសិទ្ធិ  
ដែលអ្នកកំពុងរស់នៅក្រោមនេះ។ អ្នកមិនដឹងទេ។ មានមនុស្សអស្ចារ្យច្រើន មាន

ពួកបរិសុទ្ធច្រើន មានមនុស្សបរិសុទ្ធរាប់ពាន់នាក់ដែលបានស្លាប់ក្នុងឆ្នាំកន្លងទៅ បុរសដែលពោរពេញដោយវិញ្ញាណដែលចង់ឃើញថ្ងៃនេះដែលអ្នកកំពុងរស់នៅ។ សូមឱ្យអ្នកនិងខ្ញុំត្រៀមជាស្រេចសម្រាប់វា។

143 តើយើងត្រូវរកមើលអ្វីទៀត? តើយើងអាចធ្វើអ្វីបន្ទាប់ពីនេះ? តើយើង ទៅណា? តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? យើងត្រូវទៅកន្លែងណាមួយ។ អ្នកមិនអាច នៅទីនេះគ្រប់ពេលទេ។ អ្នកអាចកាត់ស្មៅរបស់អ្នក នៅសប្តាហ៍ក្រោយវាត្រូវការ កាត់ម្តងទៀត។ បាទ ពីរដង មុនពេលនោះ។ អ្នកអាចចិញ្ចឹមកូនរបស់អ្នក។ អ្នក ចិញ្ចឹមពួកគេនូវអាហារពេលល្ងាច នៅពេលអាហារថ្ងៃត្រង់ពួកគេឃ្លានម្តងទៀត។ ចិញ្ចឹមពួកគេនៅអាហារពេលល្ងាច ពួកគេឃ្លានម្តងទៀតនៅព្រឹកបន្ទាប់។ អ្នកទិញ ស្បែកជើងមួយគូឱ្យពួកគេ ប្រសិនបើពួកគេដូចខ្ញុំ ប្រហែលពីរបីខែអ្នកទិញពួកគេ មួយគូទៀត។ អ្នកទិញសម្លៀកបំពាក់ឱ្យពួកគេក្នុងខែនេះ មួយខែឬពីរខែអ្នកទិញ សម្លៀកបំពាក់ថ្មីទៀត។ ឃើញទេ? មិនមានអ្វីបន្តទេ។ មិនមានអ្វីស្ថិតស្ថេរទេ។ គ្មានអ្វីដែលអាចឈរបានទេ។

កុំលោភលន់ចង់បានទ្រព្យសម្បត្តិឥតប្រយោជន៍របស់  
លោកិយ

វាឆាប់ខូចណាស់  
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប  
ពួកគេនឹងមិនដែលកន្លងផុតទៅឡើយ!

ពេលវេលាគឺពោរពេញទៅដោយការប្រែប្រួល  
គ្មានអ្វីនៅលើផែនដីមិនចេះផ្លាស់ប្តូរ  
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

ស្តាប់:

នៅពេលដែលការធ្វើដំណើររបស់យើងត្រូវបានបញ្ចប់ (ទ្រង់  
នឹងប្រាប់យើងនៅពេលដែលវាចប់។)

បើយើងពិតចំពោះព្រះ

ផ្ទះរបស់យើងក្នុងសិរីល្អ និងភ្លឺថ្លា (ទីក្រុងដែលបានចាក់  
ប្រេងតាំងនោះ។)

ព្រលឹងដ៏រំភើបរបស់យើងនឹងបានឃើញ!

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

កុំលោភលន់ចង់បានទ្រព្យសម្បត្តិគតប្រយោជន៍របស់  
លោកិយ

វាឆាប់ខូចណាស់

គ្រាន់តែកសាងក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្បជានិច្ច  
ពួកគេនឹងមិនដែលកន្លងផុតទៅឡើយ!

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

ពេលយើងឱនក្បាលចុះ បើអ្នកមិនដែលចាប់ដៃរបស់ទ្រង់ទេ តើអ្នកមិនមកធ្វើ  
ឥឡូវនេះទេឬ?

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប

កាន់ដៃដែលមិនធ្លាក់បូរបស់ព្រះ!

144 ក្មេងស្រីតូច អ្នកគឺជាស្រីស្អាតម្នាក់ឥឡូវនេះ។ សក់តូចរបស់អ្នកស្អាត ថ្ពាល់  
តូចរបស់អ្នកមានពណ៌ផ្កាឈូក។ ប៉ុន្តែអ្នកដឹងទេ វានឹងមាននៅថ្ងៃស្អែក រហូតដល់

ពួកគេនឹងរសាត់ទៅឆ្ងាយ។ តើយើងដឹងយ៉ាងម៉េចបានថាសប្តាហ៍ក្រោយសត្វនឹងមិនកេរស៊ីនៅក្នុងដី ថ្កាស់ដ៏ស្រស់ស្អាតទាំងនោះ តូច មានពណ៌ផ្កាឈូកនោះ?

145 ប្អូនប្រុស អ្នកខ្លាំង សាច់ដុំធំ។ អ្នកមានការរំពឹងទុកដ៏អស្ចារ្យ។ ប៉ុន្តែបន្តិចក្រោយមក ស្បែកនេះ សក់រុញស្អាតនឹងជ្រុះចេញ ហើយអ្វីដែលអ្នកនៅសល់នឹងប្រែពណ៌ប្រផេះ។ ពួកវាធំ ស្មាត្រង់នឹងឈរចុះ ហើយសត្វល្អិតនឹងចូលស៊ីដៃ និងសាច់។ ពួកគេនឹងខ្ទប់អ្នកទៅក្នុងផ្ទៃដី។

ដូច្នេះ ចូរបង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើអ្វីដែលអស់កល្ប  
ជានិច្ច  
ពួកគេនឹងមិនដែលកន្លងផុតទៅឡើយ!  
កាន់ដៃដែលមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
កាន់របស់ព្រះ...

ចង់ឲ្យអ្នកឈោងចាប់ដៃទ្រង់ឥឡូវនេះ។

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប  
កាន់ដៃដែលមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
ហើយនៅពេលដែលដីដំណើរនេះត្រូវបានបញ្ចប់ (វានឹង  
មាននៅថ្ងៃណាមួយ។)  
ប្រសិនបើអ្នកពិតត្រង់ចំពោះព្រះ  
ផ្ទះរបស់អ្នកស្អាតនិងភ្លឺនៅក្នុងសិរីល្អ  
ព្រលឹងដែលត្រេកត្រអាលនឹងឃើញ!  
ហេតុអ្វីបានជាអ្នកមិនកាន់ដៃរបស់ព្រះជាម្ចាស់!  
កាន់ដៃដែលមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប  
កាន់ដៃដែលមិនធ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

146 ទេសភាពជាច្រើនដែលខ្ញុំបានឃើញ ស្អាតជិតសាមសិបមួយឆ្នាំនៅពីក្រោយតុ។ ខ្ញុំបានឃើញទិដ្ឋភាពសោកសៅ ខ្ញុំបានឃើញទេសភាពដ៏អស្ចារ្យ។ ទិដ្ឋភាពដ៏សោកសៅបំផុតដែលខ្ញុំធ្លាប់ឃើញក្នុងជីវិតរបស់ខ្ញុំ... ដូចដែលខ្ញុំបានឃើញកុមារស្រកម្បូរនៅតាមផ្លូវ។ ខ្ញុំបានឃើញម្តាយសុំនំប៉ុងមួយដុំ។ ទិដ្ឋភាពដ៏សោកសៅ

បំផុតដែលខ្ញុំធ្លាប់ឃើញ គឺឃើញមនុស្ស ជាមនុស្ស ហើយដែលគួរជាកូនរបស់ព្រះស្លាប់ដោយមិនស្គាល់ព្រះ។

147 ខ្ញុំចាំបានស្ត្រីម្នាក់ឈរនៅមាត់ទ្វារនៅយប់មួយ នៃព្រះវិហារនេះ បានសើចដាក់ខ្ញុំ។ ហើយបាននិយាយថា “ខ្ញុំនឹងមិនទុកឲ្យគោរពរបស់ខ្ញុំមានសាសនាដែលគាត់មាននោះទេ!” មិនដល់មួយម៉ោងផង ខ្ញុំត្រូវហៅឱ្យទៅមន្ទីរពេទ្យ។ នារីស្រស់ស្អាតអាយុប្រហែលម្ភៃពីរឆ្នាំស្រែកហៅ “ទទួលបានគ្រូអធិប្បាយនៅទីនេះ!” នាងជាកាតូលិក ដោយសារជំនឿ។

ពេលខ្ញុំដើរឡើង បងស្រីចាស់និយាយថា “អ្នកយឺតពេលហើយ បងប្រុសប្រាណហាំ។ នាងបានស្លាប់ប្រហែលប្រាំនាទីមុន។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើខ្ញុំអាចឃើញនាងទេ?”

បាននិយាយថា “នាងបានស្រែករកអ្នក ជាពាក្យចុងក្រោយរបស់នាង ‘សូមយកគ្រូអធិប្បាយនោះគឺ បងប្រុសប្រាណហាំ!’”

ប្តីរបស់នាងនៅទីនោះ ស្រែកថ្ងូរ “អធិស្ឋានសម្រាប់នាង! អធិស្ឋាន!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាយឺតពេលហើយ។”

148 ខ្ញុំបានទាញគម្របចុះក្រោម។ នាងមានភ្នែកពណ៌ត្នោតដ៏អស្ចារ្យ។ នារីស្រស់ស្អាត មានស្នាមអុចខ្មៅនៅលើមុខរបស់នាង សក់ពណ៌ទង់ដែង ដ៏ទាក់ទាញណាស់។ នាងបានរងទុក្ខលំបាករហូតដល់មានស្នាមអុចខ្មៅលើមុខដូចជាមុន។ ភ្នែករបស់នាងត្រូវបានបោងចេញពីរន្ធរបស់ពួកគេដូចនោះ។ ហើយជាការពិតណាស់ ពោះរៀន និងតំរងនោមរបស់នាងបានធ្វើសកម្មភាព ដែលស្ថិតនៅក្នុងនោះ—ក្នុង...មនុស្សគ្រប់គ្នាធ្វើដូចដែលពួកគេកំពុងស្លាប់ ភាគច្រើន។ ហើយនៅទីនោះនាងដេកក្នុងស្ថានភាពនោះ មាត់របស់នាងបើកចំហ។ ហើយគ្របកភ្នែករបស់នាងនៅទីនេះ បានគ្របដណ្តប់ផ្នែកពណ៌ត្នោតនៃភ្នែករបស់នាង។ ខ្ញុំនឹងមិនភ្លេចវាឡើយ។ បទចម្រៀងនោះចូលក្នុងចិត្តខ្ញុំ។

កុំលោភលន់ទ្រព្យសម្បត្តិឥតប្រយោជន៍របស់លោកកិយ។  
(សម្រស់ ភាពហឺហា។)

149 ខ្ញុំបានឈរក្បែរបុរសម្នាក់នៅទីនេះក្នុងទីក្រុង ផត ហូលតុន មានអ្នកហៀបស្លាប់។ ពួកគេបានហៅខ្ញុំទៅក្បែរត្រែរបស់គាត់។ ហើយខ្ញុំបានអធិស្ឋានជាមួយ

គាត់នៅទីនេះនៅអាសនៈមួយយប់។ គាត់ដាក់ដៃលើស្រ្តីម្នាក់។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “យកដៃរបស់អ្នកពីជុំវិញស្រ្តីនោះ។”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំកំពុងនាំនាងទៅព្រះ។”

150 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនមែនដែររបស់អ្នកនៅជុំវិញនាងទេ។” ខ្ញុំមិនជឿលើរឿងបែបនេះទេ។ គាត់ខឹងនឹងខ្ញុំ។ គាត់បានគោះទ្វារ។

ខ្ញុំបានទៅរកគាត់បន្តិចទៀត ពេលគាត់ស្លាប់។ គាត់មើលមុខខ្ញុំ ហើយនិយាយថា “កុំអធិស្ឋានសម្រាប់ខ្ញុំ បងប្រុស បីល។ ខ្ញុំរង្វេង។ ខ្ញុំទៅហើយ។” បាននិយាយថា “អ្វីដែលខ្ញុំធ្លាប់មាន បានបាត់ទៅហើយ។”

151 ខ្ញុំបានឈរនៅទីនេះនៅកាច់ជ្រុង បំណែកតូចមួយពីទីនេះ ថ្ងៃមួយ ដល់បុរសម្នាក់ដែលហៅខ្ញុំទៅក្បែរគ្រែពេលគាត់ជិតស្លាប់។ គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំតែងតែចង់បានបែបនេះ នឹងបែបនោះ។” គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមិនដែលបម្រើព្រះអម្ចាស់ទេ។ ជាច្រើនដងហើយ ដែលខ្ញុំមិនបានទៅអាសនៈ។” គាត់បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ សូមអធិស្ឋានថាព្រះនឹងអនុញ្ញាតឱ្យក្មេងស្រីតូចរបស់ខ្ញុំបានលោះសម្រាប់អ្វីដែលខ្ញុំបានធ្វើ។ ប្រហែលជានាងអាចធ្វើអ្វីមួយសម្រាប់ព្រះអម្ចាស់។”

152 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ធ្វើមិនបានទេ បងប្រុស។ អ្វីៗដែលអ្នកបានធ្វើគឺបាត់បង់។” ហ៊ឹម!

153 ឈរក្បែរបុរសម្នាក់ ឃើញគាត់ប្រយុទ្ធនឹងអារក្សអស់រយៈពេលម្ភៃបួនម៉ោង។ បាននិយាយថាអារក្សកំពុងឈរនៅលើគ្រែរបស់គាត់ជាមួយនឹងច្រវាក់ជុំវិញករបស់ពួកគេ។ បាននិយាយថា “កុំអោយគេចាប់ខ្ញុំ!” ស្រែក កាន់គាត់នៅលើគ្រែ។ បាននិយាយថា “នៅទីនោះគាត់ឈរ។ ឃើញអត់? វាមកតាមខ្ញុំ។” គាត់បានបោះបង់ចោលព្រះ យូរពេក។ មានជង្រុកធំពេញទៅដោយស្មៅ និងស្រូវសាលីពោរពេញដោយសេះប្រណាំងដ៏ល្អ។ មួយឆ្នាំមុននោះ គាត់បានដាក់បណ្តាសាព្រះចំពោះមុខគាត់ ហើយបានទះកំផ្លៀងប្រពន្ធរបស់គាត់ដែលបានចូលទៅក្នុងរោងខ្មោច។ តើអ្នកដឹងថាមានអ្វីកើតឡើងទេ? រន្ទះបានបាញ់ប្រហារជង្រុករបស់គាត់ ហើយបានសម្លាប់សេះរបស់គាត់ និងឆេះស្មៅរបស់គាត់។ ហើយបុរសនោះបានស្លាប់ដោយអក្ខរាវិទ្ធមួយចំនួន ដោយច្បាំងនឹងអារក្សចេញពីគាត់។

154 ហើយមិត្តចាស់របស់ខ្ញុំ (សិរីល្អ!) ឈរនៅខាងនោះ មកដល់ចុងផ្លូវ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកទៅទេ ប៉ា?”

បាននិយាយថា “នេះហើយប៊ីលី។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “យ៉ាងម៉េចហើយ?”

155 គាត់បាននិយាយថា “ទាំងអស់គ្នាមិនអីទេ។” បាននិយាយថា “នាំកូនខ្ញុំឡើងលើគ្រែ។” គាត់បានដាក់ដៃចាស់ដែលខ្សោយរបស់គាត់ទៅលើកូនរបស់គាត់ម្នាក់ៗ ហើយបានប្រទានពរដល់ពួកគេ។ បានប្រាប់កូនប្រុសទាំងពីររបស់គាត់ថា “ព្យួរដៃខ្ញុំ លើកពួកគេឡើង ដូចយ៉ូស្វេ និងកាលែបបានធ្វើ។” ឆ្ងល់ថាគាត់នឹងនិយាយអ្វី។ គាត់បាននិយាយថា:

ថ្ងៃរីករាយ ថ្ងៃរីករាយ  
ចាប់តាំងពីព្រះយេស៊ូវបានលាងបាបរបស់ខ្ញុំចេញ!  
គាត់បានបង្រៀនខ្ញុំពីរបៀបមើល និងអធិស្ឋាន  
ហើយរស់នៅដោយរីករាយជាងរាល់ថ្ងៃ។

យើងមានរបស់ខ្លះមកដល់ហើយ មិត្តភក្តិអើយ! គ្មានអ្នកណាមិនចង់ញ៉ាំអាហារឆ្ងាញ់ៗ បើកឡានស្អាត មានអ្វីដែលល្អបំផុតដែលយើងអាចមាននោះទេ។ ខ្ញុំមិនបន្ទោសគាត់ទេ។ ត្រឹមត្រូវហើយ។ ព្រះចង់ឱ្យអ្នកមានវា ប៉ុន្តែ:

កុំលោភលន់ចង់បានទ្រព្យសម្បត្តិឥតប្រយោជន៍របស់  
លោកិយ  
វាឆាប់ខូចណាស់  
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប  
ពួកគេនឹងមិនដែលកន្លងផុតទៅឡើយ!

សូមលើកដៃឡើងក្នុងពេលយើងច្រៀង។

កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!  
បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!



156 ពេលយើងឈរ យើងងាកមកចាប់ដៃអ្នកណាម្នាក់ឥឡូវនេះ។ យើងនឹងបន្ត នៅលើកម្មវិធីមួយភ្លែត។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកវិលវិញពេលយើងច្រៀងបទមួយទៀតនៃ បទនោះ។

កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

ធ្វើវា ព្រះបិតា! សូមធ្វើវា ព្រះបិតា! ដល់ព្រះ! ធ្វើវាយុវជនអើយ! ធ្វើវា បងប្រុស! ធ្វើវាបង!

បង្កើតក្តីសង្ឃឹមរបស់អ្នកលើរឿងអស់កល្ប  
កាន់ដៃដែលមិនផ្លាស់ប្តូររបស់ព្រះ!

157 តើអ្នកមិនសប្បាយចិត្តចំពោះទ្រង់ទេឬ? និយាយ “អាម៉ែន!” [ក្រុមជំនុំ និយាយថា “អាម៉ែន!”—អដ។] អស់អ្នកដែលស្រឡាញ់ទ្រង់ ចូរនិយាយថា “សរសើរតម្កើងព្រះអម្ចាស់។” [“សរសើរតម្កើងព្រះជាម្ចាស់!”] អស់អ្នកដែលជឿថា អ្នកនឹងទៅទីក្រុងប្រូជាន់ សូមលើកដៃឡើង។ (សង្កត់វាបន្តិចជាមួយបទចម្រៀង របស់អ្នក។)

ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតនោះ (តើវាទៅ  
យ៉ាងណាឥឡូវនេះ?)  
ព្រះអម្ចាស់បានរៀបចំសម្រាប់ទ្រង់ផ្ទាល់  
កន្លែងដែលត្រូវប្រោសលោះគ្រប់វ័យ  
ច្រៀងសិរីរុងរឿងជុំវិញបល្ល័ង្កស  
ពេលខ្លះខ្ញុំនឹកផ្ទះនៃឋានសួគ៌  
ហើយសិរីល្អដែលខ្ញុំនៅទីនោះនឹងឃើញ  
ដែលនឹងមានភាពរីករាយ នៅពេលដែលខ្ញុំឃើញព្រះអង្គ  
សង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
នៅក្នុងទីក្រុងមាសដ៏ស្រស់ស្អាតនោះ។

តើអ្នកមិនចូលចិត្តវាទេឬ?

ខ្ញុំត្រូវបានចងសម្រាប់ទីក្រុងដ៏ស្រស់ស្អាតនោះ  
 ព្រះអម្ចាស់របស់ខ្ញុំបានរៀបចំសម្រាប់ព្រះអង្គផ្ទាល់  
 កន្លែងដែលត្រូវប្រោសលោះគ្រប់សម័យកាល  
 នឹងច្រៀង “សិរីរុងរឿង” នៅជុំវិញបល្ល័ង្កស  
 អូ ពេលខ្លះខ្ញុំនឹកផ្ទះនៃឋានសួគ៌  
 ហើយអំណរដែលខ្ញុំនៅទីនោះនឹងឃើញ។  
 ដែលនឹងមានអំណរ នៅពេលដែលខ្ញុំឃើញព្រះអង្គសង្គ្រោះ  
 របស់ខ្ញុំ  
 នៅក្នុងទីក្រុងមាសដ៏ស្រស់ស្អាតនោះ។

អ្នកស្រលាញ់ទ្រង់ទេ? [ក្រុមជំនុំនិយាយថា “អាម៉ែន។”—អដ។] បន្ទាប់មក:

យកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវជាមួយអ្នក  
 កូនមានទុក្ខព្រួយនិងវេទនា  
 វានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវសេចក្តីអំណរ និងការល្អឯលោម  
 យកវាគ្រប់ទីកន្លែងដែលអ្នកទៅ។

នាមរិសេស (នាមរិសេស!) អូ នាមប្រសើរ! (អូនាមប្រសើរ!)  
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងសេចក្តីអំណរនៃស្ថានសួគ៌

នាមរិសេស (នាមរិសេស!) អូ នាមប្រសើរ!  
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងសេចក្តីអំណរនៃស្ថានសួគ៌។

ឥឡូវនេះ កុំភ្លេចព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យក្រោយម៉ោងប្រាំបួនកន្លះ។ ហើយបន្ទាប់មក  
 យើងនឹងព្យាយាមប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះទ័យ តាមរយៈពេលវេលា ដើម្បី  
 អធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជំងឺ នៅព្រឹកថ្ងៃអាទិត្យបន្ទាប់នៅម៉ោងប្រាំបួនកន្លះ។


ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវឱនក្បាល  
 លុតជង្គង់ក្រាបនៅព្រះបាទាទ្រង់  
 ជាស្តេចលើអស់ទាំងស្តេចនៅស្ថានសួគ៌យើងលើកមកុដ  
 ទ្រង់  
 នៅពេលដំណើររបស់យើងចប់។

នាមវិសេស (នាមវិសេស!) អូ នាមប្រសើរ! (អូនាមប្រសើរ!)  
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងសេចក្តីអំណរនៃស្ថានសួគ៌  
 នាមវិសេស (នាមវិសេស!) អូ នាមប្រសើរ!  
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងសេចក្តីអំណរនៃស្ថានសួគ៌។

គ្រាន់តែស្តាប់នៅខគម្ពីរនេះ៖

ក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវឱនក្បាល  
 ជាខែលពីអន្ទាក់ទាំងអស់  
 ពេលការល្អនៅជុំវិញអ្នក  
 គ្រាន់តែដកដង្ហើមព្រះនាមដ៏បរិសុទ្ធនោះនៅក្នុង  
 ការអធិស្ឋាន។ (នោះនឹងធ្វើវា!)

នាមវិសេស (នាមវិសេស!) អូនាមប្រសើរ! (អូនាមប្រសើរ!)  
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងសេចក្តីអំណរនៃស្ថានសួគ៌  
 នាមវិសេស (នាមវិសេស) អូនាមប្រសើរ!  
 ក្តីសង្ឃឹមនៃផែនដីនិងសេចក្តីអំណរនៃស្ថានសួគ៌។

ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបង្វែរកម្មវិធីទៅគ្រូគង្វាល គឺបងប្រុស នេវិល ដើម្បីមានពាក្យបិទ  
 បញ្ចប់របស់គាត់ និងអ្វីដែលគាត់ចង់និយាយ។ 

**គោលបំណងប្រាំមួយរបស់ការព្រឹយ័លទៅជានីយ៉ែល KHM61-0730E**

(The Sixfold Purpose Of Gabriel's Visit To Daniel)

**ផ្នែកចិតសិបសប្តាហ៍របស់ជានីយ៉ែល**

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ នៅល្ងាច ថ្ងៃអាទិត្យ ថ្ងៃទី 30 កក្កដា 1961 នៅ រោងឧបោសថប្រាណហាំ នៅ ជេហ្វឺសានវីល ឥណ្ឌាអាណា U.S.A។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារសម្លេងចេញពីខ្សែ អាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសារអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវ បោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)

## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG